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Plats   Tranemosalen i Tranemo 

Tid   16:00 – 21:00  

 

Närvarande Beslutande  

Se närvaro- och omröstningslista 5/2024    

 

Övriga närvarande Sanna Pihlajamäki Blomgren, processekreterare 

  Konrad Fredh, tf. kommundirektör/ekonomichef 

  Johnny Lindgren, mediacenter 

  Anne Steine, processekreterare 

  Anna Carlsson, processekreterare 

  Manda Schillerås, verksamhetschef 

  Robin Uhlman, samhällsplanerare 

  Johanna Persson (L), beredningsledare DVB 

  Anna Qvist, Qreativ 

  Amanda Qvist, Qreativ 

  Bengt Larsson (S), beredningsledamot DVB 

  Sofia Kreutz (Mp), beredningsledamot DVB 

 

Paragrafer  § 79-§ 109 

Utses att justera  Cecilia Lööf (C), Ulrika Glans (M) 

Protokollet signeras digitalt 

Underskrifter 

Sekreterare Protokollet signeras digitalt 

Sanna Pihlajamäki Blomgren 

Ordförande Protokollet signeras digitalt 

Ulf Thifors (S) 

Justeringsperson Protokollet signeras digitalt 

  Cecilia Lööf (C), Ulrika Glans (M) 
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ANSLAG/BEVIS 

Organ   Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 2024-06-27 

Anslaget under tiden 2024-07-03—2024-07-25 

Förvaringsplats   Diariet 

för protokoll 

Protokollet är justerat, vilket tillkännagivits genom anslag 

 

Underskrift   Protokollet signeras digitalt 

  Sanna Pihlajamäki Blomgren 
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§ 79 Besök av företag - Qreativ  

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Information ges om företaget Qreativ och dess verksamhet. 

Föredragning och debatt 

Anna Qvist och Amanda Qvist föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Status 

Pågående 
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§ 80 Inkomna interpellationer och frågor KS/2024:292, KS/2024:293, 

KS/2024:294 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Interpellationerna får ställas. 

• Interpellationerna besvaras vid kommunfullmäktiges nästkommande sammanträde. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Kathleen Wireklev (M) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

angående droganvändning på Tranängsskolan. 

Ellinor Liljegren Kalmar (M) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

angående nedskräpning på skolgårdsområde. 

Brigitte Barenfeld (KD) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

angående ärenden gällande lex Sarah och lex Maria. 

Beslutsunderlag 

KS/2024:292 Interpellation droganvändning 

KS/2024:293 Interpellation nedskräpning skolgårdsområde 

KS/2024:294 Interpellation lex Sarah lex Maria 

Föredragning och debatt 

1e vice ordförande Stephan Bergman (M) föredrar interpellationerna. 

Status 

Pågående 
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§ 81 Svar - Medborgarförslag om gratis hundbajspåsar KS/2023:269 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Medborgarförslaget avslås 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Förvaltningen anser att hundägare själva ska ta ansvar för sin hund samt att tjänsten i sig 

skulle medföra extraarbete och mer bilkörning vid kontroll och påfyllning av påsar.  

Ärendet 

Henrik Larsen  har 2023-06-07 lämnat ett medborgarförslag om gratis hundbajspåsar 

Ticspack som är reklamfinansierade för allmänheten. 

Förslagsställaren anser att det skulle fungera bra och har tidigare varit bosatt på ort där 

kommunen använt sig av tjänsten. 

 

Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2023-08-24 för att ge förslagsställaren 

tillfälle att utveckla sitt förslag. Inget nytt framkom vid detta samtal. 

 

Förvaltningen har kontaktat Svenljunga kommun för att höra om dom använder sig av 

tjänsten och det har man gjort tidigare men valt att avsluta samarbetet av olika anledningar, 

dels eftersom det medförde ökad bilkörning för kontroll att påsar inte var slut men också för 

att det var tidskrävande och upprätthålla servicen.  Förvaltningen föreslår därför att 

medborgarförslaget avslås. 

 

Barnkonventionen  

Beslutet har ingen påverkan på barn utifrån barnkonventionen. 

 
Jämställdhetsperspektivet 

Beslutet har ingen påverkan utifrån jämställdhetsperspektivet. 

Ekonomisk påverkan 

Avslås medborgarförslaget medför detta ingen ekonomisk påverkan.  

 

Om förslaget antas och 10st stationer monteras på olika orter i kommunen med en 

tömningsfrekvens/tillsyn om 1gg/veckan är kostnaden 20 000kr/år 

Arbetsuppgiften skulle också medföra mer bilresor och en negativ påverkan på miljön med 

användning av nuvarande fordon.   
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Beslutsunderlag 

KS §88, 2024-05-30 

AU §47, 2024-05-02 

Tjänsteskrivelsen 2023-09-20 

Medborgarförslag om gratis hundbajspåsar  

Beslutet skickas till 

Förslagsställaren Henrik Larsen   

Samhällssektionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Avslutat 
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§ 82 Svar - Medborgarförslag om att bevara och renovera 

utomhuspoolen i Grimsås KS/2023:113 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Antar medborgarförslaget. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Sammanfattning av ärendet 

Patricia Vanhanen har 2023-02-17 lämnat ett medborgarförslag om att bevara och renovera 

utomhuspoolen i Grimsås. Förslagsställaren föreslår att renovering av Grimsåspoolen ska 

läggas in i kommunens investeringsbudget. 

Förvaltningens förslag är att medborgarförslaget antas men att åtgärderna gällande 

renoveringen prioriteras för att rymmas inom föreslagen investeringsbudget. 

Kostnadsberäkningen för renoveringen är på ca 9–10 miljoner kronor, avsatta medel i 

investeringsbudgeten är 7 miljoner kronor.  

Ärendet 

Patricia Vanhanen har 2023-02-17 lämnat ett medborgarförslag om att bevara och renovera 

utomhuspoolen i Grimsås. Förslagsställaren skriver: 

”Grimsåspoolen är en unik plats och den enda utomhuspoolen som finns i Tranemo 

kommun! Varje år erbjuder man barn från 5 år och uppåt simskola, man erbjuder alla 

invånare motionssim, skolbarnen i Grimsås får simträning, man erbjuder alla invånare ett 

fantastiskt utflyktsmål under sommarperioden och man erbjuder ungdomar sommarjobb. 

Grimsåspoolen är ett välbesökt utflyktsmål på sommaren och varje år besöks den av cirka 

1500 invånare från olika delar av kommunen. Vår kommun pratar om en "attraktiv 

kommun" där man vill locka hit invånare. Vill man ha inflyttning måste man erbjuda olika 

slags aktiviteter. Poolen är en fin mötesplats där man kan träffas och umgås i olika åldrar. 

Den erbjuder även familjer som inte har möjlighet att resa i väg en rolig och aktiv 

sommarsemester. Underhållet av poolen har varit eftersatt i många år och vi står nu inför en 

omfattande renovering”.  

 

Därför föreslår Patricia Vanhanen att renovering av grimsåspoolen ska läggas in  

i kommunens investeringsbudget. 

Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren genom ett möte 4 april 2023 och via flera 

telefonsamtal under våren och sommaren för att ge förslagsställaren tillfälle att utveckla sitt 

förslag och diskutera underhållet och driften av poolen. 
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Kommunen äger poolen och överenskommelsen har varit att kommunen ansvarar för driften 

och bassängföreningen i Grimsås ansvarar för verksamheten och håller öppet 10 veckor varje 

sommar. 

 

Förutom utomhuspoolen i Grimsås finns simhallen i Tranemo med både stor och liten 

bassäng inomhus som används åter runt. Nyligen renoverades stora bassängen och under 

2024 planeras den lilla bassängen att renoveras. Simhallen är öppen för allmänheten under 

vissa tider, främst på eftermiddagar och kvällar på vardagar, lördagar och hela dagar under 

flera skollov. Med jämna mellanrum hålls det simskola både för yngre barn och för vuxna 

och under terminstid bedrivs simundervisning för skolelever från kommunens samtliga 

skolor. 

  

Förvaltningens förslag är att medborgarförslaget antas men att man vid renoveringen 

behöver prioritera vilka åtgärder som ska genomföras. 

Den tekniska utrustningen måste bytas ut helt och hållet. Den är gammal och föråldrad, det 

finns inte reservdelar att tillgå. Arbetsmiljön i teknikrummet är inte förenlig med nutidens 

arbetsmiljökrav. Själva bassängen måste totalrenoveras, poolkanterna är trasiga, bassängen 

läcker och säkerhetsskyddet/poolöverdraget är trasigt och uttjänt. Förvaltningen kan 

dessutom inte garantera vattenkvalitén med den befintliga tekniken.  

 
Kalkyl och åtgärder 

Efter att under en tid undersökt lämpligaste sättet att få en drift och funktionssäker bassäng 

både ur ett badgästperspektiv och ett arbetsmiljöperspektiv är åtgärdsförslaget enligt 

följande om man väljer att renovera bassängen.  

 

• Ny reningsanläggning som följer dagens krav 

• Ny liner (duk på väggar och golv), här finns en risk att befintlig klinker har släppt 

från betongen bakom befintlig duk. 

• Ny HK-ramp vid låg delen av poolen (Tillgänglighet) 

• Nytt poolskydd 

• Ny marktäckning runt poolen ca 3 meter från bassängkant 

• Ombyggnad och takhöjning av befintligt drift/teknik rum 

• Rivning av befintlig utjämningstank i maskinrum 

• Erforderliga grävning och byggnadsarbeten 

• Oförutsett 

• Projektering, upphandling 

 

Beräknad kostnad ca 9–10 mkr 

Barnkonventionen  

Att bevara poolen har en positiv inverkan ur ett barnrättsperspektiv.  
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Jämställdhetsperspektivet 

Detta ärende påverkar alla i lika stor utsträckning utifrån jämställdhetsperspektive 

Ekonomisk påverkan 

Förvaltningen har beräknat att kostnaden för en totalrenovering skulle uppgå till ca 9–10 

miljoner kronor.  

Beräknad kostnad bygger på identifierade renoveringsbehov. Investeringsbudgeten för 

bassängen är 7 mnkr därför kommer en prioritering av behovet att behövas göras i samband 

med renoveringen. 

Beslutsunderlag 

KS §116, 2024-06-13 

AU §57, 2024-05-16 

Tjänsteskrivelsen 2024-04-17 

Medborgarförslag om att bevara och renovera utomhuspoolen i Grimsås 

Föredragning och debatt 

Anna Letth (SD) deltar i debatt. 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Anna Letth (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till 

Patricia Vanhanen 

Samhällssektionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Avslutat 
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§ 83 Tertialuppföljning 1 2024 KS/2024:260 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Godkänner Tertialuppföljning 1 2024 

• Ge alla anställda en jubileumsgåva á 1 000 kr i form av presentkort.  

• Friskvårdsbidraget höjs innevarande år till totalt 3 500 kr. 

• Avsätter 3 mnkr för att motverka de negativa effekterna vid 11h/dygnsvila så att 

arbete sker var tredje helg från augusti 2024. 

• Avsätter 3 mnkr till rivning av byggnader enligt prioriteringslista.  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Ekonomi  

Kommunen prognosticerar en samlad prognos om +30,7 mnkr (budget + 22 mnkr). Samtliga 

sektioner har en budget i balans och deras prognos summerar till ett överskott om 2,5 mnkr. 

I övrigt påverkas kommunens intäkter positivt till följd av högre taxeringsvärden på småhus.   

Verksamhet  

Vid denna uppföljning saknas utfall på ett flertal indikatorer vilket påverkar träffsäkerheten 

prognosen. Den prognos som lämnas är att två av fyra mål inte kommer att uppnås.  

Personal 

Antalet årsarbetare uppgår till 1 047 stycken, i stort i nivå för ett år sedan. Vid tertial ett 2021 

fanns 1 038 årsarbetare i kommunen, vilket indikerar en ökning de senaste åren. 

Sjukfrånvaron har ökat från 7,4% till 8,2% jämfört samma period förra året. 

Övrigt 

Samtal med den politiska majoriteten i Tranemo kommun föreslås i förslag till beslut ett 

flertal punkter som premierar kommunens anställda eller på annat vis bidrar till att fortsatt 

utveckla Tranemo kommun.  

 

Barnkonventionen  
Ärendet är endast en uppföljning. Inga anpassningsförslag eller minskade ramtilldelningar 

föreslås. Således finns ingen påverkan på detta perspektiv.  

Ekonomisk påverkan 

Ärendet som sådant i form av en uppföljning har ingen direkt ekonomisk påverkan. 

Däremot så kommer kommunens samlade prognos att påverkas (minskas) motsvarande de 

eventuella besluten om extra medel/insatser som beslutas. Med utgångspunkten om att vara 

en attraktiv arbetsgivare samt med kommuninvånaren i fokus är besluten i linje med det.   
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Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet är endast en uppföljning. Inga anpassningsförslag eller minskade ramtilldelningar 

föreslås. Således finns ingen påverkan på detta perspektiv.  

Beslutsunderlag 

KS §108, 2024-06-13 

Protokollsutdrag BU 2024-05-29 §5 

Tjänsteskrivelse om Tertialuppföljning 1 2024 

Tertialuppföljning 1 2024 

Tertial 1 2024 presentation 

Föredragning och debatt 

Driton Bilalli (S), Wajdi-Louis Azouri (SD) och Ellinor Liljegren Kalmar (M) deltar i debatt. 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Driton Bilalli (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till 

Ekonomifunktionen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 84 Budget 2025–2027 KS/2024:266 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Antar Budget 2025–2027 för Tranemo kommun och därmed ärendet och dess bilagor i 

sin helhet, med korrigeringen att förslaget om utvärdering av revisionen utgår. 

• Såsom för egen skuld ingå borgen för Tranemo Utvecklings AB:s låneförpliktelser 

upp till ett totalt högsta lånebelopp om 250 000 000 kr, jämte därpå löpande ränta och 

kostnader. Beslut om borgen gäller tillsvidare.  

• Kommunalskattesatsen är oförändrad och uppgår till 21,50 %. 

• Kommunstyrelsen ges mandat att fatta beslut om förändringar i 

investeringsbudgeten inom de beloppsmässiga ramarna som fastställs för respektive 

år.   
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Ärendet budget 2025–2027 för Tranemo kommun innehåller:  

God ekonomisk hushållning  

Resultatbudget  

Driftsbudget  

Investeringsbudget  

Låneramar & borgensförbindelser  

Utgångspunkten för budget 2025–2027 är nu gällande budget (2024–2026). 

 

Budgetberedning 

Kommunens budgetutskott har sammanträtt löpande under 2024.   

 

Ekonomi 

Årets resultat  

Årets resultat i den skattefinansierade verksamheten fastställs till: 

2025: 33 mnkr 

2026: 34 mnkr 

2027: 35 mnkr 

 

Investeringsbudgeten  

Investeringsbudgeten fastställs till 300 mnkr under planperioden 2025–2029.  

Kommunstyrelsen har som uppgift att inom givna investeringsramar prioritera projekt i 

samråd med förvaltningen. Startbesked av nybyggnad- och större investeringar görs av 

kommunstyrelsen, som också har rätt att omprioritera mellan budgetanslag samt mellan 

åren.  
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Kommunrevisionen 

Kommunrevisionens budget lämnas oförändrad.  

 

Uppräkning/generell tilldelning 

Budgetramar (drift) räknas upp med en generell tilldelning motsvarande 1,2% - 2,5%  

 

Löneöversyn 

Löneöversynen hanteras centralt. Löneuppräkningen fastställs till 3,7%. 

 

PO-pålägg 

Kommunens pensionskostnadspålägg ska följa SKR:s rekommendationer och kompenseras 

sektionerna utifrån rekommendationen lämnad per september.  

 

Övrigt 

Utöver justering av ovan uppräkningar och beslut fattade i i tidigare budgetar framgår av 

bilagan ”Budget 2025–2027 Tranemo kommun” politiska satsningar, uppdrag samt mål och 

indikatorer. Därutöver har ett antal tekniska budgetjusteringar gjorts mellan sektionerna och 

finansen.  

 

Avfall  

Verksamheten bedöms inte påverka skattekollektivet inom budgetperioden.  

 

VA  

Verksamheten bedöms inte påverka skattekollektivet inom budgetperioden.  

 

Internränta 

Internräntan är 2,5 % för 2025.   

 

Skatter och bidrag  

Underlag för budgeterade skatteintäkter och statsbidrag utgår från SKR beräkningar.   

 

Pensioner 

Pensioner bygger på prognos från Skandia samt nytt pensionsavtal AKAP-KR.  

 

Bilagor 

1.2 Budget 2025–2027  

2.1 Finanspolicy 2025–2027  

 

Underskott 

Underskott under budgetåret ska återställas inom de nästkommande två åren (drift).  
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Investeringar ska balanseras upp så att femårsplanens tilldelning inte överskrids, om så inte 

sker ska underskott återställas inom en två år.   

 

Skattesats 

Kommunalskattesatsen är oförändrad och uppgår till 21,50 % 

Barnkonventionen  

Förvaltning ska beakta detta perspektiv och genomföra adekvata analyser vid verkställande 

av denna budget.  

Ekonomisk påverkan 

Ärendet fastslår en inriktning som på kort och lång sikt stärker kommunens ekonomiska 

ställning och fördelar för varje år ut mer pengar till kommunens verksamheter.   

Jämställdhetsperspektiv 

Förvaltning ska beakta detta perspektiv och genomföra adekvata analyser vid verkställande 

av denna budget.  

Beslutsunderlag 

KS §109, 2024-06-13 

Protokollsutdrag BU 2024-05-29 §6 

Tjänsteskrivelse 2024-05-23 

1.2 Budget 2025–2027 Tranemo kommun (S, C, L) 

1.2 Budget 2025–2027 Tranemo kommun (M, KD) 

1.2 Budget 2025–2027 Tranemo kommun (SD) 

Finanspolicy 2025–2027 

Föredragning och debatt 

Ordförande Driton Bilalli (S) föredrar kommunstyrelsen tillika majoritetens budgetförslag 

och svarar på frågor. 

1e vice ordförande Niklas Gardewik (M) föredrar Moderaterna och Kristdemokraternas 

budgetförslag och svarar på frågor. 

Wajdi-Louis Azouri (SD) föredrar Sverigedemokraternas budgetförslag och svarar på frågor. 

 

Deltar i debatt: Lennart Haglund (C), Driton Bilalli (S), Viktor Lyresten (Mp), Erica Grönesjö 

Kiesbye (V), Lina Chalhoub (C), Niklas Gardewik (M), Wajdi-Louis Azouri (SD), Ana 

Alvarez Björk (L), Fredrik Risby (M), Brigitte Barenfeld (KD), Ellinor Liljegren Kalmar (M), 

Eva-Karin Haglund (S), Ulrika Glans (M), Kathleen Wireklev (M), Jonas Kristiansen Adelsten 

(S) och Rosé Torkelsson (S). 
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Förslag till beslut på sammanträdet 

Driton Bilalli (S), Lennart Haglund (C), Viktor Lyresten (Mp), Erica Grönesjö (V), Lina 

Chalhoub (C), Ana Alvarez Björk (L), Eva-Karin Haglund (S), Jonas Kristiansen Adelsten (S) 

och Rosé Torkelsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens tillika majoritetens budgetförslag. 

 

Niklas Gardewik (M), Fredrik Risby (KD), Brigitte Barenfeld (KD), Ulrika Glans (M) och 

Kathleen Wireklev (M) yrkar bifall till Moderaternas och Kristdemokraternas budgetförslag. 

 

Wajdi-Louis Azouri (SD) yrkar bifall till Sverigedemokraternas budgetförslag. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer de tre budgetförslagen mot varandra och finner att fullmäktige bifaller 

kommunstyrelsens tillika majoritetens budgetförslag. 

Beslutet skickas till 

Ekonomifunktionen 

Författningssamlingen 

Revisorerna 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 85 Överlämningsdebatt - Demokrati - och visionsberedningen, DVB -  

Översiktsplan KS/2020:585 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Antar Översiktsplan för Tranemo kommun.  

• Upphäver följande planer; 

- Översiktsplan 2009 

- Landsbygdsutveckling i strandnära lägen 

- Utvecklings-, LIS- och områdesplan Torpa/Hofsnäs 

- Vindbruksplan enligt KS/2023:359 

- Naturvårdsplan enligt KS/2023:359 

• Uppdraget KS/2023:266 att revidera Vindbruksplanen är slutförd. 

• Uppföljning av översiktsplanen sker under varje ny mandatperiod. 

• Entledigar beredningsledamöter från beredningsuppdraget. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Kommunfullmäktige gav Demokrati- och visionsberedningen i uppdrag 2020-11-23, § 149 att 

ta fram en Översiktsplan för Tranemo kommun.  

Uppdragsbeskrivningen lyder; 

I beredningens uppdrag ingår att enligt ovan bistå förvaltningen med att utarbeta förslag på en ny 

översiktsplan som ska ersätta den nuvarande. Arbetet ska genomföras med utgångspunkt från Plan 

och Bygglagen samt Boverkets ÖP-modell 2.1.  

I arbetet ska beredningen i enlighet med Tranemo kommuns arbetsordning för fullmäktigeberedningar 

genomföra medborgardialoger och på så sätt skapa en god förankring med kommunens medborgare, 

näringsliv, föreningsliv och civilsamhälle. Viktigt är ett brett politiskt förankringsarbete med 

återkoppling till kommunfullmäktige under hela processen. 

Beredningen ska även säkerställa att översiktsplanen harmonierar med kommunens övriga strategier, 

planer och styrdokument av betydelse för arbetet. Beredningen ansvarar därmed för att värdera och 

sammanställa vilka av dessa dokument som är av betydelse för översiktsplanen. 

Beredningens arbete 

Efter att beredningen fått uppdraget om ny Översiktsplan har beredningen i enlighet med 

processhjulet berett uppdraget genom medborgardialog, vägledningsdebatt och 

partiförankring för att slutligen forma sitt förslag.  
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Demokrati- och Visionsberedningen har under åren 2021–2024 arbetat med att ta fram en ny 

översiktsplan. Under dessa år har beredningen hittills haft 39 möten, tre digitala och tre 

fysiska medborgardialoger, en politikerdialog, en vägledningsdebatt och en presentation i 

kommunfullmäktige, föredragningar från förvaltningen för att få kunskap, informerat KPR, 

kommunala pensionärsrådet och KTR, kommunala tillgänglighetsrådet, gymnasiet, gjort 

lättläst text för SFI, svenska för invandrare och LSS, lagen om stöd och service om 

översiktsplanen.   

Beredningen arrangerade en utställning på biblioteket där det fanns möjlighet för invånare 

att lämna synpunkter på översiktsplanen.  

Återkommande teman från dialogerna var; Behov av mötesplatser, Bostäder för alla (särskilt 

äldre och unga), Bevarande och utvecklande av grönytor, Öka attraktionskraften och 

marknadsför kommunen, Ökad tillgänglighet med buss och cykel, Attraktiva bostäder, 

Samarbete med förenings- och näringsliv, Social hållbarhet, Bevara natur, sjö och skog, Ökad 

trygghet, Ordna ödehusen. 

Samråd- och granskningsförfarande har genomförts enligt den politiska processen. 

Rapporteringar har löpande skett till kommunfullmäktige under 2021, 2022 och 2023.  

Tidigare har Tranemo kommuns översiktsplan endast varit en fysisk översiktsplan men 

beredningens vilja har varit att under beredningsuppdraget forma och utveckla en digital 

översiktsplan för ökad tillgänglighet. 

Demokrati- och Visionsberedningen har utgått från de styrdokument som finns i Tranemo 

kommun och därefter format förslaget till översiktsplan för Tranemo kommun.  

Under arbetsperioden inföll en ny mandatperiod 2023, och därmed förändrades 

sammansättningen av ledamöter i beredningen. I samband med det genomfördes ett 

introduktions- och uppstartsmöte med den nya sammansättningen.  

Barnkonventionen  

Yttrande från förvaltningen gällande Tranemo kommuns översiktsplan har ingen påverkan 

ur ett barnrättsperspektiv. 

Jämställdhetsperspektiv 

Yttrande från förvaltningen gällande Tranemo kommuns översiktsplan har ingen påverkan 

ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

KS §96, 2024-05-30 

AU §39, 2024-04-18 

Tjänsteskrivelse 2024-02-01 

Överlämningsdokument 

Antagandehandling Översiktsplan 

Antagandehandling Miljökonsekvensbeskrivning 

Antagandehandling Särskild sammanställning 

Antagandehandling Granskningsutlåtande 
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Antagandehandling Bilaga 1 Fördjupning utvecklingsinriktning 

Antagandehandling Bilaga 2 Fördjupning Mark- och vattenanvändning 

Antagandehandling Bilaga 3 Fördjupning kartmaterial LIS 

Antagandehandling Bilaga 4 Vindbruksplan 

Överlämningsprotokoll – Översiktsplan Tranemo kommun 

Yttrande från KFs presidie 

Digital översiktsplan www.tranemo.se/op  

Föredragning och debatt 

Beredningsledare Johanna Persson (L) föredrar ärendet och svarar på frågor. 

 

Driton Bilalli (S) och Niklas Gardewik (M) deltar i debatt.  

Förslag till beslut på sammanträdet 

Kommunfullmäktiges presidium föreslår följande i sitt skriftliga yttrande; 

- Antar översiktsplan för Tranemo kommun. 

- Upphäver följande planer: 

- Översiktsplan 2009 

- Landsbygdsutveckling i strandnära lägen 

- Utvecklings, LIS och områdesplan Torpa/Hofsnäs 

- Vindbruksplan enligt KS/2023:359 

- Naturvårdsplan enligt KS/2023:359 

- Uppdraget KS/2023:266 om att revidera Vindbruksplanen är slutförd. 

- Uppföljning av översiktsplanen sker under varje ny mandatperiod. 

 

Ordförande yrkar på att entlediga beredningsledamöter från beredningsuppdraget. 

 

Driton Bilalli (S) och Niklas Gardewik (M) yrkar bifall till presidiets yttrande. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar fullmäktige på presidiets skriftliga yttrande. Fullmäktige bifaller 

yttrandet. 

Ordförande frågar fullmäktige på hans yrkande. Yrkandet bifalles. 

Beslutet skickas till 

Samtliga sektioner 

Länsstyrelsen vastragotaland@lansstyrelsen.se  

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Antagadehandling Översiktsplan 
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Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 86 Svar - Motion om utredning av sjukfrånvaro inom 

omsorgssektionen (SD) KS/2022:514 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Motionen anses besvarad. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Omsorgssektionen har ett pågående arbete med att följa upp och utreda orsaker till 

sjukfrånvaro. Både på individ- och gruppnivå. Insatser tillsätts vid behov.  

Sammanfattning av ärendet 

Wajdi-Louis Azouri, Sverigedemokraterna lämnade en motion där det önskades en 

utredning för att kartlägga orsaken till hög sjukfrånvaro inom omsorgen under 2022. Under 

2022 hade omsorgssektionen en sjukfrånvaro på 9,34%, under 2023 sjönk den till 8,96%. 

Orsakerna till frånvaron 2022 var främst förkylningar, influensa och Covid-19. 

Verksamheterna såg allt fler orsaker till sjukfrånvaro som inte var arbetsrelaterade. Fler 

medarbetare upplevde psykisk ohälsa i någon grad. Det var svårt att påverka sjukfrånvaron 

inom sektionen utifrån att den till stor del påverkades av det allmänna smittläget i samhället. 

2023 sjönk sjukfrånvaron, orsakerna till frånvaron var dock nästan desamma. Insatser för att 

öka den sociala hållbarheten så som individuell hälsoprofilbedömning, gemensamma 

hälsofrämjande aktiviteter och utbildningar i medarbetarskap, självledarskap och ledarskap 

har genomförts. Omsorgssektionen fortsätter att följa sjukfrånvaron månad för månad och 

tillsätter vid behov insatser både individuellt och på gruppnivå.   

Ärendet 

Wajdi-Louis Azouri, Sverigedemokraterna har 2022-11-18 lämnat en motion angående den 

enligt förslagsställaren höga sjukfrånvaron inom omsorgssektionen. Sverigedemokraterna 

önskade att en utredning gjordes omgående för att kartlägga orsaken till ohälsan. Nedan var 

förslag på frågeställningar: 

-Är det underbemanningen som är orsaken?  

-Är det relationen inom/mellan olika grupper/chefer? 

-Är det flyt-tid som leder till ökad stress?  

-Är det brist på vikarier?  

-Är det brist på kunskapsnivå hos en del av personalen/chefer? 

Eller kan det finnas andra anledningar? 

Motionären uttryckte att Sverigedemokraterna inte kan tolerera att de anställda inom 

kommunen skall må dåligt utan att några åtgärder vidtas. 
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2022 hade omsorgssektionen en sjukfrånvaro på 9,34%. Under 2023 sjönk den till 8,96%. 

Jämfört med Svenljunga socialförvaltning som 2023 hade en sjukfrånvaro på 11,6%. 

 

Caroline Olsson, SKR skriver att sett till hela arbetsmarknaden är sjukfrånvaron som högst i 

kommuner och regioner. En förklaring är att 80 procent av välfärdens medarbetare är 

kvinnor, och att kvinnor av olika anledningar har högre sjukfrånvaro än män. Det här gäller 

på hela arbetsmarknaden och har en rad orsaker, men en viktig förklaringsfaktor är 

ojämställdhet generellt i samhället. Sjukfrånvaron gick ner 2023 i både kommuner och 

regioner jämfört med 2022. Minskningen gäller för både kvinnor och män, men kvinnors 

sjukfrånvaro är fortfarande betydligt högre än mäns.  

 

2022 

Sjukfrånvaron under årets första månader med omikron var höga och de sista månaderna av 

2022 ökade den igen pga. förkylningar, influensa och Covid-19. Året innebar stora 

utmaningar inom rekrytering och bemanning. Få sökande till tjänster oavsett funktion och 

kompetensen hos de sökande var lägre än tidigare. Svårigheter med att rekrytera nya 

medarbetare lämnade flera vakanta tjänster otillsatta. Under sommaren fick flera 

verksamheter arbeta under prioritetsordning och medarbetare arbetade extra pass för att 

verksamheten skulle säkerställa god vård och omsorg. Verksamheterna hade svårt att 

bemanna pga. sjukdom, anhörigas sjukdom, vård av barn eller att medarbetaren varit i 

hushållskarantän. Detsamma gällde de vikarier som fanns inom bemanningsenheten. Det 

var svårt att påverka sjukfrånvaron inom sektionen utifrån att den till stor del påverkades av 

det allmänna smittläget i samhället.  

Långtidssjukfrånvaron låg jämnt med föregående år och åren dessförinnan. Sektionen 

arbetade med rehabiliteringsåtgärder och anpassning av arbetsuppgifter för att underlätta 

för återgång i arbete. Verksamheterna såg allt fler orsaker till sjukfrånvaro som inte var 

arbetsrelaterade. Fler medarbetare upplevde psykisk ohälsa i någon grad. 

Med aktiviteter utöver det ordinarie systematiska arbetsmiljöarbetet ville sektionen bidra till 

en god hälsa på jobb och i privatliv. Sektionen startade upp arbete med social hållbarhet med 

föreläsningen "Aktivt medarbetarskap" med Anna Tufvesson för alla sektionens 

medarbetare. Följt av utbildningar i medarbetarskap, självledarskap och ledarskap.  

Alla medarbetare erbjöds att genomföra en individuell hälsoprofilbedömning av Avonova. 

Utifrån resultatet på gruppnivå genomfördes samtal i den egna arbetsgruppen och 

handlingsplaner med gemensamma hälsofrämjande aktiviteter togs fram.  

 

2023 

Sjukfrånvaron sjönk inom sektionen men det fanns fortfarande skillnader inom olika 

medarbetargrupper. De i vårdnära arbete hade en högre sjukfrånvaro än personal med 

administrativa uppgifter. Det skiljde sig även mellan kvinnor och män, där män var friskare. 
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Inom verkställighet arbetade enhetscheferna utifrån individuella orsaker i många ärenden av 

korttidsfrånvaro. Åtgärder var bl.a. viss omfördelning i anställningar samt införande av 

första dagsintyg. Det förekom som i övriga samhället periodvis hög korttidsfrånvaro på 

grund av virussjukdomar. Den långa frånvaron präglades av somatiska orsaker eller fysiska 

skador med efterföljande rehabilitering. Allt fler medarbetare hade en blandning av privata 

skäl och ökad psykisk ohälsa som orsak till återkommande frånvaro. 

Under året erhöll vård och omsorg statsbidrag som möjliggjorde en tillfällig utökning av 

grundbemanningen under höst/vinter 2023. Inköp gjordes till samtliga verksamheter, vilka 

bidrog till en god arbetsmiljö.  

Omsorgssektionen fortsätter att följa sjukfrånvaron månad för månad och tillsätter vid behov 

insatser både individuellt och på gruppnivå.  

Ekonomisk påverkan 

Ingen påverkan.  

Barnkonventionen  

Välmående föräldrar kan bättre stödja sina barns utveckling och tillse dess rättigheter utifrån 

barnkonventionens artiklar.   

Jämställdhetsperspektiv   

Sjukfrånvaron och dess orsaker ses regelbundet över för att kunna tillsätta ändamålsenliga 

åtgärder. När detta görs tittas även på skillnader när det gäller exempelvis kön.  

Beslutsunderlag 

KS §118, 2024-06-13 

OU §28, 2024-05-16 

Tjänsteskrivelse KS/2022:514 

Motion om utredning av sjukfrånvaro inom omsorgssektionen (SD) KS/2022:514 

Föredragning och debatt 

Niklas Gardewik (M) och Wajdi-Louis Azouri (SD) deltar i debatt. 

Beslutet skickas till 

Wajdi-Louis Azouri, Sverigedemokraterna    

Omsorgssektionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 
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Status 

Avslutat 
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§ 87 Svar - Motion om ökad kvalité för brukarna i hemtjänsten - 

Ellinor Liljegren Kalmar (M) KS/2023:384 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Motionen anses besvarad. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Frågan har setts över men ser ej ut att vara genomförbar i dagsläget.  

Sammanfattning av ärendet 

Förslagsställaren yrkar på att omsorgssektionen ser över möjligheten att städbolag eller 

liknande tar över städuppgifter och inköp från hemtjänstpersonal. Omsorgssektionen 

bedömer liksom förslagsställaren att det skulle vara en åtgärd som kan göra arbetet mer 

attraktivt och öka kvaliteten på det arbete som utförs. Undersökning pågår men i dagsläget 

ser det ut som om det ej är möjligt utifrån schemaläggning. Frågan är under utredning i 

verksamheten.  

Ärendet 

Ellinor Liljegren Kalmár, Moderata fullmäktigegruppen har 2023-10-09 lämnat en motion 

angående ökad kvalité för brukarna i hemtjänsten.  

Förslagsställaren yrkar på att omsorgssektionen ser över möjligheten att städbolag eller 

liknande tar över städuppgifter och inköp från hemtjänstpersonal. Detta utifrån 

hemtjänstpersonalens arbetsbelastning och svårigheter att rekrytera utbildad personal. 

Önskan är att hemtjänstpersonalen ska jobba med det som de är utbildade till, dvs. 

omvårdnad och omsorg. Förslagsställaren vill att personalen ska stanna kvar samt känna 

glädje och stolthet när de går till jobbet.   

Förvaltningen var i kontakt med Ellinor Liljegren Kalmár 2024-04-16 för att ge motionären 

tillfälle att utveckla sitt förslag. Ellinor hade inget att tillägga till förslaget.  

 

Omsorgsektionen har under senare delen av 2023 påbörjat ett arbete med att undersöka 

möjligheten att dela på serviceinsatser som städ och inköp och omvårdnadsinsatser. I syfte 

att frigöra tid för undersköterskor att utföra mer omvårdande arbete. Liksom 

förslagsställaren bedömer även sektionen att detta skulle kunna vara en åtgärd som kan göra 

arbetet mer attraktivt, medverka till att personal känner glädje, stolthet och vilja till att 

stanna samt öka kvaliteten på det arbete som utförs. Undersökning pågår, det ser dock ut 

som att det i dagsläget inte är genomförbart utifrån att få till en hållbar schemaläggning. 

Serviceinsatser och inköp läggs mellan morgon-, lunch- och kvällsbesök. Utan de insatserna 
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finns ej underlag till den mängd personal som behövs vid dagens ovan nämnda 

arbetstoppar. Frågan är under utredning i verksamheten. 

Ekonomisk påverkan 

Ingen ekonomisk påverkan. 

Barnkonventionen  

Genom att separera serviceinsatser och omvårdnadsinsatser frigörs mer tid till det som 

undersköterskor är utbildade till. Genom att fokusera på omvårdnadsinsatser kan kvalitén 

höjas vilket är i första hand brukaren till gagn men även anhöriga så som barn.  

Jämställdhetsperspektiv   

Insatser inom hemtjänsten beviljas utifrån individens behov och ska vara jämställda utifrån 

det.  

Beslutsunderlag 

KS §119, 2024-06-13 

OU §29, 2024-05-16 

Tjänsteskrivelse KS/2023:384 

Motion ökad kvalité för brukarna i hemtjänst KS/2023:384 

Beslutet skickas till 

Ellinor Liljegren Kalmar (M)    

Omsorgssektionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Avslutat 
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§ 88 Svar - Motion om Solrosboende i Tranemo kommun (KD & M) 

KS/2024:77 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Motionen anses besvarad. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Sektionen har ett pågående arbete med att ta fram förslag på hur behovet av boende kan 

tillgodoses för aktuell målgrupp.  

Sammanfattning av ärendet 

Förslagsställarna uttrycker att det i Tranemo kommun erbjuds gruppboenden och 

boendestöd, men personer som inte passar in i dessa boendeformer tvingas bli placerade 

externt. De föreslår att förvaltningen får i uppdrag att se över behovet i kommunen och 

undersöker vad som krävs för att lösa det boendebehovet. Omsorgssektionen påtalar samma 

behov och det finns ett pågående arbete med analys, utredning och investeringsförslag till 

budget 2025.  

Ärendet 

Ellinor Liljengren Kalmar (M) och Birgitte Barenfeld (KD) har 2024-02-05 lämnat en motion 

angående Solrosboende i Tranemo kommun.  

Förslagsställaren uttrycker att det i Tranemo kommun erbjuds gruppboenden och 

boendestöd, men personer som inte passar in i dessa boendeformer tvingas bli placerade 

externt. Vidare skriver motionärerna att ett Solrosboende är ett boende som möter behovet 

för personer inom LSS och SoL där befintliga boenden i kommunen inte tillgodoser dessa. 

Förslagsställarna föreslår att förvaltningen får i uppdrag att utreda möjligheten att bygga ett 

Solrosboende samt ta fram en plan för omsorgsboenden i kommunen.  

Förvaltningen var i kontakt med Ellinor Liljengren Kalmar 2024-04-17 för att ge motionären 

tillfälle att utveckla sitt förslag. Ellinore berättar att hon hört verksamhetschef för 

funktionsnedsättning och socialt stöd flagga flera gånger de senaste åren om att det behövs 

en annan typ av boende än som finns idag. Hon önskar att omsorgssektionen undersöker 

vad som krävs för att lösa den situationen. Den psykiska ohälsan ökar. Hur ser det ut i 

Tranemo kommun idag och fem år framåt, vad är behovet? Vad har kommunen för olika 

alternativ? Kan vi tänka om och tänka annorlunda? Utbilda befintlig personal. 

 

Omsorgssektionen har påtalat behovet av en annan utformning på boende än de som finns i 

dagsläget. Anledningen till detta är att dagens boenden inte tillgodoser de behov som finns 

fullt ut hos personer med psykisk ohälsa riskbruk, utåtagerande beteende, NPF mfl. För att 
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kunna verkställa beslut om boende för alla personer som har behov av boende enligt LSS och 

SoL behöver en annan typ av boende till. Det finns ett pågående arbete med utredning och 

investeringsförslag som ligger med till budget 2025. Omsorgssektionen har initierat 

fördjupning av tidigare gjord analys för att få ett aktuellt läge kring hur situationen ser ut 

gällande behov, omfattning och kostnader.  

Ekonomisk påverkan 

Utredning pågår och ekonomisk beräkning kommer.   

Barnkonventionen  

I planering av nya boendeformer kommer barnperspektivet in genom anhöriga. Besökande 

barn ska rätt till sina släktförhållanden enligt artikel 8 och artikel 3 vid alla beslut som rör 

barn ska i första hand barnets bästa beaktas.  

Jämställdhetsperspektiv   

Planering av boendeformer enligt LSS och SoL görs långsiktigt utifrån behovet hos 

målgruppen. Vid planering tas hänsyn till olika aspekter framförallt funktionsvariation och 

ålder. De andra diskrimineringsgrunderna finns även med när det kommer till att planera 

boenden mer i detalj. Att planera för Solrosboende ger större möjligheter att möta och 

matcha alla individuella behov oavsett funktionsvariation.  

Beslutsunderlag 

KS §120, 2024-06-13 

OU §30, 2024-05-16 

Tjänsteskrivelse KS/2024:77 

Motion Solrosboende KS/2024:77 

Föredragning och debatt 

Ellinor Liljegren Kalmar (M) deltar i debatt. 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Ellinor Liljegren Kalmar (M) yrkar på att motionen ska antas. 

Beslutsgång  

Ordförande ställer Liljegren Kalmars (M) yrkande mot kommunstyrelsens förslag och finner 

att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Omröstning begärs, 

Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång, 

Ja-röst för kommunstyrelsens förslag 

Nej-röst för Liljegren Kalmars (M) yrkande 

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

: e
06

ff5
5c

-6
03

8-
45

a2
-b

ee
5-

75
82

f5
a1

d5
bc



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunfullmäktige 

2024-06-27 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 30 

 

Omröstningsresultat (se Voteringslista 1) 

Med 23 ja-röster för kommunstyrelsens förslag mot 12 nej-röster för Liljegren Kalmars (M) 

yrkande bifaller fullmäktige kommunstyrelsens förslag.  

Beslutet skickas till 

Ellinor Liljegren Kalmar (M) 

Birgitte Barenfeld (KD)    

Omsorgssektionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Avslutat 
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§ 89 Uppdrag - Björnens förskola KS/2023:438 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Ger förvaltningen i uppdrag att avveckla Sörgårdens förskola och fritidshem när 

lokaler i Ambjörnarp är etablerade. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Jäv 

Brigitte Barenfeld (KD) anmäler jäv och deltar därmed inte i beslutet av ärendet.   

Reservation 

SD-gruppen (Wajdi-Louis Azouri, Birger Agerling, Anna Letth och Ivan Letth) reserverar sig 

mot beslutet. 

Beslutsmotivering 

Utifrån utredning på uppdrag från kommunstyrelsen, vilken redovisas i bilaga 1, föreslår 

förvaltningen att en modullösning etableras på befintlig tomt för Björnens förskola och 

fritidshem, då detta är den lösning som är mest kostnadseffektiv.  

Ärendet 

Förvaltningen har av Kommunstyrelsen fått i uppdrag att utreda hur ändamålsenliga lokaler för 

förskola i Ambjörnarp med oförändrat uppdrag kan anordnas (2.1 BUDGET 2024 - 2026 Tranemo 

kommun (SCL) 2023-06-15, KS/2023:296). I samma uppdrag anges det att två alternativ skall jämföras i 

utredningen, där kostnadsbedömning och översiktlig tidplan redovisas. Dessa alternativ är: 

a) Rivning av delar av befintlig byggnad och renovering/ombyggnad av andra delar av 

byggnaden.  

b) Rivning av befintlig byggnad och nybyggnad av lokaler för förskola på befintlig tomt. 

Utredningen ska även ta hänsyn till att kunna omhänderta upptagningsområdet Sjötofta. 

Dessutom fick förvaltningen efter beslut i KS 231121, § 242 Föreläggande från SÄRF om 

Björnens förskola KS/2023:377, KS/2023:421, följande ytterligare uppdrag i denna fråga: 

1. Utifrån tillgängliga fakta ta fram en prognos på hur många förskolebarn som det 

kommer att finnas i Ambjörnarp och Sjötofta kommande år. I prognosen ska det 

redovisas och hänsyn tas till orternas och omgivande landsbygds förutsättningar för 

utveckling, som exempelvis bostadsbyggande, arbetstillfällen eller andra viktiga 

samhällsförändringar. 

2. Hur lokalsituationen under byggtiden ska lösas. 
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Utredningsuppdraget ska redovisas under kvartal 4 2024. 

Miljöenheten i Gislaveds kommun har detta läsår, på uppdrag av Tranemo kommun, utfört 

hälsoskyddstillsyn vilket för Björnens förskola resulterade i en fördjupad tillsyn och ett 

beslut från Bygg- och miljönämnden 2024-03-15 om att om att förelägga Tranemo kommun att 

utföra en byggnadsteknisk undersökning och inomhusutredning på Björnens förskola och fritidshem i 

Ambjörnarp. 

Utredningen redovisas i sin helhet i bilaga 1.  

Mot bakgrund i bifogad utredning är förvaltningens förslag till beslut att förskole- och 

fritidsverksamheten på Sörgården i Sjötofta avvecklas och flyttas i sin helhet till nya lokaler 

för både förskola och fritidshem i Ambjörnarp. Lokalerna föreslås vara i form av en 

modullösning, med placering på annan plats på tomten än befintlig skolbyggnad.  

Förvaltningen bedömer att detta alternativ är det mest kostnadseffektiva. Verksamheten kan 

med detta alternativ också komma igång tidigare i de nya lokalerna, vilket medför en kortare 

evakuering än om placering av modullösning skulle ske på den plats där skolbyggnaden 

ligger idag.  

Rivning av befintlig byggnad kan genomföras parallellt eller i efterhand. Dock finns inte 

medel avsatta för rivning i förslag till investeringsbudget. 

Ekonomisk påverkan 

Den ekonomiska påverkan är beroende av vilket beslut som fattas och om det behövs en 

evakuering av lokalerna. 

Evakuering 

Om evakuering behöver genomföras kan kostnader genereras för en flytt av 

verksamhetsmaterial och möbler från Ambjörnarp. Dessa uppskattas kunna omhändertas 

med driftsmedel från budget 2024. Små anpassningar behövs i lokalerna i Sjötofta som 

uppskattas till en mindre kostnad. 

Nybyggnation 

Vid beslut om en nybyggnation uppskattas kostnaderna för rivning av befintlig byggnad 

samt uppförande av ny byggnad för förskola uppgå mellan 600- och 800 000 kr/barn/plats. 

Behovet är idag för förskola ca 30 platser. Detta innebär en kostnad på cirka 20 - 22 Mkr. För 

en mer exakt beräkning behöver en förstudie genomföras. 

Till detta kan ytterligare kostnader tillkomma för en avdelning, om beslut fattas att det 

fortsatt skall bedrivas fritidshemsverksamhet i Ambjörnarp.  

Medel för rivning och nybyggnation finns inte avsatta i investeringsbudget 2025 och 2026. 

Rivning av del av byggnaden/renovering 

Vid beslut om en renovering/rivning av befintlig byggnad uppskattas kostnaderna till att 
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uppgå till mellan 400- och 600 000 kr/barn/plats. Om beslut fattas att behålla hela byggnaden 

kommer det bli ca 400 - 500 kvm överytor.  

Behovet är idag för förskola ca 30 platser. Beroende på ambitionsnivå av renoveringen 

innebär detta kostnader mellan 12 och 18 Mkr. Renoveringar är svårare att beräkna då det 

kan tillkomma kostnader som är svåra att förutse.  Kostnaderna är också beroende av om 

ytterligare en avdelning behöver tillskapas, om beslut fattas att det fortsatt skall bedrivas 

fritidshemsverksamhet i Ambjörnarp. För en mer exakt beräkning behöver en förstudie 

genomföras. 

Medel för genomförande av rivning och renovering finns inte avsatta i investeringsbudget 

2025 och 2026. 

Modullösning  

För inköp, etablering och utemiljö uppskattas kostnaderna till 7 - 9 mkr. Kostnader för 

rivning av befintlig byggnad om 1,5 - 2 mkr tillkommer. Denna kostnadsberäkning utgår 

från begagnade moduler på 600 kvm som finns på marknaden att köpa idag. För en mer 

exakt beräkning behöver en förstudie genomföras. Kostnaderna blir sannolikt något lägre 

om etablering sker på befintlig plats eftersom då befintliga anslutningar kan användas. 

Förvaltningen föreslår att medel om totalt 8 mnkr avsätts i investeringsbudget 2025 för 

modullösning. Det innefattar inte kostnaden för rivning. Dock bör förvaltningen arbeta med 

att yt-optimera byggnaden och hålla nere kostnaden, där ambition är att 8 mnkr ska räcka till 

modul och rivning.   

Barnkonventionen  

Den barnkonsekvensanalys som har gjorts i denna fråga tar sitt avstamp i följande artikel ur 

Barnkonventionen, vilka sammanfattat föreskriver att: 

• Alla barn är lika mycket värda och har samma rättigheter. Ingen får diskrimineras 

(art 2). 

• Barnets bästa ska komma i främsta rummet vid alla beslut som rör barn (art 3). 

• Alla barn har rätt till liv, överlevnad och utveckling (art 6). 

• Barn har rätt att uttrycka sin mening och att höras i alla frågor som rör barnet. 

Hänsyn ska tas till barnets åsikter, utifrån barnets ålder och mognad (art 12). 

• Barn har rätt till lek, vila och fritid (art 31). 

Skollagen och Läroplanen för förskolan utgår i sina grundprinciper från Barnkonventionen. 

Förutsättningarna för våra barn att lära och utvecklas i enlighet med bestämmelserna i dessa 

styrdokument, och i synnerhet enligt ovannämnda artiklar, ökar med att barnen ges 

möjlighet att få tillgång till en likvärdig förskole- och fritidsverksamhet i ett stimulerande 
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socialt sammanhang och i hälsosamma lärmiljöer som är anpassade till den pedagogiska 

verksamheten.  

För barnen i Sjötofta kan förutsättningarna till vila och fritid försämras vid en flytt av 

verksamheten till Ambjörnarp. 

I bilaga 1 redovisas en utförlig barnkonsekvensanalys utifrån följande scenarion: 

• Vid tillfällig evakuering av barnen på Björnen till Sörgården, där sedan hela gruppen 

flyttar med till Ambjörnarp dvs långsiktig sammanslagning (förskola o fritids). 

• Vid avveckling av förskoleverksamheten och fritidsverksamheten i Sjötofta (vid flytt 

till nya lokaler i Ambjörnarp). 

• Vid tillfällig omflytt till fritids/olika förskolor i centralorten för att sedan flytta 

tillbaka till nya lokaler i Ambjörnarp. 

• Vid avveckling av fritidshemsverksamheten på Sörgården och Björnen med flytt till 

Tranängskolans fritidshem. 

Jämställdhetsperspektiv 

Konsekvenserna av att iordningställa en modullösning med tillagnings- /mottagningskök på 

befintlig tomt i Ambjörnarp som omfattar förskola för upptagningsområde Ambjörnarp och 

Sjötofta (alt 1) eller både förskola och fritidshem för upptagningsområde Ambjörnarp och 

Sjötofta (alt 2) kan, ur ett jämställdhets- och rättighetsperspektiv, sammanfattas som följer. 

Analysen har speglats mot Tranemo kommuns nuvarande mål utefter CEMR-deklarationen, 

antagen KF 2012-05-28: 

1. Hälsopåverkan för såväl kvinnor och män, pojkar och flickor 

2. Barn och ungas uppväxt 

3. Kommunen som tjänsteleverantör 

4. Samverkan mellan kommunens alla aktörer 

5. Jämställd arbetsgivare 

6. Demokrati och förvaltning 

Bygget av en ny förskola i Ambjörnarp bör ur ett jämställdhetsperspektiv ses som positivt för 

vårdnadshavare i Ambjörnarp. Detta särskilt om den nya förskolan fortsatt omhändertar 

fritidsverksamheten. Däremot kan en flytt av verksamheten från Sjötofta till Ambjörnarp ses 

som negativt för vårdnadshavare i Sjötofta, i synnerhet med hänsyn till målen 1, 2, 3, 4 och 5, 

då det medför en försämrad tillgång till barnomsorg för dem. Då det ofta är kvinnor som 

skjutsar barn till och från förskolan/fritids samt fritidsaktiviteter kan flytten bl a innebära att 

kvinnor går ner i sin tid för att hinna hämta och lämna. 

Några av de perspektiv som lyftes vid möten i föräldraråd 

Förvaltningen har genomfört fyra möten med vårdnadshavare från Björnens och Sörgårdens 

förskola och fritids: Ett gemensamt föräldramöte för samtliga vårdnadshavare och tre möten 
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i ett föräldraråd med föräldrarepresentanter från båda verksamheter. Personalrepresentanter 

har också medverkat på dessa möten. Minnesanteckningar från varje möte finns att ta del av 

i bil 2, 3, 4 och 5. 

Vårdnadshavarna kommer inför mötet i Lärandeutskottet 240516 att lämna in en egen 

skrivelse med de perspektiv som de anser är viktiga kring detta ärende. 

Kompisperspektivet lyftes vid dialog om fritidsverksamhetens eventuella hemvist i 

framtiden. Fritidsverksamheten på Tranängskolan innebär större barngrupper. Det kommer 

enligt vårdnadshavarna inte att gynna det relationsskapande och tryggheten för barnen från 

Sjötofta och Ambjörnarp, vilka trivs i sina nuvarande grupper.  

Vidare kan en fritidsplacering på Tranängskolan ha som effekt att vårdnadshavare går ner i 

sin arbetstid alternativt att de säger upp platsen på fritids, pga. att resorna för hämtning och 

lämning blir för långa. 

Sjötoftas föräldrarepresentanter framhävde försämringen som en flytt av förskole- och/eller 

fritidsverksamheten till Ambjörnarp eller Tranängskolan, med långa skoldagar som följd, 

kommer att innebära för deras barn. Under dessa omständigheter kommer verksamheten att 

ha svårare att leva upp till sitt kompensatoriska uppdrag och att vara en service för 

vårdnadshavarna. Långa skoldagar ger också negativa effekter för barnen, särskilt de äldre, 

när det gäller orken till att vara på fritidsaktiviteter. 

En eventuell evakuering av verksamheten i Ambjörnarp till Sjötofta kan medföra tillfälliga 

omplaceringar av förskole- och fritidsplatser till Tranemo tätort. Tillfälliga omplaceringar 

kan komma att bli permanenta beroende av hur lång tid det är kvar i förskolan innan barnet 

börjar i förskoleklass. 

Vårdnadshavarna på Björnens förskola och fritids ser inte en evakuering till Sörgården i 

Sjötofta som ett alternativ. Deras önskemål är att förvaltningen vid behov av en evakuering 

sätter upp en provisorisk paviljong på skolgården i Ambjörnarp. 

Beslutsunderlag 

KS §110, 2024-06-13 

LU §20, 2024-05-16 

Tjänsteskrivelse 2024-03-06 

Bil 1: Utredning hur lokalsituationen på Björnens förskola och fritids kan lösas långsiktigt 

Bil 2: Presentation från föräldramöte 240410 

Bil 3: Minnesanteckningar möte i föräldraråd 240416 

Bil 4: Minnesanteckningar möte i föräldraråd 240424 

Bil 5: Minnesanteckningar möte i föräldraråd 240426 

Uppdrag från budget 
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KS § 242 Föreläggande från SÄRF om Björnens förskola 

Sjötoftas åsikter om flytt av verksamhet 

Sjötoftas föräldraråd – åsikter om flytt av verksamhet 

Synpunkter på förvaltningen förslag gällande Sörgården 

Nybyggnation eller renovering av byggnaden för för förskole- och fritidsverksamhet i 

Ambjörnarp, skrivelse 240509 

Föredragning och debatt 

Wajdi-Louis Azouri (SD) deltar i debatt. 

Beslutet skickas till 

Lärandesektionen 

Samhällssektionen 

Ekonomifunktionen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutet 
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§ 90 Remiss för kommunens tillstyrkande av anläggning för vindkraft 

551-13694-2024 KS/2024:218 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Beslutar att avstyrka tillstånd och svara enligt remissvar. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Vägledning för beslut finns i kommunens gällande Vindbruksplan, beslut KS/2023:266 - 

Revidering av vindbruksplan 2023 och underlag till ny översiktsplan. 

Ärendet 

Länsstyrelsen önskar svar på om kommunen enligt 16 kap 4 § miljöbalken (s.k. kommunalt 

veto) tillstyrker att tillstånd ges för etablering av fyra vindkraftverk på Ommaberget, norr 

om Dalstorp. 

Zephyr Renewable AB meddelade 2022 att de planerade att söka tillstånd för en 

vindkraftpark på området Ommaberget, ca 4,5 km norr om Dalstorp. Då planerades det för 7 

stycken verk. I ansökan har det ändrats och tillstånd sökes för 4 stycken verk. Höjden på 

verken i ansökan ska vara högst 250 meter med en rotordiameter på 160-200 meter. 

I gällande Vindbruksplan (antagen 2013) pekas området ut som lämpligt för vidare 

undersökning av vindkraftspark. Sedan dess har ett arbete med en ny översiktsplan 

påbörjats och nästan färdigställts. Under detta arbete kom frågan om vindkraft upp igen och 

ett nytt beslut togs. 2023-06-15 tog kommunfullmäktige (§ 96) ett beslut (KS/2023:266) att 

revidera vindbruksplanen och ta bort gällande område som lämpligt.  

Både gällande vindbruksplan och reviderad vindbruksplan trycker på vikten av att inte 

påtagligt skada landskapsbilden runt Komosse. Bilagan ’Synbarhets-analys’ visar på att stora 

delar av Komosse kommer att påverkas och från stora områden kommer samtliga verk att 

synas. 

Tranemo kommun avstyrker därmed ansökan. 

Barnkonventionen  

Beslutet har ingen påverkan ur ett barnrättsligt perspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Beslutet har ingen påverkan ur ett ekonomiskt perspektiv. 

Jämställdhetsperspektiv 

Enligt Skogsstyrelsen är 61% av skogsägare i Sverige män och 39% är kvinnor. Enligt 

Lantmäteriet äger män 47% av den totala markarealen i Sverige, medan kvinnor äger 14%. 
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Vid arrendering av mark, i samband med etablering av vindkraftsparker, gynnas män 

ekonomiskt i större utsträckning än kvinnor. 

Beslutet att avstyrka tillståndet har ingen påverkan ur ett jämställdhets-perspektiv. 

Beslutsunderlag 

KS §115, 2024-06-13 

AU §53, 2024-05-16 

Tjänsteskrivelse 2024-05-06 

Remissvar för tillstånd av anläggning för vindkraft, gällande vindkraftpark Ommaberget 

13694-2024-2 Ansökan huvudinlaga 

13694-2024-11 Bilaga D9 Synbarhetsanalys 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Länsstyrelsen i Västra Götalands län, Miljöprövningsdelegationen, 

vastragotaland@lansstyrelsen.se (Märk: 551-13694-2024) 

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Remissvar för tillstånd av anläggning för vindkraft, gällande vindkraftpark Ommaberget 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 91 Upphandling av skolskjuts och färdtjänst KS/2024:210 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Ger förvaltningen i uppdrag att göra separata upphandlingar av skolskjuts och 

samhällsbetalda resor. 

• En leverantör har möjlighet att vinna alla delar av upphandlingen. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Nuvarande skolskutsavtal, som också inbegriper samhällsbetalda resor, löper ut 2026-07-31. 

En ny upphandling behöver genomföras, som förvaltningen avser att göra separat för 

skolskjuts och de samhällsbetalda resorna. 

Sammanfattning av ärendet 

Tranemo kommun ska inom kort upphandla skolskjuts och samhällsbetalda resor eftersom 

nuvarande avtal löper ut 2026-07-31. Beslut ska fattas om upphandlingen ska omfatta 

skolskjuts och samhällsbetalda resor som en, två eller flera delar. I det fall beslut tas om att 

upphandlingen ska bestå av flera delar, ska kommunen även ta ställningen till om en 

leverantör kan vinna samtliga delarna eller om krav ska ställas på att anta olika leverantörer. 

Ärendet 

Tranemo kommun har idag avtal för skolskjuts och samhällsbetalda resor som löper ut 2026-

07-31. Avtalet omfattar turbunden skolskjuts med större fordon och samhällsbetalda resor 

med mindre fordon. Samhällsbetalda resor med mindre fordon omfattar färdtjänst, 

specialskjuts, skolskjuts och ett fåtal riksfärdtjänster.  

Beslut ska tas i kommunledningen och kommunstyrelsen om hur skolskjuts och 

samhällsbetalda resor ska upphandlas. Ska upphandlingen omfatta en del där skolskjuts och 

samhällsbetalda resor tillhandahålls av en leverantör? Eller ska upphandlingen omfatta två 

eller flera delar? Nedan följer de olika alternativen med dess fördelar respektive nackdelar. 

Gemensamt – upphandlingen består av en del 

De två delarna upphandlas gemensamt vilket här innebär att en leverantör ska kunna 

tillhandahålla både skolskjuts samt mindre fordon för de samhällsbetalda resorna. Avtalet 

som är gällande för Tranemo kommun idag är upphandlat på detta vis. 

Fördelen är att kommunen endast behöver ha kontakt med en leverantör vilket underlättar 

vid kommunikation och administration. Ytterligare en fördel är att det inte blir så sårbart 

eftersom det finns fler chaufförer och fler fordon som går att utnyttja till både skolskjuts och 

samhällsbetalda resor. Det finns fördelar med att kunna utnyttja mindre fordon även inom 

skolskjuts för de elever med speciella behov och motsvarande större fordon för 

samhällsbetalda resor vid tex samordnade resor till daglig verksamhet.  
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Nackdelen är att mindre aktörer på marknaden inte har möjlighet att lämna anbud i 

upphandlingen. Om en leverantör antas måste leverantören ha kapacitet att tillhandahålla 

fordon och personal som täcker kommunens behov av både skolskjuts samt mindre fordon 

för de samhällsbetalda resorna. 

Enligt lagen om offentlig upphandling uppmuntras upphandlande myndigheter att dela 

kontrakt i separata delar. I det fall en upphandlande myndighet väljer att inte dela kontrakt 

ska detta motiveras och skälen ska anges i upphandlingsdokumenten. Anledningen till att 

kontrakt bör delas upp är att ge mindre aktörer möjlighet att lämna anbud mot offentlig 

verksamhet.  

En annan nackdel är att om upphandlingen blir överprövad kommer avtal inte kunna 

tecknas. 

Separat – upphandlingen består av två eller flera delar 

Upphandlingen skulle kunna delas upp i två delar där en leverantör tillhandahåller 

skolskjuts och en leverantör tillhandahåller mindre fordon för de samhällsbetalda resorna. 

Om kommunen önskar kan även de två delarna delas upp för att ytterligare öka 

konkurrensen på marknaden. Exempelvis skulle skolskjutsen kunna delas upp i en del med 

små fordon så som taxi och en del med större fordon så som bussar. Önskas ytterligare delar 

kan en geografisk uppdelning vara ett alternativ. 

Fördelen är att mindre aktörer har möjlighet att lämna anbud genom att välja en del av 

upphandlingen. Omfattningen blir på så vis inte lika stor och möjligen mer hanterbar för en 

mindre aktör. Ökar konkurrensen är fler med och tävlar om affären, vilket generellt brukar 

leda till lägre priser. 

I det fall upphandlingen blir överprövad finns även chans att avtal ändå kan tecknas i någon 

av delarna. Det beror självklart på skälen till överprövningen, men rör överprövningen 

enbart en viss del av upphandlingen kan avtal tecknas i de delar överprövningen inte berör.  

Under avtalstiden är det normalt att leverantören har rätt att indexjustera lämnade priser. 

Inom branschen finns rekommendation om prisjustering för skolskjuts med buss respektive 

för serviceresor. Rekommenderade indexregleringar består av indexkorgar för respektive 

område. Indexkorgarna är snarlika, men skillnader finns. Oavsett om kommunen väljer att 

dela upp upphandlingen i delar eller inte, bör priserna justeras på olika vis. 

Nackdelen är att kommunen behöver ha kontakt med två eller flera leverantörer och 

administrationen som följer av detta. 

Säkerställa att det blir två eller flera leverantörer 

Delas upphandlingen upp i två eller flera delar har kommunen ytterligare ett val att göra. 

Upphandlande myndighet kan i upphandlingen välja att begränsa leverantörernas möjlighet 

att vinna flera delar genom att ange det i upphandlingsdokumenten. På så vis säkerställs att 

olika leverantörer kommer att antas i upphandlingen. En för respektive del. Anges inget om 

detta i upphandlingsdokumenten skulle det kunna resultera i att en och samma leverantör 

har lämnat det bästa anbudet i respektive del. Det blir då en leverantör trots att 

upphandlingen var uppdelad i separata delar 

Hur väljer andra kommuner att upphandla? 
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Marks kommun 

Marks kommun har upphandlat Skolskjuts och övrig persontransport där en del omfattar 

turbundna planerade elevtransporter (delområde 1) och en del omfattar övriga 

persontransporter (delområde 2) som täcker behovet av busstransporter så som utflykter och 

övriga dagsturer inom den kommunala verksamheten, utflykter för barn och ungdomar som 

inte ingår i avtal för skolskjuts samt personals behov av transporter för t.ex. konferenser. 

Delområde 1 var i sin tur uppdelat i 5 delar. 4 geografiska områden plus 1 område för 

anpassad grundskola/gymnasieskola med hela kommunen som upptagningsområde.  

Marks kommun har även en leverantör för samhällsbetalda resor såsom färdtjänst. Det 

avtalet innefattar även arbetsresor, omsorgsresor, dagvårdsresor och personalresor. 

Gislaveds kommun 

Gislaveds kommun har upphandlat en leverantör för skolskjuts inklusive särskoleskjutsar 

samt övriga persontransporttjänster så som resor för olika kommunala enheter, 

konferensresor, skolresor.  

Gislaveds kommun ansvarar inte för färdtjänst och har därför inget avtal för detta. 

Ulricehamns kommun 

Ulricehamns kommun upphandlar en leverantör för skolskjuts. Uppdraget omfattar 

elevtransport från elevens hem eller en plats i närheten (hållplats), till och från skolan samt 

till och från hållplats/bytespunkt för kollektivtrafik. Elevtransport består av resor för elever i 

grundskolan, anpassad skola och gymnasieskolan. 

Ulricehamns kommun har även upphandlat en leverantör för färdtjänst, riksfärdtjänst och 

arbetsresor. 

Svenljunga kommun 

Svenljunga kommun har upphandlat en leverantör för skolskjutstransporter med buss och 

taxi för elever inom grundskolan, förskoleklass, grundsärskolan och gymnasiesärskola och 

en leverantör för samhällsbetalda resor. 

I omvärldsanalysen framkom det att Marks kommun väljer att ingå i ett samarbete med 

Borås stad inför nästa upphandling av samhällsbetalda resor bland annat med anledning av 

att deras kundnöjdhet inte varit tillfredsställande med entreprenören Västtrafik. Anledning 

till missnöjet har varit långa väntetider då västtrafiks entreprenörer ofta inte är så stationära 

och att de därför försöker få med sig så många resenärer som möjligt i bilarna så kallade 

uppsamlingsresor eftersom avstånden blir långa i en kommun som ligger långt ut i regionen.  

Västtrafik sätter egenavgiften och taxan räknas i minuter och inte i km. som den görs i 

dagsläget. 

I Ulricehamns kommun är det heller inte aktuellt att använda sig av Västtrafik med bland 

annat anledningen att de också är en kommun i utkanten av regionen. Ulricehamns kommun 

har inför nästa upphandlingsperiod valt att köpa in sig i ett samarbete med Borås stad med 

anledning av att det vid senaste upphandlingen blev en lång och utdragen process med ett 

antal överklaganden. 
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Barnkonventionen  

Upphandlingen omfattar skolskjuts och färdtjänst vilket i sig har en direkt påverkan på barn 

där barnens bästa kommer att beaktas i kravställan mot leverantör. Barn påverkas positivt av 

att vi i dennas fas tar ställning till att även mindre fordon finns att tillgå för skolskjuts för att 

kunna uppfylla allas behov. 

Ekonomisk påverkan 

Genom detta beslut beräknas fler leverantörer ges möjlighet att lämna anbud på kommande 

upphandling, vilket generellt sett brukar leda till lägre priser. 

Jämställdhetsperspektiv 

Konsekvenserna av att genomföra en ny upphandling av skolskjuts och samhällsbetalda 

resor kan ur ett jämställdhets- och rättighetsperspektiv, sammanfattas som följer. Analysen 

har speglats mot Tranemo kommuns nuvarande mål utefter CEMR-deklarationen, antagen 

KF 2012-05-28:  

 

1. Hälsopåverkan för såväl kvinnor och män, pojkar och flickor  

2. Barn och ungas uppväxt  

3. Kommunen som tjänsteleverantör  

4. Samverkan mellan kommunens alla aktörer  

5. Jämställd arbetsgivare  

6. Demokrati och förvaltning  

 

Upphandlingen i sig bedöms ha en direkt påverkan på samtliga mål i CEMR-deklarationen, i 

synnerhet mål 1, 2, 3, 4 och 6, där kommuninvånarnas bästa kommer att beaktas i kravställan 

mot leverantör. 

Beslutsunderlag 

KS §113, 2024-06-13 

AU §61, 2024-05-16 

Tjänsteskrivelse 2024-04-15 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Ekonomifunktionen  

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 
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Status  

Avslutat 
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§ 92 Arrendeavtal Glidarspår Hagatorpet KS/2024:93 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Att ingå ett nyttjanderättsavtal om 20 år med Tranemo IF Skidklubb gällande ett nytt 

glidarspår. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Nyttjanderättshavaren avser att utöka sitt skidspår med ytterligare ett glidarspår, se bilaga 1. 

Det är Tranemo IF Skidklubb som ansvarar för anläggningen som ligger strax söder om 

Tranemo vid väg 1578. 

 

Tranemo IF Skidklubb står nu inför en stor investering där man ska bygga ett nytt 

glidarspår. Utöver glidarspåret kommer även vatten, el och belysning att dras längst med 

sträckan. Glidarspåret kommer vara ett flackt spår med fokus på såväl de yngsta som äldsta. 

Glidarspåret förväntas vara ca 400m varav halva sträckan är på kommunens mark. 

 

Skidklubben önskar den långa nyttjanderättstiden då anläggningen som byggs förväntas 

hålla i 20år. Skidklubben har förmånliga priser för barn och ungdomar vilket bidrar till 

Tranemo kommuns folkhälsa och viljan att motionera. 

Barnkonventionen 

Om detta avtal ingås förbättras möjligheterna för barn och unga att motionera och få en mer 

aktiv vardag. Barn och unga får åka kostnadsfritt upp till 16år vilket även bidrar till ett mer 

inkluderande samhälle. Skidklubben lånar ut utrustning till barn och unga och tillåter 

skolor/skolklasser att prova på skidåkning kostnadsfritt.  

Ekonomisk påverkan 

Nyttjanderättsavtalet kommer inte ha någon ekonomisk påverkan. Avtalet är kostnadsfritt 

för att möjliggöra det generösa upplägget som Tranemo IF Skidklubb har gentemot barn och 

unga. Kommunen kommer inte få en intäkt utan värdet blir en attraktivare kommun med ett 

bättre socialt och hälsosamt utbud. 

Jämställdhetsperspektiv 

Nyttjanderättsavtalet kommer inte ha någon negativ inverkan på ett 

jämställdhetsperspektiv. Glidarspåret kommer vara tillgänglig för allmänheten där alla har 

samma möjligheter att nyttja anläggningen. 
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Beslutsunderlag 

KS §114, 2024-06-13 

AU §56, 2024-05-16 

Tjänsteskrivelse 2024-04-30 

Bilaga 1: Sträcka för glidarspår 

Nyttjanderättsavtal Glidarspår 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 93 Mottagande av donation KS/2023:413 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Godkänner att ta emot donationen.  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Jurist- & Bouppteckningsbyrån i Gislaved meddelade hösten 2023 att de avlidna makarna, 

Eva och Leif Johansson, hade i sitt testamente bestämt att delar av kvarlåtenskapen skulle 

användas till att bilda en fond i deras namn. Denna ska administreras av Tranemo kommun 

med avsikt att fördela årliga stipendier till unga duktiga musiker i kommunen och att det är 

musiklärarna i Tranemo kommun som ska utse stipendiaterna. Enligt Tranemo kommuns 

riktlinjer för mottagande av donation ska beslutet om mottagande ske i Kommunfullmäktige 

om beloppet överstiger 10 prisbasbelopp, vilket denna donation gör.  

Förvaltningen bedömer att den föreslagna donationen främjar barn och ungas rättigheter och 

möjligheter till utveckling inom musikområdet, att ändamålet med donationen är av sådan 

karaktär att det är lämpligt för kommunen att motta donationen samt att barnkonventionen 

och jämställdhetsperspektivet ska vara ledande i framtagande av regelverk.    

Barnkonventionen  

Donationen och dess användning gynnar barn och bidrar till deras utveckling inom musik. 

Artikel 31: Barn har rätt till vila, fritid, lek, kultur och konst. Donationen gynnar barnens rätt 

till kultur och konst genom att ge dem möjlighet att fortsätta utveckla sina musikaliska 

talanger. 

Ekonomisk påverkan 

Ingen påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Det är viktigt att säkerställa att stipendierna och fördelningen av dem är rättvist och 

inkluderande för alla barn oavsett kön. Att integrera principer i processen för att välja 

stipendiater kan säkerställa att donationen bidrar till att främja jämställdhet och inkludering 

inom musikgemenskapen i Tranemo kommun. 

Likabehandling: alla unga musiker, oavsett kön, ges lika möjligheter att bli nominerade och 

tilldelade stipendier.  

Representation: både flickor och pojkar är representerade i de grupper som väljer 

stipendiater och i de stipendiatgrupper som får ta emot bidraget. 

Tillgänglighet: information om stipendierna är tillgänglig för alla och eventuella hinder för 

deltagande identifieras och åtgärdas. 
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Beslutsunderlag 

KS §86, 2024-05-30 

AU §45, 2024-05-02 

Tjänsteskrivelse  

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Jurist- & Bouppteckningsbyrån i Gislaved 

Ekonomifunktionen  

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 94 Förslag på införande av arkitekturpris i Tranemo kommun 

KS/2024:37 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Inför utdelning av årets arkitekturpris på sista fullmäktige varje år.  

• Förvaltningen får i uppdrag att revidera regelverk för ”Kriterier för priser”. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Det finns en folkbildning kring arkitekturens betydelse. Det får människor att må bättre. 

Gestaltad livsmiljö ger förutsättning att utveckla attraktiva mötesplatser, inspirerar offentliga 

miljöer samt tydliggör Tranemo kommuns karaktär och historia. För att påverka vår 

gemensamma miljö möter samhällsplanering praktiker inom arkitektur, form, design, konst 

och kulturarv i gemensamma processer vilket är ett prioritetsområde i Tranemo kommuns 

kulturstrategi. 

Att aktivt arbeta med de allmänna intressena enligt Plan och bygglagen (PBL) når 

kommunen en hållbar gestaltad livsmiljö. Kunskapsspridning om arkitekturens betydelse 

bidrar till ett hållbart och jämlikt samhälle där alla får möjlighet att påverka vår 

gemensamma miljö.   

Gislaveds kommun har under 14 år delat ut årets arkitekturpris varje år i samband med sitt 

sista fullmäktigemöte. I samband med samverkan i bygg- och miljöfrågor samt 

detaljplanefrågor har frågan blivit aktuellt och inspirerande. 

Förvaltningen har som förslag att införa ett liknande koncept i Tranemo kommun med ett 

pris som ska visa uppskattning för de som lagt lite extra tanke kring skapandet av livsmiljön 

i bebyggelser och byggnader. Syftet med detta pris är att belöna goda insatser för arkitektur, 

nybyggnad, restaurering, renovering exteriört. Tanken är att en nominering sker innan 

utdelning av priser och att arkitekturpriset som detta kommer kallas delas ut på kommunens 

sista fullmäktige varje år.  

Barnkonventionen  

Att jobba med arkitektur och gestaltad livsmiljö gör att människor mår bättre.  

Ekonomisk påverkan 

Ryms inom Samhällssektionens budget för samhällsutveckling och kultur. Beräknas kosta ca 

5 000kr.  
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Jämställdhetsperspektiv 

Att sprida kunskap om arkitekturens betydelse bidrar till ett hållbart och jämlikt samhälle 

där alla får möjlighet att påverka vår gemensamma miljö.   

Beslutsunderlag 

KS §87, 2024-05-30 

AU §46, 2024-05-02 

Tjänsteskrivelse 2024-04-05 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Bygg- och miljö Gislaveds kommun 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 95 Avskrivning av utgångna styrdokument 2024 KS/2024:227 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Upphäver följande styrdokument; 

- Riktlinjer för skolutveckling och systematiskt kvalitetsarbete 

- Riktlinjer för trygghetsfrämjande och brottförebyggande arbete 

- Jämställdhetspolicy  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Förvaltningen har inventerat kommunens samtliga styrdokument. I detta arbetet har det 

identifierats flertalet styrdokument som löpt ut och nu kan avskrivas. 

Följande styrdokument har löpt ut; 

- Riktlinjer för skolutveckling och systematiskt kvalitetsarbete, ingår i det systematiska 

kvalitetsarbetet. 

- Riktlinjer för trygghetsfrämjande och brottförebyggande arbete – dokumentet upphör då 

kommunen enligt lagstiftning ska arbeta med brottsförebyggande åtgärder. 

- Jämställdhetspolicy – Tranemo kommun kommer att ansluta sig till Västra Götalands 

länsövergripande strategi för jämställdhet. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

KS §126, 2024-06-13 

AU §58, 2024-05-16 

Tjänsteskrivelse 2024-04-25 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 
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Status  

Avslutat 
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§ 96 Revidering kommunstyrelsens reglemente 2024 KS/2024:217 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Antar kommunstyrelsens reglemente 2024 och upphäver därmed nuvarande 

gällande version. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

2024-03-14, §34 fattade kommunfullmäktige beslut om att upplösa samverkansnämnd 

Arbetsmarknad. I samband med detta beslut fick förvaltningen i uppdrag att revidera 

kommunstyrelsens reglemente, då ansvar om arbetsmarknadsfrågor nu överflyttas från 

samverkansnämnderna till kommunstyrelsen. 

Förvaltningen har även gjort mindre justeringar gällande samverkansnämnd Personal, då 

även denna nämnd upphört. 

Förvaltningen föreslår följande ändringar; 

- §5 stryker meningen dock med undantaget för de uppgifter som åvilar 

Samverkansnämnden personal. 

- §5 Tillägg av meningen; Kommunstyrelsen ansvar för arbetsmarknadsfrågor med berörd 

driftverksamhet. 

- §5 stryker meningen samverkansnämnden personal, samverkansnämnden arbetsmarknad 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

KS §127, 2024-06-13 

AU §60, 2024-05-61 

Tjänsteskrivelse 2024-04-18 

KF §34, 2024-03-24 

Regler för kommunstyrelsens beredande utskott 2024 

Regler för kommunstyrelsens beredande utskott, nuvarande version 
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Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Författningssamlingen 

Omsorgssektionen 

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Kommunstyrelsens Reglemente 2024 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 97 Uppdrag - revidera kommunstyrelsens beredande utskotts 

reglemente i samband med arbetsmarknadsnämndens upphörande 

KS/2024:154 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Antar Regler för kommunstyrelsens beredande utskott 2024 och upphäver därmed 

nuvarande gällande version. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

2024-03-14, §34 fattade kommunfullmäktige beslut om att upplösa samverkansnämnd 

Arbetsmarknad. I samband med detta beslut fick förvaltningen i uppdrag att revidera 

reglementet för kommunstyrelsens beredande utskott, då ansvar om arbetsmarknadsfrågor 

överflyttas från samverkansnämnden till kommunstyrelsen och omsorgsutskottet.  

Förvaltningen har i samband med revideringen gjort mindre redaktionella ändringar. 

Förvaltningen föreslår följande ändringar; 

- 3.2 En uppdaterad version av arvodesreglementet 

- 3.3 Benämning ändrad från särskola till anpassad skola 

- 3.3 Arbetsmarknadsfrågor tillagt under omsorgsutskottets ansvarsområden 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

KS §128, 2024-06-13 

AU §59, 2024-05-16 

Tjänsteskrivelse 2024-04-18 

KF §34, 2024-03-24 

Regler för kommunstyrelsens beredande utskott 2024 

Regler för kommunstyrelsens beredande utskott, nuvarande version 
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Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Författningssamlingen 

Omsorgssektionen 

Stratsys 

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Regler för kommunstyrelsens beredande utskott 2024 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 98 Årlig redovisning av partistöd 2023 KS/2024:125 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Godkänner samtliga partiers redovisningar av användandet av partistöd för 2023 och 

betalar ut partistöd till dessa partier enligt beslutade regler. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Redovisningen av utbetalt partistöd ska vara skriftlig och inlämnad via kommunens e-tjänst 

”Redovisning av partistöd” senast vid mars månads utgång för att utbetalas senast i juni 

månads utgång. Redovisningen ska avse perioden 1 januari till 31 december föregående år 

och visa att partistödet använts för det ändamål som anges i 4 kap 29 § första stycket i 

kommunallagen. Till redovisningen ska även en granskningsrapport lämnas in från en 

utsedd granskare. 

Om ett parti inte har lämnat in en redovisning och granskningsintyg till kommunstyrelsen 

inom angiven tid för föregående år, är partiet inte berättigad till partistöd för nästkommande 

år. Detta gäller dock enbart under förutsättning att fullmäktige har beslutat att inget 

partistöd ska utgå till partier som inte redovisar i enlighet med gällande regler.  

Följande underlag efterfrågas i samband med redovisningen från alla partier, 

- Partiets organisationsnummer 

- Redovisning av aktiviteter och kostnader (hur partistödet använts) 

- Granskningsrapport av utsedd granskare 

- Föreningens stadgar  

Protokollsutdrag som visar: 

- Vald styrelse 

- Valda revisorer 

- Föreningens firmatecknare 

- Föreningens Bg/PG-nummer 

- Utsedd granskare 

I Kommunallagen (2017:725) 4 kap. 31 § andra och tredje stycket anges ” En av mottagaren 

utsedd särskild granskare ska granska om redovisningen ger en rättvisande bild av hur 

mottagaren använt partistödet. Granskarens rapport över granskningen ska bifogas i 

redovisningen. Fullmäktige får besluta att stöd inte ska betalas till ett parti som inte lämnar 

redovisningen och granskningsrapport enligt första och andra stycket.” 

Redovisningarna har nu granskats av förvaltningen och redovisningen ser ut som följande; 

 

Centerpartiet 

Alla begärda underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen.  
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Socialdemokraterna 

Alla begärda underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen.  

 

Kristdemokraterna 

Alla begärda under har lämnats in tillsammans med redovisningen. 

 

Liberalerna 

Alla begärda underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen.  

 

Moderaterna 

Alla begärda underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen.  

  

Miljöpartiet de gröna 

Alla begärda underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen.  

 

Vänsterpartiet 

Alla begärda underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen. 

 

Sverigedemokraterna 

Alla begärda underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen.  

Barnkonventionen  

Kommuner får ge ekonomiskt bidrag eller annat stöd till politiska partier för att stärka deras 

ställning i demokratin. En redovisning av hur partistöden nyttjas säkerställer för alla 

samhällets invånare, vuxna som barn, att skattefinansierade medel används på riktigt sätt.  

Ekonomisk påverkan 

Godkänns redovisningen av partistöd kommer partistöd för 2024 utbetalas enligt antaget 

reglemente för grundstöd och mandatstöd. 

 

Jämställdhetsperspektiv 

Stödet från kommunen grundas i likabehandlingsprincipen och mandatfördelningen. 

Beslutsunderlag 

KS §97, 2024-05-30 

AU §40, 2024-04-18 

Tjänsteskrivelse 2023-04-04 

Regler för partistöd 

Samtliga partiers redovisning 
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Beslutet skickas till 

Samtliga gruppledare 

Ekonomifunktionen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 99 Återbetalning från Tolkförmedling Väst KS/2024:183 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Direktionen för Tolkförmedling Väst har beslutat att återbetalning av eget kapital till 

medlemmarna kan ske om det egna kapitalet överstiger 27 mnkr. I årsredovisningen för år 

2023 uppgår eget kapital till 30,7 mnkr. Då den lägsta nivån på eget kapital är beslutad till 22 

mnkr är en utbetalning om 8,7 mnkr möjlig under år 2024.  

Direktionen har beslutat att återbetala 8,7 mnkr av det egna kapitalet till medlemmarna 

under hösten 2024. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ekonomisk påverkan på så sätt att kommunen erhåller sin andel av 

återbetalningen av eget kapital. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

KS §130, 2024-06-13 

AU §63, 2024-05-16 

Tjänsteskrivelse 2024-04-10 

Tjänsteutlåtande – Tolkförmedling Väst 

Protokollsutdrag – Tolkförmedling Väst 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Ekonomifunktionen  

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

: e
06

ff5
5c

-6
03

8-
45

a2
-b

ee
5-

75
82

f5
a1

d5
bc



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunfullmäktige 

2024-06-27 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 60 

 

Status  

Avslutat 
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§ 100 Årsrapport fjärrvärme 2023 KS/2024:181 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Godkänner upprättade årsrapporter gällande fjärrvärme 2023 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Enligt fjärrvärmelagen (2008:263) ska fjärrvärmeföretag inom sju månader från 

räkenskapsårets utgång redovisa årsrapporter till Energimarknadsinspektionen. Syftet med 

rapporteringen är att motverka en oskälig prissättning samt öka förtroendet hos kunderna. 

Förvaltningen har upprättat rapporter vilka ska godkännas av kommunfullmäktige innan de 

senast 31:e juli skickas till Energimarknadsinspektionen. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan enligt barnkonventionen. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

KS §129, 2024-06-13 

AU §62, 2024-05-16 

Tjänsteskrivelse 2024-05-02 

Årsrapport 2023 

Rapport om drift- och affärsförhållanden 2023 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Ekonomifunktionen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 101 Årsredovisning 2023 för Kommunassurans Syd Försäkrings AB 

KS/2024:176 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Godkänner årsredovisning 2023 för Kommunassurans Syd Försäkrings AB 

• Godkänner att Kommunassurans Syd Försäkrings AB under 2023 har bedrivit sin 

verksamhet utifrån de fastställda ändamålen och inom ramen för de kommunala 

befogenheterna.  

• Beviljar ansvarsfrihet för Kommunassurans Syd Försäkrings AB styrelse 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Kommunassurans startade sin verksamhet under 2005 och ägs av 73 stycken kommuner och 

ett kommunalförbund. Syftet med bolaget är att delägarna alltid erhåller ett 

försäkringsskydd, utgör en konkurrent till befintlig marknad och stimulerar delägarna i 

deras skateförbyggande arbete.  

Årets resultat före skatt uppgår till 22,6 mkr. Orealiserade värdeförändringar på 

placeringstillgångar var för året något positiv (+ 100 mkr) att jämföra med 2022 då 

värdeförändringen var - 33,3. 

Enligt kommunallagen ska kommunstyrelsen årligen pröva om den verksamhet som 

kommunens aktiebolag under föregående kalenderår har bedrivit varit förenlig med det 

fastställda ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna.  

Kommunassurans styrelse gör i det särskilda uttalandet bedömningen att bolaget har 

bedrivits och utvecklats i enlighet med ändamålet med verksamheten och inom de 

kommunala befogenheterna. Revisionen och lekmannarevisorerna gör bedömningen att 

bolagets verksamhet har skötts på ett tillfredsställande sätt utifrån ett ekonomiskt 

perspektiv. Lekmannarevisorerna bedömer även att verksamheten bedrivits utifrån 

fastställda ägardirekt och inom de kommunala befogenheterna samt att den interna 

kontrollen varit tillräcklig.   

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv.  
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Beslutsunderlag 

KS §98, 2024-05-30 

AU §48, 2024-05-02 

Tjänsteskrivelse om årsredovisning 2023 för Kommunassurans Syds Försäkrings 

Årsredovisning 2023 Kommunassurans, signerad 2024-03-21 

Revisionsberättelse 2023, Kommunassurans 

Granskningsrapport 2023 från Lekmannarevision i Kommunassurans, signerad 2024-03-21 

Uttalande av Kommunassurans styrelse 

Beslutet skickas till 

Kommunassurans  

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 102 Årsredovisning 2023, Tolkförmedling Väst (TFV) KS/2024:182 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Godkänner årsredovisning 2023 för Tolkförmedling Väst 

• Beviljar ansvarsfrihet för styrelsen och dess ledamöter. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Jäv 

Eva-Karin Haglund (S) anmäler jäv och deltar därmed inte i beslutet av ärendet.  

Ärendet 

Tolkförmedling Väst är ett kommunalförbund som består av totalt 43 medlemskommuner 

och dess ändamål är att tillgodose medlemmarnas behov av språktolk. Förbundet finansieras 

av intäkter från de tjänster som medlemskommunerna köper enligt självkostnadsprincipen.  

Årets resultat uppgår till -250 tkr, vilket kan jämföras med budgeterat nollresultat. Att 

resultatet är negativt beror främst på färre utförda uppdrag än budgeterat. I och med det 

negativa resultatet uppfylls inte balanskravet 2023, men underskottet kommer att 

omhändertas i budgetarbetet för år 2025. Från tidigare år finns inga underskott att återställa. 

Direktionen har fastställt att eget kapital ska vara lägst 22 mnkr. Efter att direktionen 

godkänt årsredovisningen beslutas om eventuell återbetalning av eget kapital till 

förbundsmedlemmarna. För att kunna göra en återbetalning krävs ett eget kapital om minst 

27 mnkr. Med anledning av att utfallet inte var klart för ett antal juridiska ärenden beslutade 

direktionen att inte göra någon återbetalning under 2023 trots att egna kapitalet översteg 27 

mnkr. 

Revisionen bedömer att verksamheten bedrivits på ett ändamålsenligt och från ekonomisk 

synpunkt tillfredsställande sätt. Räkenskaperna är i allt väsentligt rättvisande och den 

interna kontrollen har varit tillräcklig. Sammantagen bedömning är att resultatet enligt 

årsredovisningen är förenligt med de finansiella mål och verksamhetsmål som direktionen 

uppställt. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 
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Beslutsunderlag 

KS §99, 2024-05-30 

AU §49, 2024-05-02 

Tjänsteskrivelse 2024-04-09 

Årsredovisning 2023 Tolkförmedling Väst 

Revisionsberättelse Tolkförmedling Väst 

Sakkunnigas yttrande Tolkförmedling Väst 

Tjänsteutlåtande Tolkförmedling Väst 

Internkontrollrapport Tolkförmedling Väst 

Protokollsutdrag Tolkförmedling Väst 

Förbundsordning 2024-01-01 Tolkförmedling Väst 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Ekonomifunktionen 

Tolkförmedling Väst 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 103 Årsredovisning 2023 - Södra Älvsborgs räddningstjänstförbund, 

SÄRF KS/2024:147 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Godkänner Södra Älvsborgs Räddningstjänstförbunds årsredovisning för år 2023. 

• Beviljar ansvarsfrihet till direktionen och dess ledamöter. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Jäv 

Niklas Gardewik (M) och Lennart Haglund (C) anmäler jäv och deltar därmed inte i beslutet 

av ärendet.  

Ärendet 

SÄRF är ett kommunalförbund som för medlemskommunernas räkning ansvarar för 

förebyggande verksamhet inom området samhällsskydd, räddningstjänst och beredskap 

genom att bereda människors liv, hälsa, egendom samt miljö, ett tillfredsställande och 

likvärdigt skydd mot olyckor.  Kommunalförbundet består av kommunerna Borås, 

Bollebygd, Mark, Svenljunga, Tranemo och Ulricehamn. 

Förbundet finanserias till största del av skattemedel och under 2023 var medlemsbidraget 

192,5 Mnkr och det innebär en bidragsfinansiering av verksamheten med 90,9 procent. 

Resterande intäkter kommer från myndighetsutövning och avtalstjänster. Kostnaden per 

invånare inom förbundet var under året 929 kronor.  

Årets resultat uppgick till 8,4 mnkr på en omsättning om 220 mnkr. Vid utgången av år 2023 

uppgick det egna kapitalet till 66,2 mnkr och soliditeten var 36%. Eget kapital ska täcka 

ansvarsförbindelsen för pensioner intjänade före 1997 på 10,1 mnkr samt förbundets risker. 

Verksamheterna har en hög budgetföljsamhet men ändå en avvikelse mot budget på +6% bl 

a beroende på lägre pensionskostnader, lägre avskrivningar samt högre ränteintäkt på 

tillgodohavande. 

Revisorerna bedömer att räkenskaperna i allt väsentligt ger en rättvisande bild av förbundets 

resultat och ställning. Den sammantagna bedömningen är att verksamheten sköts på ett 

ändamålsenligt och ur ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt. Den interna kontrollen 

bedöms som tillräcklig. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 
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Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

KS §132, 2024-06-13 

Tjänsteskrivelse 2024-04-15 

§ 23 Årsredovisning och verksamhetsuppföljning 2023 SÄRF 

Protokollsutdrag § 23 Årsredovisning 2023 – SÄRF 

Årsredovisning 2023 – SÄRF 

Uppföljning verksamhetens mål 2023 – SÄRF 

Uppföljning SÄRF Internkontrollplan 2023 – SÄRF 

Revisionsberättelse 2023 – SÄRF 

Sakkunniga revisionsbiträdens yttrande 2023 – SÄRF 

Rapport revisorernas granskning av SÄRF årsredovisning 2023 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Ekonomifunktionen  

Södra Älvsborgs Räddningstjänstförbund, SÄRF 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 104 Valärende - Avsägelse från Johnny Johansson (SD) KS/2024:267 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Entledigar Johnny Johansson (SD) som ledamot i kommunstyrelsen. 

• Utser Wajdi-Louis Azouri (SD) till ny ledamot i kommunstyrelsen. 

• Utser Birger Agerling till ny ersättare i kommunstyrelsen efter Wajdi-Louis Azouri 

(SD).  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Johnny Johansson (SD) har 2024-05-26 inkommit med en skrivelse med en begäran om att bli 

entledigad från samtliga av sina uppdrag. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Johnny Johansson (SD) 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Anna Letth (SD) föreslår Wajdi-Louis Azouri (SD) till ny ledamot i kommunstyrelsen samt 

Birger Agerling (SD) till ny ersättare i kommunstyrelsen. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar fullmäktige på Letths (SD) förslag. Förslagen bifalles. 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Kanslifunktionen 

Lönefunktionen 

Hemsidan 

Status 

Pågående 
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§ 105 Valärende - Avsägelse från Maddelien Andersson (KD) för 

samtliga politiska uppdrag KS/2024:164 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Entledigar Maddelien Andersson (KD) som huvudman i Sparbanken Tranemo. 

• Utser Marita Falk Axelsson (KD) till huvudman i Sparbanken Tranemo, till och med 

sparbanksstämman 2027. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Maddelien Andersson (KD) har 2024-03-25 inkommit med en skrivelse med en begäran om 

att bli entledigad från samtliga av sina förtroendeuppdrag. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Maddelien Andersson (KD) 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Brigitte Barenfeld (KD) förslår Marita Falk Axelsson (KD) till ny huvudman i Sparbanken 

Tranemo. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar fullmäktige på Barenfelds (KD) förslag. Förslaget bifalles. 

Beslutet skickas till 

Sparbanken Tranemo 

Kanslifunktionen 

Status 

Avslutat 
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§ 106 Valärende - Avsägelse från Erik Kalmar (M) KS/2024:310 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Entledigar Erik Kalmar (M) från sitt uppdrag som ersättare i kommunfullmäktige. 

• Begär ny sammanräkning från Länsstyrelsen efter Erik Kalmar (M). 

• Entledigar Erik Kalmar (M) från sitt uppdrag som ersättare i Bygg- och 

miljönämnden. 

• Förslag på ny ersättare till Bygg- och miljönämnden ges på kommunfullmäktiges 

nästkommande sammanträde. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Erik Kalmar (M) har 2024-06-20 inkommit med en skrivelse med en begäran om att bli 

entledigad från samtliga förtroendeuppdrag. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Erik Kalmar 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Kathleen Wireklev (M) ber om att få återkomma med förslag på ny ersättare till bygg- och 

miljönämnden vid nästkommande sammanträde med fullmäktige. 

Beslutet skickas till 

Bygg och Miljö, Gislaveds kommun 

Lönekontoret 

Länsstyrelsen 

Hemsidan 

Kanslifunktionen 

Status 

Pågående 
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§ 107 Delgivningar KS/2024:56, KS/2024:6 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Kommunfullmäktige delges följande handlingar; 

- Minnesanteckningar Polsam 2024-05-02 

- E-post Information från  Mediapoolen Västra Götaland 

- Årsredovisning 556601-4741  Mediapoolen Västra Götaland 

- Granskningsrapport  Mediapoolen Västra Götaland 

- Revisionsberättelse  Mediapoolen Västra Götaland 

- Protokoll fört vid ordinarie bolagstämma med Mediapoolen Västra Götaland 

- 240503 Styrelsemöte  Mediapoolen Västra Götaland 

- 240503 Konstituerande Styrelsemöte  Mediapoolen Västra Götaland 

Status 

Pågående 
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§ 108 Information från kommunstyrelsen  

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Kommunstyrelsens ordförande Driton Bilalli (S) önskar samtliga en trevlig sommar. 

Föredragning och debatt 

Kommunstyrelsens ordförande Driton Bilalli (S) föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Status 

Pågående 
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§ 109 Trevlig sommar  

Kommunfullmäktiges ordförande Ulf Thifors (S) önskar alla en trevlig sommar. 
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NÄRVARO- OCH OMRÖSTNINGSLISTA 5/2024 
vid kommunfullmäktige2024-06-27 kl. 16.00 
 
 

 

Ledamöter 

 

Närvaro 

 

Omröstning 
1 

 

Omröstning 2 

 

Omröstning 3 

 

Omröstning 4 

1. Driton Bilalli (S) 

 

 
I 

    

2. Eva-Karin Haglund (S) §§79-
101, §§103-109 

 

 
I 

    

3. Rosé Torkelsson (S) 

 

 
I 

    

4. Göran Björk (S) 

 

 
I 

    

5. Lena Eksberg (S) 

Johny Tannous (S) 

 
I 

    

6. Bo Haarala (S) 

 

 
I 

    

7. Ingela Remstam (S) 

Kent-Ove Karlsson (S) 

 
I 

    

8. Jonas Kristiansen Adelsten (S) 

 

 
I 

    

9. Madde Lind (S) 
 

 
I 

    

10. Rikard Strömberg (S) 

 

 
I 

    

11. Marita Nordin (S) 

 

 
I 
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NÄRVARO- OCH OMRÖSTNINGSLISTA 5/2024 
vid kommunfullmäktige2024-06-27 kl. 16.00 
 

12. Ana Alvarez Björk (L) 
 
 

 
I 

    

13. Karin Ljungdahl (C) 

 

 
I 

    

14. Lennart Haglund (C) §§79-
102, §§104-109 

 

 
I 

    

15. Viktoria Haraldson (C) 

Sören Karlsson (C) 

 
I 

    

16. Torbjörn Edgren (C) 

 

 
I 

    

 

17. Cecilia Lööf (C) 

 

 
I 

    

18. Emelie Romland (C) 

Karl-Johan Henriksson (C) 

 
I 

    

19. Lina Chalhoub (C) 

 

 
I 

    

20. Niklas Gardewik (M) §§79-
102, §§104-109 
 

 
I 

    

21. Kathleen Wireklev (M) 

 

 
I 

    

22. Ellinor Liljegren Kalmar (M) 

 

 
I 
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vid kommunfullmäktige2024-06-27 kl. 16.00 
 

23. Ulf Nyberg (M) 

Ulrika Glans (M) 

 
I 

    

24. Fredrik Risby (M) 

 

 
I 

    

25. Brigitte Barenfeld (KD) 
§§79-88, §§90-109 

 

 
I 

    

26. Hans Persson (KD) 

 

 
I 

    

27. Wajdi-Louis Azouri (SD)  
I 

 

    

28. Birger Agerling (SD) 

 

 
I 

    

29. Per-Arne Engström (SD) 

 

 
 

    

30. Anna Letth (SD) 

 

 
I 

    

31. Ivan Letth (SD) 

 

 
I 

    

32. Maria Jarlsgård (SD) 

 

     

33. Erica Grönesjö Kiesbye (V) 

 

 
I 

    

34. Viktor Lyresten (Mp) 

 

 
I 
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NÄRVARO- OCH OMRÖSTNINGSLISTA 5/2024 
vid kommunfullmäktige2024-06-27 kl. 16.00 
 

 

35. Jörgen Erikson (C) 

 

 
I 

    

36. Stephan Bergman (M) 

 

 
I 

    

37. Ulf Thifors (S) 

 

 
I 
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Voteringslista nr. 1 
Tranemo kommunfullmäktige sammanträde den 27 juni 2024 klockan 20:27:05. 
12 Svar - Motion om Solrosboende i Tranemo kommun (KD & M) 

Ledamöter Parti Kret
 

Ersättare Ja Nej Avst Frånv 
Driton  Bilalli                          (S)        -                                                   X        
Eva-Karin Haglund                        (S)        -                                                   X        
Rosé Torkelsson                          (S)        -                                                   X        
Göran Björk                              (S)        -                                                   X        
Lena Eksberg                             (S)        -          Johny Tannous                            X        
Bo Haarala                               (S)        -                                                   X        
Ingela Remstam                           (S)        -          Kent-Ove Karlsson                        X        
Jonas Kristiansen Adelsten               (S)        -                                                   X        
Madde Lind                               (S)        -                                                   X        
Rikard Strömberg                         (S)        -                                                   X        
Marita Nordin                            (S)        -                                                   X        
Ana Alvarez Björk                        (L)        -                                                   X        
Karin Ljungdahl                          (C)        -                                                   X        
Lennart Haglund                          (C)        -                                                   X        
Viktoria Haraldsson                      (C)        -          Sören Karlsson                           X        
Torbjörn Edgren                          (C)        -                                                   X        
Cecilia Lööf                             (C)        -                                                   X        
Emelie Romland                           (C)        -          Karl-Johan Henriksson                    X        
Lina Chalhoub                            (C)        -                                                   X        
Niklas Gardewik                          (M)        -                                                    X      
Kathleen Wireklev                        (M)        -                                                    X      
Ellinor Liljegren Kalmar                 (M)        -                                                    X      
Ulf Nyberg                               (M)        -          Ulrika Glans                              X      
Fredrik Risby                            (M)        -                                                    X      
Brigitte Barenfeld                       (KD)       -                                                    X      
Hans Persson                             (KD)       -                                                    X      
Wajdi-Louis Azouri                       (SD)       -                                                    X      
Birger Agerling                          (SD)       -                                                    X      
Per-Arne Engström                        (SD)       -                                                      X  
Anna Letth                               (SD)       -                                                    X      
Ivan Letth                               (SD)       -                                                    X      
Maria Jarlsgård                          (SD)       -                                                      X  
Erica Grönesjö Kiesbye                   (V)        -                                                   X        
Viktor Lyresten                          (MP)       -                                                   X        
Jörgen Erikson                           (C)        -                                                   X        
Stephan Bergman                          (M)        -                                                    X      
Ulf Thifors                              (S)        -                                                   X        

SUMMA: 23 12 0 2 
 

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

: e
06

ff5
5c

-6
03

8-
45

a2
-b

ee
5-

75
82

f5
a1

d5
bc



Undertecknare

SANNA PIHLAJAMÄKI BLOMGREN
Processekreterare
QL0Q0xMjlX4wvvqKvYghiQ 2024-07-02 12:23:48Z

ULF THIFORS
Fullmäktiges ordförande
sOqByA0zgjBGcpbQ9QkuyA 2024-07-02 12:37:37Z

ULRIKA GLANS
vtreH0KM5Msi5FvkYqahWA 2024-07-03 07:12:48Z

CECILIA LÖÖF
Förtroendevald
YdOYCJb8v+uJPdulr1mQWg 2024-07-03 07:28:19Z
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Plats   Tranemosalen i Tranemo 


Tid   16:00 – 21:00  


 


Närvarande Beslutande  


Se närvaro- och omröstningslista 5/2024    


 


Övriga närvarande Sanna Pihlajamäki Blomgren, processekreterare 


  Konrad Fredh, tf. kommundirektör/ekonomichef 


  Johnny Lindgren, mediacenter 


  Anne Steine, processekreterare 


  Anna Carlsson, processekreterare 


  Manda Schillerås, verksamhetschef 


  Robin Uhlman, samhällsplanerare 


  Johanna Persson (L), beredningsledare DVB 


  Anna Qvist, Qreativ 


  Amanda Qvist, Qreativ 


  Bengt Larsson (S), beredningsledamot DVB 


  Sofia Kreutz (Mp), beredningsledamot DVB 


 


Paragrafer  § 79-§ 109 


Utses att justera  Cecilia Lööf (C), Ulrika Glans (M) 


Protokollet signeras digitalt 
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§ 79 Besök av företag - Qreativ  


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Information ges om företaget Qreativ och dess verksamhet. 


Föredragning och debatt 


Anna Qvist och Amanda Qvist föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Status 


Pågående 
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§ 80 Inkomna interpellationer och frågor KS/2024:292, KS/2024:293, 


KS/2024:294 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Interpellationerna får ställas. 


• Interpellationerna besvaras vid kommunfullmäktiges nästkommande sammanträde. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Kathleen Wireklev (M) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande 


angående droganvändning på Tranängsskolan. 


Ellinor Liljegren Kalmar (M) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande 


angående nedskräpning på skolgårdsområde. 


Brigitte Barenfeld (KD) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande 


angående ärenden gällande lex Sarah och lex Maria. 


Beslutsunderlag 


KS/2024:292 Interpellation droganvändning 


KS/2024:293 Interpellation nedskräpning skolgårdsområde 


KS/2024:294 Interpellation lex Sarah lex Maria 


Föredragning och debatt 


1e vice ordförande Stephan Bergman (M) föredrar interpellationerna. 


Status 


Pågående 
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§ 81 Svar - Medborgarförslag om gratis hundbajspåsar KS/2023:269 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Medborgarförslaget avslås 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Förvaltningen anser att hundägare själva ska ta ansvar för sin hund samt att tjänsten i sig 


skulle medföra extraarbete och mer bilkörning vid kontroll och påfyllning av påsar.  


Ärendet 


Henrik Larsen  har 2023-06-07 lämnat ett medborgarförslag om gratis hundbajspåsar 


Ticspack som är reklamfinansierade för allmänheten. 


Förslagsställaren anser att det skulle fungera bra och har tidigare varit bosatt på ort där 


kommunen använt sig av tjänsten. 


 


Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2023-08-24 för att ge förslagsställaren 


tillfälle att utveckla sitt förslag. Inget nytt framkom vid detta samtal. 


 


Förvaltningen har kontaktat Svenljunga kommun för att höra om dom använder sig av 


tjänsten och det har man gjort tidigare men valt att avsluta samarbetet av olika anledningar, 


dels eftersom det medförde ökad bilkörning för kontroll att påsar inte var slut men också för 


att det var tidskrävande och upprätthålla servicen.  Förvaltningen föreslår därför att 


medborgarförslaget avslås. 


 


Barnkonventionen  


Beslutet har ingen påverkan på barn utifrån barnkonventionen. 


 
Jämställdhetsperspektivet 


Beslutet har ingen påverkan utifrån jämställdhetsperspektivet. 


Ekonomisk påverkan 


Avslås medborgarförslaget medför detta ingen ekonomisk påverkan.  


 


Om förslaget antas och 10st stationer monteras på olika orter i kommunen med en 


tömningsfrekvens/tillsyn om 1gg/veckan är kostnaden 20 000kr/år 


Arbetsuppgiften skulle också medföra mer bilresor och en negativ påverkan på miljön med 


användning av nuvarande fordon.   
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Beslutsunderlag 


KS §88, 2024-05-30 


AU §47, 2024-05-02 


Tjänsteskrivelsen 2023-09-20 


Medborgarförslag om gratis hundbajspåsar  


Beslutet skickas till 


Förslagsställaren Henrik Larsen   


Samhällssektionen 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Avslutat 
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§ 82 Svar - Medborgarförslag om att bevara och renovera 


utomhuspoolen i Grimsås KS/2023:113 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Antar medborgarförslaget. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Sammanfattning av ärendet 


Patricia Vanhanen har 2023-02-17 lämnat ett medborgarförslag om att bevara och renovera 


utomhuspoolen i Grimsås. Förslagsställaren föreslår att renovering av Grimsåspoolen ska 


läggas in i kommunens investeringsbudget. 


Förvaltningens förslag är att medborgarförslaget antas men att åtgärderna gällande 


renoveringen prioriteras för att rymmas inom föreslagen investeringsbudget. 


Kostnadsberäkningen för renoveringen är på ca 9–10 miljoner kronor, avsatta medel i 


investeringsbudgeten är 7 miljoner kronor.  


Ärendet 


Patricia Vanhanen har 2023-02-17 lämnat ett medborgarförslag om att bevara och renovera 


utomhuspoolen i Grimsås. Förslagsställaren skriver: 


”Grimsåspoolen är en unik plats och den enda utomhuspoolen som finns i Tranemo 


kommun! Varje år erbjuder man barn från 5 år och uppåt simskola, man erbjuder alla 


invånare motionssim, skolbarnen i Grimsås får simträning, man erbjuder alla invånare ett 


fantastiskt utflyktsmål under sommarperioden och man erbjuder ungdomar sommarjobb. 


Grimsåspoolen är ett välbesökt utflyktsmål på sommaren och varje år besöks den av cirka 


1500 invånare från olika delar av kommunen. Vår kommun pratar om en "attraktiv 


kommun" där man vill locka hit invånare. Vill man ha inflyttning måste man erbjuda olika 


slags aktiviteter. Poolen är en fin mötesplats där man kan träffas och umgås i olika åldrar. 


Den erbjuder även familjer som inte har möjlighet att resa i väg en rolig och aktiv 


sommarsemester. Underhållet av poolen har varit eftersatt i många år och vi står nu inför en 


omfattande renovering”.  


 


Därför föreslår Patricia Vanhanen att renovering av grimsåspoolen ska läggas in  


i kommunens investeringsbudget. 


Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren genom ett möte 4 april 2023 och via flera 


telefonsamtal under våren och sommaren för att ge förslagsställaren tillfälle att utveckla sitt 


förslag och diskutera underhållet och driften av poolen. 
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Kommunen äger poolen och överenskommelsen har varit att kommunen ansvarar för driften 


och bassängföreningen i Grimsås ansvarar för verksamheten och håller öppet 10 veckor varje 


sommar. 


 


Förutom utomhuspoolen i Grimsås finns simhallen i Tranemo med både stor och liten 


bassäng inomhus som används åter runt. Nyligen renoverades stora bassängen och under 


2024 planeras den lilla bassängen att renoveras. Simhallen är öppen för allmänheten under 


vissa tider, främst på eftermiddagar och kvällar på vardagar, lördagar och hela dagar under 


flera skollov. Med jämna mellanrum hålls det simskola både för yngre barn och för vuxna 


och under terminstid bedrivs simundervisning för skolelever från kommunens samtliga 


skolor. 


  


Förvaltningens förslag är att medborgarförslaget antas men att man vid renoveringen 


behöver prioritera vilka åtgärder som ska genomföras. 


Den tekniska utrustningen måste bytas ut helt och hållet. Den är gammal och föråldrad, det 


finns inte reservdelar att tillgå. Arbetsmiljön i teknikrummet är inte förenlig med nutidens 


arbetsmiljökrav. Själva bassängen måste totalrenoveras, poolkanterna är trasiga, bassängen 


läcker och säkerhetsskyddet/poolöverdraget är trasigt och uttjänt. Förvaltningen kan 


dessutom inte garantera vattenkvalitén med den befintliga tekniken.  


 
Kalkyl och åtgärder 


Efter att under en tid undersökt lämpligaste sättet att få en drift och funktionssäker bassäng 


både ur ett badgästperspektiv och ett arbetsmiljöperspektiv är åtgärdsförslaget enligt 


följande om man väljer att renovera bassängen.  


 


• Ny reningsanläggning som följer dagens krav 


• Ny liner (duk på väggar och golv), här finns en risk att befintlig klinker har släppt 


från betongen bakom befintlig duk. 


• Ny HK-ramp vid låg delen av poolen (Tillgänglighet) 


• Nytt poolskydd 


• Ny marktäckning runt poolen ca 3 meter från bassängkant 


• Ombyggnad och takhöjning av befintligt drift/teknik rum 


• Rivning av befintlig utjämningstank i maskinrum 


• Erforderliga grävning och byggnadsarbeten 


• Oförutsett 


• Projektering, upphandling 


 


Beräknad kostnad ca 9–10 mkr 


Barnkonventionen  


Att bevara poolen har en positiv inverkan ur ett barnrättsperspektiv.  
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Jämställdhetsperspektivet 


Detta ärende påverkar alla i lika stor utsträckning utifrån jämställdhetsperspektive 


Ekonomisk påverkan 


Förvaltningen har beräknat att kostnaden för en totalrenovering skulle uppgå till ca 9–10 


miljoner kronor.  


Beräknad kostnad bygger på identifierade renoveringsbehov. Investeringsbudgeten för 


bassängen är 7 mnkr därför kommer en prioritering av behovet att behövas göras i samband 


med renoveringen. 


Beslutsunderlag 


KS §116, 2024-06-13 


AU §57, 2024-05-16 


Tjänsteskrivelsen 2024-04-17 


Medborgarförslag om att bevara och renovera utomhuspoolen i Grimsås 


Föredragning och debatt 


Anna Letth (SD) deltar i debatt. 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Anna Letth (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 


Beslutet skickas till 


Patricia Vanhanen 


Samhällssektionen 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Avslutat 
 


  







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


Kommunfullmäktige 


2024-06-27 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 12 


 


§ 83 Tertialuppföljning 1 2024 KS/2024:260 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Godkänner Tertialuppföljning 1 2024 


• Ge alla anställda en jubileumsgåva á 1 000 kr i form av presentkort.  


• Friskvårdsbidraget höjs innevarande år till totalt 3 500 kr. 


• Avsätter 3 mnkr för att motverka de negativa effekterna vid 11h/dygnsvila så att 


arbete sker var tredje helg från augusti 2024. 


• Avsätter 3 mnkr till rivning av byggnader enligt prioriteringslista.  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Ekonomi  


Kommunen prognosticerar en samlad prognos om +30,7 mnkr (budget + 22 mnkr). Samtliga 


sektioner har en budget i balans och deras prognos summerar till ett överskott om 2,5 mnkr. 


I övrigt påverkas kommunens intäkter positivt till följd av högre taxeringsvärden på småhus.   


Verksamhet  


Vid denna uppföljning saknas utfall på ett flertal indikatorer vilket påverkar träffsäkerheten 


prognosen. Den prognos som lämnas är att två av fyra mål inte kommer att uppnås.  


Personal 


Antalet årsarbetare uppgår till 1 047 stycken, i stort i nivå för ett år sedan. Vid tertial ett 2021 


fanns 1 038 årsarbetare i kommunen, vilket indikerar en ökning de senaste åren. 


Sjukfrånvaron har ökat från 7,4% till 8,2% jämfört samma period förra året. 


Övrigt 


Samtal med den politiska majoriteten i Tranemo kommun föreslås i förslag till beslut ett 


flertal punkter som premierar kommunens anställda eller på annat vis bidrar till att fortsatt 


utveckla Tranemo kommun.  


 


Barnkonventionen  
Ärendet är endast en uppföljning. Inga anpassningsförslag eller minskade ramtilldelningar 


föreslås. Således finns ingen påverkan på detta perspektiv.  


Ekonomisk påverkan 


Ärendet som sådant i form av en uppföljning har ingen direkt ekonomisk påverkan. 


Däremot så kommer kommunens samlade prognos att påverkas (minskas) motsvarande de 


eventuella besluten om extra medel/insatser som beslutas. Med utgångspunkten om att vara 


en attraktiv arbetsgivare samt med kommuninvånaren i fokus är besluten i linje med det.   







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


Kommunfullmäktige 


2024-06-27 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 13 


 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet är endast en uppföljning. Inga anpassningsförslag eller minskade ramtilldelningar 


föreslås. Således finns ingen påverkan på detta perspektiv.  


Beslutsunderlag 


KS §108, 2024-06-13 


Protokollsutdrag BU 2024-05-29 §5 


Tjänsteskrivelse om Tertialuppföljning 1 2024 


Tertialuppföljning 1 2024 


Tertial 1 2024 presentation 


Föredragning och debatt 


Driton Bilalli (S), Wajdi-Louis Azouri (SD) och Ellinor Liljegren Kalmar (M) deltar i debatt. 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Driton Bilalli (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 


Beslutet skickas till 


Ekonomifunktionen 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 84 Budget 2025–2027 KS/2024:266 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Antar Budget 2025–2027 för Tranemo kommun och därmed ärendet och dess bilagor i 


sin helhet, med korrigeringen att förslaget om utvärdering av revisionen utgår. 


• Såsom för egen skuld ingå borgen för Tranemo Utvecklings AB:s låneförpliktelser 


upp till ett totalt högsta lånebelopp om 250 000 000 kr, jämte därpå löpande ränta och 


kostnader. Beslut om borgen gäller tillsvidare.  


• Kommunalskattesatsen är oförändrad och uppgår till 21,50 %. 


• Kommunstyrelsen ges mandat att fatta beslut om förändringar i 


investeringsbudgeten inom de beloppsmässiga ramarna som fastställs för respektive 


år.   
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Ärendet budget 2025–2027 för Tranemo kommun innehåller:  


God ekonomisk hushållning  


Resultatbudget  


Driftsbudget  


Investeringsbudget  


Låneramar & borgensförbindelser  


Utgångspunkten för budget 2025–2027 är nu gällande budget (2024–2026). 


 


Budgetberedning 


Kommunens budgetutskott har sammanträtt löpande under 2024.   


 


Ekonomi 


Årets resultat  


Årets resultat i den skattefinansierade verksamheten fastställs till: 


2025: 33 mnkr 


2026: 34 mnkr 


2027: 35 mnkr 


 


Investeringsbudgeten  


Investeringsbudgeten fastställs till 300 mnkr under planperioden 2025–2029.  


Kommunstyrelsen har som uppgift att inom givna investeringsramar prioritera projekt i 


samråd med förvaltningen. Startbesked av nybyggnad- och större investeringar görs av 


kommunstyrelsen, som också har rätt att omprioritera mellan budgetanslag samt mellan 


åren.  
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Kommunrevisionen 


Kommunrevisionens budget lämnas oförändrad.  


 


Uppräkning/generell tilldelning 


Budgetramar (drift) räknas upp med en generell tilldelning motsvarande 1,2% - 2,5%  


 


Löneöversyn 


Löneöversynen hanteras centralt. Löneuppräkningen fastställs till 3,7%. 


 


PO-pålägg 


Kommunens pensionskostnadspålägg ska följa SKR:s rekommendationer och kompenseras 


sektionerna utifrån rekommendationen lämnad per september.  


 


Övrigt 


Utöver justering av ovan uppräkningar och beslut fattade i i tidigare budgetar framgår av 


bilagan ”Budget 2025–2027 Tranemo kommun” politiska satsningar, uppdrag samt mål och 


indikatorer. Därutöver har ett antal tekniska budgetjusteringar gjorts mellan sektionerna och 


finansen.  


 


Avfall  


Verksamheten bedöms inte påverka skattekollektivet inom budgetperioden.  


 


VA  


Verksamheten bedöms inte påverka skattekollektivet inom budgetperioden.  


 


Internränta 


Internräntan är 2,5 % för 2025.   


 


Skatter och bidrag  


Underlag för budgeterade skatteintäkter och statsbidrag utgår från SKR beräkningar.   


 


Pensioner 


Pensioner bygger på prognos från Skandia samt nytt pensionsavtal AKAP-KR.  


 


Bilagor 


1.2 Budget 2025–2027  


2.1 Finanspolicy 2025–2027  


 


Underskott 


Underskott under budgetåret ska återställas inom de nästkommande två åren (drift).  
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Investeringar ska balanseras upp så att femårsplanens tilldelning inte överskrids, om så inte 


sker ska underskott återställas inom en två år.   


 


Skattesats 


Kommunalskattesatsen är oförändrad och uppgår till 21,50 % 


Barnkonventionen  


Förvaltning ska beakta detta perspektiv och genomföra adekvata analyser vid verkställande 


av denna budget.  


Ekonomisk påverkan 


Ärendet fastslår en inriktning som på kort och lång sikt stärker kommunens ekonomiska 


ställning och fördelar för varje år ut mer pengar till kommunens verksamheter.   


Jämställdhetsperspektiv 


Förvaltning ska beakta detta perspektiv och genomföra adekvata analyser vid verkställande 


av denna budget.  


Beslutsunderlag 


KS §109, 2024-06-13 


Protokollsutdrag BU 2024-05-29 §6 


Tjänsteskrivelse 2024-05-23 


1.2 Budget 2025–2027 Tranemo kommun (S, C, L) 


1.2 Budget 2025–2027 Tranemo kommun (M, KD) 


1.2 Budget 2025–2027 Tranemo kommun (SD) 


Finanspolicy 2025–2027 


Föredragning och debatt 


Ordförande Driton Bilalli (S) föredrar kommunstyrelsen tillika majoritetens budgetförslag 


och svarar på frågor. 


1e vice ordförande Niklas Gardewik (M) föredrar Moderaterna och Kristdemokraternas 


budgetförslag och svarar på frågor. 


Wajdi-Louis Azouri (SD) föredrar Sverigedemokraternas budgetförslag och svarar på frågor. 


 


Deltar i debatt: Lennart Haglund (C), Driton Bilalli (S), Viktor Lyresten (Mp), Erica Grönesjö 


Kiesbye (V), Lina Chalhoub (C), Niklas Gardewik (M), Wajdi-Louis Azouri (SD), Ana 


Alvarez Björk (L), Fredrik Risby (M), Brigitte Barenfeld (KD), Ellinor Liljegren Kalmar (M), 


Eva-Karin Haglund (S), Ulrika Glans (M), Kathleen Wireklev (M), Jonas Kristiansen Adelsten 


(S) och Rosé Torkelsson (S). 
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Förslag till beslut på sammanträdet 


Driton Bilalli (S), Lennart Haglund (C), Viktor Lyresten (Mp), Erica Grönesjö (V), Lina 


Chalhoub (C), Ana Alvarez Björk (L), Eva-Karin Haglund (S), Jonas Kristiansen Adelsten (S) 


och Rosé Torkelsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens tillika majoritetens budgetförslag. 


 


Niklas Gardewik (M), Fredrik Risby (KD), Brigitte Barenfeld (KD), Ulrika Glans (M) och 


Kathleen Wireklev (M) yrkar bifall till Moderaternas och Kristdemokraternas budgetförslag. 


 


Wajdi-Louis Azouri (SD) yrkar bifall till Sverigedemokraternas budgetförslag. 


Beslutsgång 


Ordförande ställer de tre budgetförslagen mot varandra och finner att fullmäktige bifaller 


kommunstyrelsens tillika majoritetens budgetförslag. 


Beslutet skickas till 


Ekonomifunktionen 


Författningssamlingen 


Revisorerna 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 85 Överlämningsdebatt - Demokrati - och visionsberedningen, DVB -  


Översiktsplan KS/2020:585 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Antar Översiktsplan för Tranemo kommun.  


• Upphäver följande planer; 


- Översiktsplan 2009 


- Landsbygdsutveckling i strandnära lägen 


- Utvecklings-, LIS- och områdesplan Torpa/Hofsnäs 


- Vindbruksplan enligt KS/2023:359 


- Naturvårdsplan enligt KS/2023:359 


• Uppdraget KS/2023:266 att revidera Vindbruksplanen är slutförd. 


• Uppföljning av översiktsplanen sker under varje ny mandatperiod. 


• Entledigar beredningsledamöter från beredningsuppdraget. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Kommunfullmäktige gav Demokrati- och visionsberedningen i uppdrag 2020-11-23, § 149 att 


ta fram en Översiktsplan för Tranemo kommun.  


Uppdragsbeskrivningen lyder; 


I beredningens uppdrag ingår att enligt ovan bistå förvaltningen med att utarbeta förslag på en ny 


översiktsplan som ska ersätta den nuvarande. Arbetet ska genomföras med utgångspunkt från Plan 


och Bygglagen samt Boverkets ÖP-modell 2.1.  


I arbetet ska beredningen i enlighet med Tranemo kommuns arbetsordning för fullmäktigeberedningar 


genomföra medborgardialoger och på så sätt skapa en god förankring med kommunens medborgare, 


näringsliv, föreningsliv och civilsamhälle. Viktigt är ett brett politiskt förankringsarbete med 


återkoppling till kommunfullmäktige under hela processen. 


Beredningen ska även säkerställa att översiktsplanen harmonierar med kommunens övriga strategier, 


planer och styrdokument av betydelse för arbetet. Beredningen ansvarar därmed för att värdera och 


sammanställa vilka av dessa dokument som är av betydelse för översiktsplanen. 


Beredningens arbete 


Efter att beredningen fått uppdraget om ny Översiktsplan har beredningen i enlighet med 


processhjulet berett uppdraget genom medborgardialog, vägledningsdebatt och 


partiförankring för att slutligen forma sitt förslag.  
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Demokrati- och Visionsberedningen har under åren 2021–2024 arbetat med att ta fram en ny 


översiktsplan. Under dessa år har beredningen hittills haft 39 möten, tre digitala och tre 


fysiska medborgardialoger, en politikerdialog, en vägledningsdebatt och en presentation i 


kommunfullmäktige, föredragningar från förvaltningen för att få kunskap, informerat KPR, 


kommunala pensionärsrådet och KTR, kommunala tillgänglighetsrådet, gymnasiet, gjort 


lättläst text för SFI, svenska för invandrare och LSS, lagen om stöd och service om 


översiktsplanen.   


Beredningen arrangerade en utställning på biblioteket där det fanns möjlighet för invånare 


att lämna synpunkter på översiktsplanen.  


Återkommande teman från dialogerna var; Behov av mötesplatser, Bostäder för alla (särskilt 


äldre och unga), Bevarande och utvecklande av grönytor, Öka attraktionskraften och 


marknadsför kommunen, Ökad tillgänglighet med buss och cykel, Attraktiva bostäder, 


Samarbete med förenings- och näringsliv, Social hållbarhet, Bevara natur, sjö och skog, Ökad 


trygghet, Ordna ödehusen. 


Samråd- och granskningsförfarande har genomförts enligt den politiska processen. 


Rapporteringar har löpande skett till kommunfullmäktige under 2021, 2022 och 2023.  


Tidigare har Tranemo kommuns översiktsplan endast varit en fysisk översiktsplan men 


beredningens vilja har varit att under beredningsuppdraget forma och utveckla en digital 


översiktsplan för ökad tillgänglighet. 


Demokrati- och Visionsberedningen har utgått från de styrdokument som finns i Tranemo 


kommun och därefter format förslaget till översiktsplan för Tranemo kommun.  


Under arbetsperioden inföll en ny mandatperiod 2023, och därmed förändrades 


sammansättningen av ledamöter i beredningen. I samband med det genomfördes ett 


introduktions- och uppstartsmöte med den nya sammansättningen.  


Barnkonventionen  


Yttrande från förvaltningen gällande Tranemo kommuns översiktsplan har ingen påverkan 


ur ett barnrättsperspektiv. 


Jämställdhetsperspektiv 


Yttrande från förvaltningen gällande Tranemo kommuns översiktsplan har ingen påverkan 


ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


KS §96, 2024-05-30 


AU §39, 2024-04-18 


Tjänsteskrivelse 2024-02-01 


Överlämningsdokument 


Antagandehandling Översiktsplan 


Antagandehandling Miljökonsekvensbeskrivning 


Antagandehandling Särskild sammanställning 


Antagandehandling Granskningsutlåtande 
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Antagandehandling Bilaga 1 Fördjupning utvecklingsinriktning 


Antagandehandling Bilaga 2 Fördjupning Mark- och vattenanvändning 


Antagandehandling Bilaga 3 Fördjupning kartmaterial LIS 


Antagandehandling Bilaga 4 Vindbruksplan 


Överlämningsprotokoll – Översiktsplan Tranemo kommun 


Yttrande från KFs presidie 


Digital översiktsplan www.tranemo.se/op  


Föredragning och debatt 


Beredningsledare Johanna Persson (L) föredrar ärendet och svarar på frågor. 


 


Driton Bilalli (S) och Niklas Gardewik (M) deltar i debatt.  


Förslag till beslut på sammanträdet 


Kommunfullmäktiges presidium föreslår följande i sitt skriftliga yttrande; 


- Antar översiktsplan för Tranemo kommun. 


- Upphäver följande planer: 


- Översiktsplan 2009 


- Landsbygdsutveckling i strandnära lägen 


- Utvecklings, LIS och områdesplan Torpa/Hofsnäs 


- Vindbruksplan enligt KS/2023:359 


- Naturvårdsplan enligt KS/2023:359 


- Uppdraget KS/2023:266 om att revidera Vindbruksplanen är slutförd. 


- Uppföljning av översiktsplanen sker under varje ny mandatperiod. 


 


Ordförande yrkar på att entlediga beredningsledamöter från beredningsuppdraget. 


 


Driton Bilalli (S) och Niklas Gardewik (M) yrkar bifall till presidiets yttrande. 


Beslutsgång 


Ordförande frågar fullmäktige på presidiets skriftliga yttrande. Fullmäktige bifaller 


yttrandet. 


Ordförande frågar fullmäktige på hans yrkande. Yrkandet bifalles. 


Beslutet skickas till 


Samtliga sektioner 


Länsstyrelsen vastragotaland@lansstyrelsen.se  


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Antagadehandling Översiktsplan 



http://www.tranemo.se/op

mailto:vastragotaland@lansstyrelsen.se
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Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 


 


 
  







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


Kommunfullmäktige 


2024-06-27 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 22 


 


§ 86 Svar - Motion om utredning av sjukfrånvaro inom 


omsorgssektionen (SD) KS/2022:514 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Motionen anses besvarad. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Omsorgssektionen har ett pågående arbete med att följa upp och utreda orsaker till 


sjukfrånvaro. Både på individ- och gruppnivå. Insatser tillsätts vid behov.  


Sammanfattning av ärendet 


Wajdi-Louis Azouri, Sverigedemokraterna lämnade en motion där det önskades en 


utredning för att kartlägga orsaken till hög sjukfrånvaro inom omsorgen under 2022. Under 


2022 hade omsorgssektionen en sjukfrånvaro på 9,34%, under 2023 sjönk den till 8,96%. 


Orsakerna till frånvaron 2022 var främst förkylningar, influensa och Covid-19. 


Verksamheterna såg allt fler orsaker till sjukfrånvaro som inte var arbetsrelaterade. Fler 


medarbetare upplevde psykisk ohälsa i någon grad. Det var svårt att påverka sjukfrånvaron 


inom sektionen utifrån att den till stor del påverkades av det allmänna smittläget i samhället. 


2023 sjönk sjukfrånvaron, orsakerna till frånvaron var dock nästan desamma. Insatser för att 


öka den sociala hållbarheten så som individuell hälsoprofilbedömning, gemensamma 


hälsofrämjande aktiviteter och utbildningar i medarbetarskap, självledarskap och ledarskap 


har genomförts. Omsorgssektionen fortsätter att följa sjukfrånvaron månad för månad och 


tillsätter vid behov insatser både individuellt och på gruppnivå.   


Ärendet 


Wajdi-Louis Azouri, Sverigedemokraterna har 2022-11-18 lämnat en motion angående den 


enligt förslagsställaren höga sjukfrånvaron inom omsorgssektionen. Sverigedemokraterna 


önskade att en utredning gjordes omgående för att kartlägga orsaken till ohälsan. Nedan var 


förslag på frågeställningar: 


-Är det underbemanningen som är orsaken?  


-Är det relationen inom/mellan olika grupper/chefer? 


-Är det flyt-tid som leder till ökad stress?  


-Är det brist på vikarier?  


-Är det brist på kunskapsnivå hos en del av personalen/chefer? 


Eller kan det finnas andra anledningar? 


Motionären uttryckte att Sverigedemokraterna inte kan tolerera att de anställda inom 


kommunen skall må dåligt utan att några åtgärder vidtas. 
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2022 hade omsorgssektionen en sjukfrånvaro på 9,34%. Under 2023 sjönk den till 8,96%. 


Jämfört med Svenljunga socialförvaltning som 2023 hade en sjukfrånvaro på 11,6%. 


 


Caroline Olsson, SKR skriver att sett till hela arbetsmarknaden är sjukfrånvaron som högst i 


kommuner och regioner. En förklaring är att 80 procent av välfärdens medarbetare är 


kvinnor, och att kvinnor av olika anledningar har högre sjukfrånvaro än män. Det här gäller 


på hela arbetsmarknaden och har en rad orsaker, men en viktig förklaringsfaktor är 


ojämställdhet generellt i samhället. Sjukfrånvaron gick ner 2023 i både kommuner och 


regioner jämfört med 2022. Minskningen gäller för både kvinnor och män, men kvinnors 


sjukfrånvaro är fortfarande betydligt högre än mäns.  


 


2022 


Sjukfrånvaron under årets första månader med omikron var höga och de sista månaderna av 


2022 ökade den igen pga. förkylningar, influensa och Covid-19. Året innebar stora 


utmaningar inom rekrytering och bemanning. Få sökande till tjänster oavsett funktion och 


kompetensen hos de sökande var lägre än tidigare. Svårigheter med att rekrytera nya 


medarbetare lämnade flera vakanta tjänster otillsatta. Under sommaren fick flera 


verksamheter arbeta under prioritetsordning och medarbetare arbetade extra pass för att 


verksamheten skulle säkerställa god vård och omsorg. Verksamheterna hade svårt att 


bemanna pga. sjukdom, anhörigas sjukdom, vård av barn eller att medarbetaren varit i 


hushållskarantän. Detsamma gällde de vikarier som fanns inom bemanningsenheten. Det 


var svårt att påverka sjukfrånvaron inom sektionen utifrån att den till stor del påverkades av 


det allmänna smittläget i samhället.  


Långtidssjukfrånvaron låg jämnt med föregående år och åren dessförinnan. Sektionen 


arbetade med rehabiliteringsåtgärder och anpassning av arbetsuppgifter för att underlätta 


för återgång i arbete. Verksamheterna såg allt fler orsaker till sjukfrånvaro som inte var 


arbetsrelaterade. Fler medarbetare upplevde psykisk ohälsa i någon grad. 


Med aktiviteter utöver det ordinarie systematiska arbetsmiljöarbetet ville sektionen bidra till 


en god hälsa på jobb och i privatliv. Sektionen startade upp arbete med social hållbarhet med 


föreläsningen "Aktivt medarbetarskap" med Anna Tufvesson för alla sektionens 


medarbetare. Följt av utbildningar i medarbetarskap, självledarskap och ledarskap.  


Alla medarbetare erbjöds att genomföra en individuell hälsoprofilbedömning av Avonova. 


Utifrån resultatet på gruppnivå genomfördes samtal i den egna arbetsgruppen och 


handlingsplaner med gemensamma hälsofrämjande aktiviteter togs fram.  


 


2023 


Sjukfrånvaron sjönk inom sektionen men det fanns fortfarande skillnader inom olika 


medarbetargrupper. De i vårdnära arbete hade en högre sjukfrånvaro än personal med 


administrativa uppgifter. Det skiljde sig även mellan kvinnor och män, där män var friskare. 
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Inom verkställighet arbetade enhetscheferna utifrån individuella orsaker i många ärenden av 


korttidsfrånvaro. Åtgärder var bl.a. viss omfördelning i anställningar samt införande av 


första dagsintyg. Det förekom som i övriga samhället periodvis hög korttidsfrånvaro på 


grund av virussjukdomar. Den långa frånvaron präglades av somatiska orsaker eller fysiska 


skador med efterföljande rehabilitering. Allt fler medarbetare hade en blandning av privata 


skäl och ökad psykisk ohälsa som orsak till återkommande frånvaro. 


Under året erhöll vård och omsorg statsbidrag som möjliggjorde en tillfällig utökning av 


grundbemanningen under höst/vinter 2023. Inköp gjordes till samtliga verksamheter, vilka 


bidrog till en god arbetsmiljö.  


Omsorgssektionen fortsätter att följa sjukfrånvaron månad för månad och tillsätter vid behov 


insatser både individuellt och på gruppnivå.  


Ekonomisk påverkan 


Ingen påverkan.  


Barnkonventionen  


Välmående föräldrar kan bättre stödja sina barns utveckling och tillse dess rättigheter utifrån 


barnkonventionens artiklar.   


Jämställdhetsperspektiv   


Sjukfrånvaron och dess orsaker ses regelbundet över för att kunna tillsätta ändamålsenliga 


åtgärder. När detta görs tittas även på skillnader när det gäller exempelvis kön.  


Beslutsunderlag 


KS §118, 2024-06-13 


OU §28, 2024-05-16 


Tjänsteskrivelse KS/2022:514 


Motion om utredning av sjukfrånvaro inom omsorgssektionen (SD) KS/2022:514 


Föredragning och debatt 


Niklas Gardewik (M) och Wajdi-Louis Azouri (SD) deltar i debatt. 


Beslutet skickas till 


Wajdi-Louis Azouri, Sverigedemokraterna    


Omsorgssektionen 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 
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Status 


Avslutat 
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§ 87 Svar - Motion om ökad kvalité för brukarna i hemtjänsten - 


Ellinor Liljegren Kalmar (M) KS/2023:384 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Motionen anses besvarad. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Frågan har setts över men ser ej ut att vara genomförbar i dagsläget.  


Sammanfattning av ärendet 


Förslagsställaren yrkar på att omsorgssektionen ser över möjligheten att städbolag eller 


liknande tar över städuppgifter och inköp från hemtjänstpersonal. Omsorgssektionen 


bedömer liksom förslagsställaren att det skulle vara en åtgärd som kan göra arbetet mer 


attraktivt och öka kvaliteten på det arbete som utförs. Undersökning pågår men i dagsläget 


ser det ut som om det ej är möjligt utifrån schemaläggning. Frågan är under utredning i 


verksamheten.  


Ärendet 


Ellinor Liljegren Kalmár, Moderata fullmäktigegruppen har 2023-10-09 lämnat en motion 


angående ökad kvalité för brukarna i hemtjänsten.  


Förslagsställaren yrkar på att omsorgssektionen ser över möjligheten att städbolag eller 


liknande tar över städuppgifter och inköp från hemtjänstpersonal. Detta utifrån 


hemtjänstpersonalens arbetsbelastning och svårigheter att rekrytera utbildad personal. 


Önskan är att hemtjänstpersonalen ska jobba med det som de är utbildade till, dvs. 


omvårdnad och omsorg. Förslagsställaren vill att personalen ska stanna kvar samt känna 


glädje och stolthet när de går till jobbet.   


Förvaltningen var i kontakt med Ellinor Liljegren Kalmár 2024-04-16 för att ge motionären 


tillfälle att utveckla sitt förslag. Ellinor hade inget att tillägga till förslaget.  


 


Omsorgsektionen har under senare delen av 2023 påbörjat ett arbete med att undersöka 


möjligheten att dela på serviceinsatser som städ och inköp och omvårdnadsinsatser. I syfte 


att frigöra tid för undersköterskor att utföra mer omvårdande arbete. Liksom 


förslagsställaren bedömer även sektionen att detta skulle kunna vara en åtgärd som kan göra 


arbetet mer attraktivt, medverka till att personal känner glädje, stolthet och vilja till att 


stanna samt öka kvaliteten på det arbete som utförs. Undersökning pågår, det ser dock ut 


som att det i dagsläget inte är genomförbart utifrån att få till en hållbar schemaläggning. 


Serviceinsatser och inköp läggs mellan morgon-, lunch- och kvällsbesök. Utan de insatserna 
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finns ej underlag till den mängd personal som behövs vid dagens ovan nämnda 


arbetstoppar. Frågan är under utredning i verksamheten. 


Ekonomisk påverkan 


Ingen ekonomisk påverkan. 


Barnkonventionen  


Genom att separera serviceinsatser och omvårdnadsinsatser frigörs mer tid till det som 


undersköterskor är utbildade till. Genom att fokusera på omvårdnadsinsatser kan kvalitén 


höjas vilket är i första hand brukaren till gagn men även anhöriga så som barn.  


Jämställdhetsperspektiv   


Insatser inom hemtjänsten beviljas utifrån individens behov och ska vara jämställda utifrån 


det.  


Beslutsunderlag 


KS §119, 2024-06-13 


OU §29, 2024-05-16 


Tjänsteskrivelse KS/2023:384 


Motion ökad kvalité för brukarna i hemtjänst KS/2023:384 


Beslutet skickas till 


Ellinor Liljegren Kalmar (M)    


Omsorgssektionen 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Avslutat 
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§ 88 Svar - Motion om Solrosboende i Tranemo kommun (KD & M) 


KS/2024:77 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Motionen anses besvarad. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Sektionen har ett pågående arbete med att ta fram förslag på hur behovet av boende kan 


tillgodoses för aktuell målgrupp.  


Sammanfattning av ärendet 


Förslagsställarna uttrycker att det i Tranemo kommun erbjuds gruppboenden och 


boendestöd, men personer som inte passar in i dessa boendeformer tvingas bli placerade 


externt. De föreslår att förvaltningen får i uppdrag att se över behovet i kommunen och 


undersöker vad som krävs för att lösa det boendebehovet. Omsorgssektionen påtalar samma 


behov och det finns ett pågående arbete med analys, utredning och investeringsförslag till 


budget 2025.  


Ärendet 


Ellinor Liljengren Kalmar (M) och Birgitte Barenfeld (KD) har 2024-02-05 lämnat en motion 


angående Solrosboende i Tranemo kommun.  


Förslagsställaren uttrycker att det i Tranemo kommun erbjuds gruppboenden och 


boendestöd, men personer som inte passar in i dessa boendeformer tvingas bli placerade 


externt. Vidare skriver motionärerna att ett Solrosboende är ett boende som möter behovet 


för personer inom LSS och SoL där befintliga boenden i kommunen inte tillgodoser dessa. 


Förslagsställarna föreslår att förvaltningen får i uppdrag att utreda möjligheten att bygga ett 


Solrosboende samt ta fram en plan för omsorgsboenden i kommunen.  


Förvaltningen var i kontakt med Ellinor Liljengren Kalmar 2024-04-17 för att ge motionären 


tillfälle att utveckla sitt förslag. Ellinore berättar att hon hört verksamhetschef för 


funktionsnedsättning och socialt stöd flagga flera gånger de senaste åren om att det behövs 


en annan typ av boende än som finns idag. Hon önskar att omsorgssektionen undersöker 


vad som krävs för att lösa den situationen. Den psykiska ohälsan ökar. Hur ser det ut i 


Tranemo kommun idag och fem år framåt, vad är behovet? Vad har kommunen för olika 


alternativ? Kan vi tänka om och tänka annorlunda? Utbilda befintlig personal. 


 


Omsorgssektionen har påtalat behovet av en annan utformning på boende än de som finns i 


dagsläget. Anledningen till detta är att dagens boenden inte tillgodoser de behov som finns 


fullt ut hos personer med psykisk ohälsa riskbruk, utåtagerande beteende, NPF mfl. För att 
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kunna verkställa beslut om boende för alla personer som har behov av boende enligt LSS och 


SoL behöver en annan typ av boende till. Det finns ett pågående arbete med utredning och 


investeringsförslag som ligger med till budget 2025. Omsorgssektionen har initierat 


fördjupning av tidigare gjord analys för att få ett aktuellt läge kring hur situationen ser ut 


gällande behov, omfattning och kostnader.  


Ekonomisk påverkan 


Utredning pågår och ekonomisk beräkning kommer.   


Barnkonventionen  


I planering av nya boendeformer kommer barnperspektivet in genom anhöriga. Besökande 


barn ska rätt till sina släktförhållanden enligt artikel 8 och artikel 3 vid alla beslut som rör 


barn ska i första hand barnets bästa beaktas.  


Jämställdhetsperspektiv   


Planering av boendeformer enligt LSS och SoL görs långsiktigt utifrån behovet hos 


målgruppen. Vid planering tas hänsyn till olika aspekter framförallt funktionsvariation och 


ålder. De andra diskrimineringsgrunderna finns även med när det kommer till att planera 


boenden mer i detalj. Att planera för Solrosboende ger större möjligheter att möta och 


matcha alla individuella behov oavsett funktionsvariation.  


Beslutsunderlag 


KS §120, 2024-06-13 


OU §30, 2024-05-16 


Tjänsteskrivelse KS/2024:77 


Motion Solrosboende KS/2024:77 


Föredragning och debatt 


Ellinor Liljegren Kalmar (M) deltar i debatt. 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Ellinor Liljegren Kalmar (M) yrkar på att motionen ska antas. 


Beslutsgång  


Ordförande ställer Liljegren Kalmars (M) yrkande mot kommunstyrelsens förslag och finner 


att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 


 


Omröstning begärs, 


Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång, 


Ja-röst för kommunstyrelsens förslag 


Nej-röst för Liljegren Kalmars (M) yrkande 
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Omröstningsresultat (se Voteringslista 1) 


Med 23 ja-röster för kommunstyrelsens förslag mot 12 nej-röster för Liljegren Kalmars (M) 


yrkande bifaller fullmäktige kommunstyrelsens förslag.  


Beslutet skickas till 


Ellinor Liljegren Kalmar (M) 


Birgitte Barenfeld (KD)    


Omsorgssektionen 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Avslutat 
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§ 89 Uppdrag - Björnens förskola KS/2023:438 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Ger förvaltningen i uppdrag att avveckla Sörgårdens förskola och fritidshem när 


lokaler i Ambjörnarp är etablerade. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Jäv 


Brigitte Barenfeld (KD) anmäler jäv och deltar därmed inte i beslutet av ärendet.   


Reservation 


SD-gruppen (Wajdi-Louis Azouri, Birger Agerling, Anna Letth och Ivan Letth) reserverar sig 


mot beslutet. 


Beslutsmotivering 


Utifrån utredning på uppdrag från kommunstyrelsen, vilken redovisas i bilaga 1, föreslår 


förvaltningen att en modullösning etableras på befintlig tomt för Björnens förskola och 


fritidshem, då detta är den lösning som är mest kostnadseffektiv.  


Ärendet 


Förvaltningen har av Kommunstyrelsen fått i uppdrag att utreda hur ändamålsenliga lokaler för 


förskola i Ambjörnarp med oförändrat uppdrag kan anordnas (2.1 BUDGET 2024 - 2026 Tranemo 


kommun (SCL) 2023-06-15, KS/2023:296). I samma uppdrag anges det att två alternativ skall jämföras i 


utredningen, där kostnadsbedömning och översiktlig tidplan redovisas. Dessa alternativ är: 


a) Rivning av delar av befintlig byggnad och renovering/ombyggnad av andra delar av 


byggnaden.  


b) Rivning av befintlig byggnad och nybyggnad av lokaler för förskola på befintlig tomt. 


Utredningen ska även ta hänsyn till att kunna omhänderta upptagningsområdet Sjötofta. 


Dessutom fick förvaltningen efter beslut i KS 231121, § 242 Föreläggande från SÄRF om 


Björnens förskola KS/2023:377, KS/2023:421, följande ytterligare uppdrag i denna fråga: 


1. Utifrån tillgängliga fakta ta fram en prognos på hur många förskolebarn som det 


kommer att finnas i Ambjörnarp och Sjötofta kommande år. I prognosen ska det 


redovisas och hänsyn tas till orternas och omgivande landsbygds förutsättningar för 


utveckling, som exempelvis bostadsbyggande, arbetstillfällen eller andra viktiga 


samhällsförändringar. 


2. Hur lokalsituationen under byggtiden ska lösas. 
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Utredningsuppdraget ska redovisas under kvartal 4 2024. 


Miljöenheten i Gislaveds kommun har detta läsår, på uppdrag av Tranemo kommun, utfört 


hälsoskyddstillsyn vilket för Björnens förskola resulterade i en fördjupad tillsyn och ett 


beslut från Bygg- och miljönämnden 2024-03-15 om att om att förelägga Tranemo kommun att 


utföra en byggnadsteknisk undersökning och inomhusutredning på Björnens förskola och fritidshem i 


Ambjörnarp. 


Utredningen redovisas i sin helhet i bilaga 1.  


Mot bakgrund i bifogad utredning är förvaltningens förslag till beslut att förskole- och 


fritidsverksamheten på Sörgården i Sjötofta avvecklas och flyttas i sin helhet till nya lokaler 


för både förskola och fritidshem i Ambjörnarp. Lokalerna föreslås vara i form av en 


modullösning, med placering på annan plats på tomten än befintlig skolbyggnad.  


Förvaltningen bedömer att detta alternativ är det mest kostnadseffektiva. Verksamheten kan 


med detta alternativ också komma igång tidigare i de nya lokalerna, vilket medför en kortare 


evakuering än om placering av modullösning skulle ske på den plats där skolbyggnaden 


ligger idag.  


Rivning av befintlig byggnad kan genomföras parallellt eller i efterhand. Dock finns inte 


medel avsatta för rivning i förslag till investeringsbudget. 


Ekonomisk påverkan 


Den ekonomiska påverkan är beroende av vilket beslut som fattas och om det behövs en 


evakuering av lokalerna. 


Evakuering 


Om evakuering behöver genomföras kan kostnader genereras för en flytt av 


verksamhetsmaterial och möbler från Ambjörnarp. Dessa uppskattas kunna omhändertas 


med driftsmedel från budget 2024. Små anpassningar behövs i lokalerna i Sjötofta som 


uppskattas till en mindre kostnad. 


Nybyggnation 


Vid beslut om en nybyggnation uppskattas kostnaderna för rivning av befintlig byggnad 


samt uppförande av ny byggnad för förskola uppgå mellan 600- och 800 000 kr/barn/plats. 


Behovet är idag för förskola ca 30 platser. Detta innebär en kostnad på cirka 20 - 22 Mkr. För 


en mer exakt beräkning behöver en förstudie genomföras. 


Till detta kan ytterligare kostnader tillkomma för en avdelning, om beslut fattas att det 


fortsatt skall bedrivas fritidshemsverksamhet i Ambjörnarp.  


Medel för rivning och nybyggnation finns inte avsatta i investeringsbudget 2025 och 2026. 


Rivning av del av byggnaden/renovering 


Vid beslut om en renovering/rivning av befintlig byggnad uppskattas kostnaderna till att 







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


Kommunfullmäktige 


2024-06-27 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 33 


 


uppgå till mellan 400- och 600 000 kr/barn/plats. Om beslut fattas att behålla hela byggnaden 


kommer det bli ca 400 - 500 kvm överytor.  


Behovet är idag för förskola ca 30 platser. Beroende på ambitionsnivå av renoveringen 


innebär detta kostnader mellan 12 och 18 Mkr. Renoveringar är svårare att beräkna då det 


kan tillkomma kostnader som är svåra att förutse.  Kostnaderna är också beroende av om 


ytterligare en avdelning behöver tillskapas, om beslut fattas att det fortsatt skall bedrivas 


fritidshemsverksamhet i Ambjörnarp. För en mer exakt beräkning behöver en förstudie 


genomföras. 


Medel för genomförande av rivning och renovering finns inte avsatta i investeringsbudget 


2025 och 2026. 


Modullösning  


För inköp, etablering och utemiljö uppskattas kostnaderna till 7 - 9 mkr. Kostnader för 


rivning av befintlig byggnad om 1,5 - 2 mkr tillkommer. Denna kostnadsberäkning utgår 


från begagnade moduler på 600 kvm som finns på marknaden att köpa idag. För en mer 


exakt beräkning behöver en förstudie genomföras. Kostnaderna blir sannolikt något lägre 


om etablering sker på befintlig plats eftersom då befintliga anslutningar kan användas. 


Förvaltningen föreslår att medel om totalt 8 mnkr avsätts i investeringsbudget 2025 för 


modullösning. Det innefattar inte kostnaden för rivning. Dock bör förvaltningen arbeta med 


att yt-optimera byggnaden och hålla nere kostnaden, där ambition är att 8 mnkr ska räcka till 


modul och rivning.   


Barnkonventionen  


Den barnkonsekvensanalys som har gjorts i denna fråga tar sitt avstamp i följande artikel ur 


Barnkonventionen, vilka sammanfattat föreskriver att: 


• Alla barn är lika mycket värda och har samma rättigheter. Ingen får diskrimineras 


(art 2). 


• Barnets bästa ska komma i främsta rummet vid alla beslut som rör barn (art 3). 


• Alla barn har rätt till liv, överlevnad och utveckling (art 6). 


• Barn har rätt att uttrycka sin mening och att höras i alla frågor som rör barnet. 


Hänsyn ska tas till barnets åsikter, utifrån barnets ålder och mognad (art 12). 


• Barn har rätt till lek, vila och fritid (art 31). 


Skollagen och Läroplanen för förskolan utgår i sina grundprinciper från Barnkonventionen. 


Förutsättningarna för våra barn att lära och utvecklas i enlighet med bestämmelserna i dessa 


styrdokument, och i synnerhet enligt ovannämnda artiklar, ökar med att barnen ges 


möjlighet att få tillgång till en likvärdig förskole- och fritidsverksamhet i ett stimulerande 
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socialt sammanhang och i hälsosamma lärmiljöer som är anpassade till den pedagogiska 


verksamheten.  


För barnen i Sjötofta kan förutsättningarna till vila och fritid försämras vid en flytt av 


verksamheten till Ambjörnarp. 


I bilaga 1 redovisas en utförlig barnkonsekvensanalys utifrån följande scenarion: 


• Vid tillfällig evakuering av barnen på Björnen till Sörgården, där sedan hela gruppen 


flyttar med till Ambjörnarp dvs långsiktig sammanslagning (förskola o fritids). 


• Vid avveckling av förskoleverksamheten och fritidsverksamheten i Sjötofta (vid flytt 


till nya lokaler i Ambjörnarp). 


• Vid tillfällig omflytt till fritids/olika förskolor i centralorten för att sedan flytta 


tillbaka till nya lokaler i Ambjörnarp. 


• Vid avveckling av fritidshemsverksamheten på Sörgården och Björnen med flytt till 


Tranängskolans fritidshem. 


Jämställdhetsperspektiv 


Konsekvenserna av att iordningställa en modullösning med tillagnings- /mottagningskök på 


befintlig tomt i Ambjörnarp som omfattar förskola för upptagningsområde Ambjörnarp och 


Sjötofta (alt 1) eller både förskola och fritidshem för upptagningsområde Ambjörnarp och 


Sjötofta (alt 2) kan, ur ett jämställdhets- och rättighetsperspektiv, sammanfattas som följer. 


Analysen har speglats mot Tranemo kommuns nuvarande mål utefter CEMR-deklarationen, 


antagen KF 2012-05-28: 


1. Hälsopåverkan för såväl kvinnor och män, pojkar och flickor 


2. Barn och ungas uppväxt 


3. Kommunen som tjänsteleverantör 


4. Samverkan mellan kommunens alla aktörer 


5. Jämställd arbetsgivare 


6. Demokrati och förvaltning 


Bygget av en ny förskola i Ambjörnarp bör ur ett jämställdhetsperspektiv ses som positivt för 


vårdnadshavare i Ambjörnarp. Detta särskilt om den nya förskolan fortsatt omhändertar 


fritidsverksamheten. Däremot kan en flytt av verksamheten från Sjötofta till Ambjörnarp ses 


som negativt för vårdnadshavare i Sjötofta, i synnerhet med hänsyn till målen 1, 2, 3, 4 och 5, 


då det medför en försämrad tillgång till barnomsorg för dem. Då det ofta är kvinnor som 


skjutsar barn till och från förskolan/fritids samt fritidsaktiviteter kan flytten bl a innebära att 


kvinnor går ner i sin tid för att hinna hämta och lämna. 


Några av de perspektiv som lyftes vid möten i föräldraråd 


Förvaltningen har genomfört fyra möten med vårdnadshavare från Björnens och Sörgårdens 


förskola och fritids: Ett gemensamt föräldramöte för samtliga vårdnadshavare och tre möten 
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i ett föräldraråd med föräldrarepresentanter från båda verksamheter. Personalrepresentanter 


har också medverkat på dessa möten. Minnesanteckningar från varje möte finns att ta del av 


i bil 2, 3, 4 och 5. 


Vårdnadshavarna kommer inför mötet i Lärandeutskottet 240516 att lämna in en egen 


skrivelse med de perspektiv som de anser är viktiga kring detta ärende. 


Kompisperspektivet lyftes vid dialog om fritidsverksamhetens eventuella hemvist i 


framtiden. Fritidsverksamheten på Tranängskolan innebär större barngrupper. Det kommer 


enligt vårdnadshavarna inte att gynna det relationsskapande och tryggheten för barnen från 


Sjötofta och Ambjörnarp, vilka trivs i sina nuvarande grupper.  


Vidare kan en fritidsplacering på Tranängskolan ha som effekt att vårdnadshavare går ner i 


sin arbetstid alternativt att de säger upp platsen på fritids, pga. att resorna för hämtning och 


lämning blir för långa. 


Sjötoftas föräldrarepresentanter framhävde försämringen som en flytt av förskole- och/eller 


fritidsverksamheten till Ambjörnarp eller Tranängskolan, med långa skoldagar som följd, 


kommer att innebära för deras barn. Under dessa omständigheter kommer verksamheten att 


ha svårare att leva upp till sitt kompensatoriska uppdrag och att vara en service för 


vårdnadshavarna. Långa skoldagar ger också negativa effekter för barnen, särskilt de äldre, 


när det gäller orken till att vara på fritidsaktiviteter. 


En eventuell evakuering av verksamheten i Ambjörnarp till Sjötofta kan medföra tillfälliga 


omplaceringar av förskole- och fritidsplatser till Tranemo tätort. Tillfälliga omplaceringar 


kan komma att bli permanenta beroende av hur lång tid det är kvar i förskolan innan barnet 


börjar i förskoleklass. 


Vårdnadshavarna på Björnens förskola och fritids ser inte en evakuering till Sörgården i 


Sjötofta som ett alternativ. Deras önskemål är att förvaltningen vid behov av en evakuering 


sätter upp en provisorisk paviljong på skolgården i Ambjörnarp. 


Beslutsunderlag 


KS §110, 2024-06-13 


LU §20, 2024-05-16 


Tjänsteskrivelse 2024-03-06 


Bil 1: Utredning hur lokalsituationen på Björnens förskola och fritids kan lösas långsiktigt 


Bil 2: Presentation från föräldramöte 240410 


Bil 3: Minnesanteckningar möte i föräldraråd 240416 


Bil 4: Minnesanteckningar möte i föräldraråd 240424 


Bil 5: Minnesanteckningar möte i föräldraråd 240426 


Uppdrag från budget 
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KS § 242 Föreläggande från SÄRF om Björnens förskola 


Sjötoftas åsikter om flytt av verksamhet 


Sjötoftas föräldraråd – åsikter om flytt av verksamhet 


Synpunkter på förvaltningen förslag gällande Sörgården 


Nybyggnation eller renovering av byggnaden för för förskole- och fritidsverksamhet i 


Ambjörnarp, skrivelse 240509 


Föredragning och debatt 


Wajdi-Louis Azouri (SD) deltar i debatt. 


Beslutet skickas till 


Lärandesektionen 


Samhällssektionen 


Ekonomifunktionen 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutet 
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§ 90 Remiss för kommunens tillstyrkande av anläggning för vindkraft 


551-13694-2024 KS/2024:218 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Beslutar att avstyrka tillstånd och svara enligt remissvar. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Vägledning för beslut finns i kommunens gällande Vindbruksplan, beslut KS/2023:266 - 


Revidering av vindbruksplan 2023 och underlag till ny översiktsplan. 


Ärendet 


Länsstyrelsen önskar svar på om kommunen enligt 16 kap 4 § miljöbalken (s.k. kommunalt 


veto) tillstyrker att tillstånd ges för etablering av fyra vindkraftverk på Ommaberget, norr 


om Dalstorp. 


Zephyr Renewable AB meddelade 2022 att de planerade att söka tillstånd för en 


vindkraftpark på området Ommaberget, ca 4,5 km norr om Dalstorp. Då planerades det för 7 


stycken verk. I ansökan har det ändrats och tillstånd sökes för 4 stycken verk. Höjden på 


verken i ansökan ska vara högst 250 meter med en rotordiameter på 160-200 meter. 


I gällande Vindbruksplan (antagen 2013) pekas området ut som lämpligt för vidare 


undersökning av vindkraftspark. Sedan dess har ett arbete med en ny översiktsplan 


påbörjats och nästan färdigställts. Under detta arbete kom frågan om vindkraft upp igen och 


ett nytt beslut togs. 2023-06-15 tog kommunfullmäktige (§ 96) ett beslut (KS/2023:266) att 


revidera vindbruksplanen och ta bort gällande område som lämpligt.  


Både gällande vindbruksplan och reviderad vindbruksplan trycker på vikten av att inte 


påtagligt skada landskapsbilden runt Komosse. Bilagan ’Synbarhets-analys’ visar på att stora 


delar av Komosse kommer att påverkas och från stora områden kommer samtliga verk att 


synas. 


Tranemo kommun avstyrker därmed ansökan. 


Barnkonventionen  


Beslutet har ingen påverkan ur ett barnrättsligt perspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Beslutet har ingen påverkan ur ett ekonomiskt perspektiv. 


Jämställdhetsperspektiv 


Enligt Skogsstyrelsen är 61% av skogsägare i Sverige män och 39% är kvinnor. Enligt 


Lantmäteriet äger män 47% av den totala markarealen i Sverige, medan kvinnor äger 14%. 







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


Kommunfullmäktige 


2024-06-27 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 38 


 


Vid arrendering av mark, i samband med etablering av vindkraftsparker, gynnas män 


ekonomiskt i större utsträckning än kvinnor. 


Beslutet att avstyrka tillståndet har ingen påverkan ur ett jämställdhets-perspektiv. 


Beslutsunderlag 


KS §115, 2024-06-13 


AU §53, 2024-05-16 


Tjänsteskrivelse 2024-05-06 


Remissvar för tillstånd av anläggning för vindkraft, gällande vindkraftpark Ommaberget 


13694-2024-2 Ansökan huvudinlaga 


13694-2024-11 Bilaga D9 Synbarhetsanalys 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Länsstyrelsen i Västra Götalands län, Miljöprövningsdelegationen, 


vastragotaland@lansstyrelsen.se (Märk: 551-13694-2024) 


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Remissvar för tillstånd av anläggning för vindkraft, gällande vindkraftpark Ommaberget 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 


 
  



mailto:vastragotaland@lansstyrelsen.se





  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


Kommunfullmäktige 


2024-06-27 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 39 


 


§ 91 Upphandling av skolskjuts och färdtjänst KS/2024:210 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Ger förvaltningen i uppdrag att göra separata upphandlingar av skolskjuts och 


samhällsbetalda resor. 


• En leverantör har möjlighet att vinna alla delar av upphandlingen. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Nuvarande skolskutsavtal, som också inbegriper samhällsbetalda resor, löper ut 2026-07-31. 


En ny upphandling behöver genomföras, som förvaltningen avser att göra separat för 


skolskjuts och de samhällsbetalda resorna. 


Sammanfattning av ärendet 


Tranemo kommun ska inom kort upphandla skolskjuts och samhällsbetalda resor eftersom 


nuvarande avtal löper ut 2026-07-31. Beslut ska fattas om upphandlingen ska omfatta 


skolskjuts och samhällsbetalda resor som en, två eller flera delar. I det fall beslut tas om att 


upphandlingen ska bestå av flera delar, ska kommunen även ta ställningen till om en 


leverantör kan vinna samtliga delarna eller om krav ska ställas på att anta olika leverantörer. 


Ärendet 


Tranemo kommun har idag avtal för skolskjuts och samhällsbetalda resor som löper ut 2026-


07-31. Avtalet omfattar turbunden skolskjuts med större fordon och samhällsbetalda resor 


med mindre fordon. Samhällsbetalda resor med mindre fordon omfattar färdtjänst, 


specialskjuts, skolskjuts och ett fåtal riksfärdtjänster.  


Beslut ska tas i kommunledningen och kommunstyrelsen om hur skolskjuts och 


samhällsbetalda resor ska upphandlas. Ska upphandlingen omfatta en del där skolskjuts och 


samhällsbetalda resor tillhandahålls av en leverantör? Eller ska upphandlingen omfatta två 


eller flera delar? Nedan följer de olika alternativen med dess fördelar respektive nackdelar. 


Gemensamt – upphandlingen består av en del 


De två delarna upphandlas gemensamt vilket här innebär att en leverantör ska kunna 


tillhandahålla både skolskjuts samt mindre fordon för de samhällsbetalda resorna. Avtalet 


som är gällande för Tranemo kommun idag är upphandlat på detta vis. 


Fördelen är att kommunen endast behöver ha kontakt med en leverantör vilket underlättar 


vid kommunikation och administration. Ytterligare en fördel är att det inte blir så sårbart 


eftersom det finns fler chaufförer och fler fordon som går att utnyttja till både skolskjuts och 


samhällsbetalda resor. Det finns fördelar med att kunna utnyttja mindre fordon även inom 


skolskjuts för de elever med speciella behov och motsvarande större fordon för 


samhällsbetalda resor vid tex samordnade resor till daglig verksamhet.  
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Nackdelen är att mindre aktörer på marknaden inte har möjlighet att lämna anbud i 


upphandlingen. Om en leverantör antas måste leverantören ha kapacitet att tillhandahålla 


fordon och personal som täcker kommunens behov av både skolskjuts samt mindre fordon 


för de samhällsbetalda resorna. 


Enligt lagen om offentlig upphandling uppmuntras upphandlande myndigheter att dela 


kontrakt i separata delar. I det fall en upphandlande myndighet väljer att inte dela kontrakt 


ska detta motiveras och skälen ska anges i upphandlingsdokumenten. Anledningen till att 


kontrakt bör delas upp är att ge mindre aktörer möjlighet att lämna anbud mot offentlig 


verksamhet.  


En annan nackdel är att om upphandlingen blir överprövad kommer avtal inte kunna 


tecknas. 


Separat – upphandlingen består av två eller flera delar 


Upphandlingen skulle kunna delas upp i två delar där en leverantör tillhandahåller 


skolskjuts och en leverantör tillhandahåller mindre fordon för de samhällsbetalda resorna. 


Om kommunen önskar kan även de två delarna delas upp för att ytterligare öka 


konkurrensen på marknaden. Exempelvis skulle skolskjutsen kunna delas upp i en del med 


små fordon så som taxi och en del med större fordon så som bussar. Önskas ytterligare delar 


kan en geografisk uppdelning vara ett alternativ. 


Fördelen är att mindre aktörer har möjlighet att lämna anbud genom att välja en del av 


upphandlingen. Omfattningen blir på så vis inte lika stor och möjligen mer hanterbar för en 


mindre aktör. Ökar konkurrensen är fler med och tävlar om affären, vilket generellt brukar 


leda till lägre priser. 


I det fall upphandlingen blir överprövad finns även chans att avtal ändå kan tecknas i någon 


av delarna. Det beror självklart på skälen till överprövningen, men rör överprövningen 


enbart en viss del av upphandlingen kan avtal tecknas i de delar överprövningen inte berör.  


Under avtalstiden är det normalt att leverantören har rätt att indexjustera lämnade priser. 


Inom branschen finns rekommendation om prisjustering för skolskjuts med buss respektive 


för serviceresor. Rekommenderade indexregleringar består av indexkorgar för respektive 


område. Indexkorgarna är snarlika, men skillnader finns. Oavsett om kommunen väljer att 


dela upp upphandlingen i delar eller inte, bör priserna justeras på olika vis. 


Nackdelen är att kommunen behöver ha kontakt med två eller flera leverantörer och 


administrationen som följer av detta. 


Säkerställa att det blir två eller flera leverantörer 


Delas upphandlingen upp i två eller flera delar har kommunen ytterligare ett val att göra. 


Upphandlande myndighet kan i upphandlingen välja att begränsa leverantörernas möjlighet 


att vinna flera delar genom att ange det i upphandlingsdokumenten. På så vis säkerställs att 


olika leverantörer kommer att antas i upphandlingen. En för respektive del. Anges inget om 


detta i upphandlingsdokumenten skulle det kunna resultera i att en och samma leverantör 


har lämnat det bästa anbudet i respektive del. Det blir då en leverantör trots att 


upphandlingen var uppdelad i separata delar 


Hur väljer andra kommuner att upphandla? 
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Marks kommun 


Marks kommun har upphandlat Skolskjuts och övrig persontransport där en del omfattar 


turbundna planerade elevtransporter (delområde 1) och en del omfattar övriga 


persontransporter (delområde 2) som täcker behovet av busstransporter så som utflykter och 


övriga dagsturer inom den kommunala verksamheten, utflykter för barn och ungdomar som 


inte ingår i avtal för skolskjuts samt personals behov av transporter för t.ex. konferenser. 


Delområde 1 var i sin tur uppdelat i 5 delar. 4 geografiska områden plus 1 område för 


anpassad grundskola/gymnasieskola med hela kommunen som upptagningsområde.  


Marks kommun har även en leverantör för samhällsbetalda resor såsom färdtjänst. Det 


avtalet innefattar även arbetsresor, omsorgsresor, dagvårdsresor och personalresor. 


Gislaveds kommun 


Gislaveds kommun har upphandlat en leverantör för skolskjuts inklusive särskoleskjutsar 


samt övriga persontransporttjänster så som resor för olika kommunala enheter, 


konferensresor, skolresor.  


Gislaveds kommun ansvarar inte för färdtjänst och har därför inget avtal för detta. 


Ulricehamns kommun 


Ulricehamns kommun upphandlar en leverantör för skolskjuts. Uppdraget omfattar 


elevtransport från elevens hem eller en plats i närheten (hållplats), till och från skolan samt 


till och från hållplats/bytespunkt för kollektivtrafik. Elevtransport består av resor för elever i 


grundskolan, anpassad skola och gymnasieskolan. 


Ulricehamns kommun har även upphandlat en leverantör för färdtjänst, riksfärdtjänst och 


arbetsresor. 


Svenljunga kommun 


Svenljunga kommun har upphandlat en leverantör för skolskjutstransporter med buss och 


taxi för elever inom grundskolan, förskoleklass, grundsärskolan och gymnasiesärskola och 


en leverantör för samhällsbetalda resor. 


I omvärldsanalysen framkom det att Marks kommun väljer att ingå i ett samarbete med 


Borås stad inför nästa upphandling av samhällsbetalda resor bland annat med anledning av 


att deras kundnöjdhet inte varit tillfredsställande med entreprenören Västtrafik. Anledning 


till missnöjet har varit långa väntetider då västtrafiks entreprenörer ofta inte är så stationära 


och att de därför försöker få med sig så många resenärer som möjligt i bilarna så kallade 


uppsamlingsresor eftersom avstånden blir långa i en kommun som ligger långt ut i regionen.  


Västtrafik sätter egenavgiften och taxan räknas i minuter och inte i km. som den görs i 


dagsläget. 


I Ulricehamns kommun är det heller inte aktuellt att använda sig av Västtrafik med bland 


annat anledningen att de också är en kommun i utkanten av regionen. Ulricehamns kommun 


har inför nästa upphandlingsperiod valt att köpa in sig i ett samarbete med Borås stad med 


anledning av att det vid senaste upphandlingen blev en lång och utdragen process med ett 


antal överklaganden. 
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Barnkonventionen  


Upphandlingen omfattar skolskjuts och färdtjänst vilket i sig har en direkt påverkan på barn 


där barnens bästa kommer att beaktas i kravställan mot leverantör. Barn påverkas positivt av 


att vi i dennas fas tar ställning till att även mindre fordon finns att tillgå för skolskjuts för att 


kunna uppfylla allas behov. 


Ekonomisk påverkan 


Genom detta beslut beräknas fler leverantörer ges möjlighet att lämna anbud på kommande 


upphandling, vilket generellt sett brukar leda till lägre priser. 


Jämställdhetsperspektiv 


Konsekvenserna av att genomföra en ny upphandling av skolskjuts och samhällsbetalda 


resor kan ur ett jämställdhets- och rättighetsperspektiv, sammanfattas som följer. Analysen 


har speglats mot Tranemo kommuns nuvarande mål utefter CEMR-deklarationen, antagen 


KF 2012-05-28:  


 


1. Hälsopåverkan för såväl kvinnor och män, pojkar och flickor  


2. Barn och ungas uppväxt  


3. Kommunen som tjänsteleverantör  


4. Samverkan mellan kommunens alla aktörer  


5. Jämställd arbetsgivare  


6. Demokrati och förvaltning  


 


Upphandlingen i sig bedöms ha en direkt påverkan på samtliga mål i CEMR-deklarationen, i 


synnerhet mål 1, 2, 3, 4 och 6, där kommuninvånarnas bästa kommer att beaktas i kravställan 


mot leverantör. 


Beslutsunderlag 


KS §113, 2024-06-13 


AU §61, 2024-05-16 


Tjänsteskrivelse 2024-04-15 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Ekonomifunktionen  


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 
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Status  


Avslutat 
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§ 92 Arrendeavtal Glidarspår Hagatorpet KS/2024:93 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Att ingå ett nyttjanderättsavtal om 20 år med Tranemo IF Skidklubb gällande ett nytt 


glidarspår. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Nyttjanderättshavaren avser att utöka sitt skidspår med ytterligare ett glidarspår, se bilaga 1. 


Det är Tranemo IF Skidklubb som ansvarar för anläggningen som ligger strax söder om 


Tranemo vid väg 1578. 


 


Tranemo IF Skidklubb står nu inför en stor investering där man ska bygga ett nytt 


glidarspår. Utöver glidarspåret kommer även vatten, el och belysning att dras längst med 


sträckan. Glidarspåret kommer vara ett flackt spår med fokus på såväl de yngsta som äldsta. 


Glidarspåret förväntas vara ca 400m varav halva sträckan är på kommunens mark. 


 


Skidklubben önskar den långa nyttjanderättstiden då anläggningen som byggs förväntas 


hålla i 20år. Skidklubben har förmånliga priser för barn och ungdomar vilket bidrar till 


Tranemo kommuns folkhälsa och viljan att motionera. 


Barnkonventionen 


Om detta avtal ingås förbättras möjligheterna för barn och unga att motionera och få en mer 


aktiv vardag. Barn och unga får åka kostnadsfritt upp till 16år vilket även bidrar till ett mer 


inkluderande samhälle. Skidklubben lånar ut utrustning till barn och unga och tillåter 


skolor/skolklasser att prova på skidåkning kostnadsfritt.  


Ekonomisk påverkan 


Nyttjanderättsavtalet kommer inte ha någon ekonomisk påverkan. Avtalet är kostnadsfritt 


för att möjliggöra det generösa upplägget som Tranemo IF Skidklubb har gentemot barn och 


unga. Kommunen kommer inte få en intäkt utan värdet blir en attraktivare kommun med ett 


bättre socialt och hälsosamt utbud. 


Jämställdhetsperspektiv 


Nyttjanderättsavtalet kommer inte ha någon negativ inverkan på ett 


jämställdhetsperspektiv. Glidarspåret kommer vara tillgänglig för allmänheten där alla har 


samma möjligheter att nyttja anläggningen. 
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Beslutsunderlag 


KS §114, 2024-06-13 


AU §56, 2024-05-16 


Tjänsteskrivelse 2024-04-30 


Bilaga 1: Sträcka för glidarspår 


Nyttjanderättsavtal Glidarspår 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 93 Mottagande av donation KS/2023:413 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Godkänner att ta emot donationen.  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Jurist- & Bouppteckningsbyrån i Gislaved meddelade hösten 2023 att de avlidna makarna, 


Eva och Leif Johansson, hade i sitt testamente bestämt att delar av kvarlåtenskapen skulle 


användas till att bilda en fond i deras namn. Denna ska administreras av Tranemo kommun 


med avsikt att fördela årliga stipendier till unga duktiga musiker i kommunen och att det är 


musiklärarna i Tranemo kommun som ska utse stipendiaterna. Enligt Tranemo kommuns 


riktlinjer för mottagande av donation ska beslutet om mottagande ske i Kommunfullmäktige 


om beloppet överstiger 10 prisbasbelopp, vilket denna donation gör.  


Förvaltningen bedömer att den föreslagna donationen främjar barn och ungas rättigheter och 


möjligheter till utveckling inom musikområdet, att ändamålet med donationen är av sådan 


karaktär att det är lämpligt för kommunen att motta donationen samt att barnkonventionen 


och jämställdhetsperspektivet ska vara ledande i framtagande av regelverk.    


Barnkonventionen  


Donationen och dess användning gynnar barn och bidrar till deras utveckling inom musik. 


Artikel 31: Barn har rätt till vila, fritid, lek, kultur och konst. Donationen gynnar barnens rätt 


till kultur och konst genom att ge dem möjlighet att fortsätta utveckla sina musikaliska 


talanger. 


Ekonomisk påverkan 


Ingen påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Det är viktigt att säkerställa att stipendierna och fördelningen av dem är rättvist och 


inkluderande för alla barn oavsett kön. Att integrera principer i processen för att välja 


stipendiater kan säkerställa att donationen bidrar till att främja jämställdhet och inkludering 


inom musikgemenskapen i Tranemo kommun. 


Likabehandling: alla unga musiker, oavsett kön, ges lika möjligheter att bli nominerade och 


tilldelade stipendier.  


Representation: både flickor och pojkar är representerade i de grupper som väljer 


stipendiater och i de stipendiatgrupper som får ta emot bidraget. 


Tillgänglighet: information om stipendierna är tillgänglig för alla och eventuella hinder för 


deltagande identifieras och åtgärdas. 
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Beslutsunderlag 


KS §86, 2024-05-30 


AU §45, 2024-05-02 


Tjänsteskrivelse  


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Jurist- & Bouppteckningsbyrån i Gislaved 


Ekonomifunktionen  


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 94 Förslag på införande av arkitekturpris i Tranemo kommun 


KS/2024:37 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Inför utdelning av årets arkitekturpris på sista fullmäktige varje år.  


• Förvaltningen får i uppdrag att revidera regelverk för ”Kriterier för priser”. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Det finns en folkbildning kring arkitekturens betydelse. Det får människor att må bättre. 


Gestaltad livsmiljö ger förutsättning att utveckla attraktiva mötesplatser, inspirerar offentliga 


miljöer samt tydliggör Tranemo kommuns karaktär och historia. För att påverka vår 


gemensamma miljö möter samhällsplanering praktiker inom arkitektur, form, design, konst 


och kulturarv i gemensamma processer vilket är ett prioritetsområde i Tranemo kommuns 


kulturstrategi. 


Att aktivt arbeta med de allmänna intressena enligt Plan och bygglagen (PBL) når 


kommunen en hållbar gestaltad livsmiljö. Kunskapsspridning om arkitekturens betydelse 


bidrar till ett hållbart och jämlikt samhälle där alla får möjlighet att påverka vår 


gemensamma miljö.   


Gislaveds kommun har under 14 år delat ut årets arkitekturpris varje år i samband med sitt 


sista fullmäktigemöte. I samband med samverkan i bygg- och miljöfrågor samt 


detaljplanefrågor har frågan blivit aktuellt och inspirerande. 


Förvaltningen har som förslag att införa ett liknande koncept i Tranemo kommun med ett 


pris som ska visa uppskattning för de som lagt lite extra tanke kring skapandet av livsmiljön 


i bebyggelser och byggnader. Syftet med detta pris är att belöna goda insatser för arkitektur, 


nybyggnad, restaurering, renovering exteriört. Tanken är att en nominering sker innan 


utdelning av priser och att arkitekturpriset som detta kommer kallas delas ut på kommunens 


sista fullmäktige varje år.  


Barnkonventionen  


Att jobba med arkitektur och gestaltad livsmiljö gör att människor mår bättre.  


Ekonomisk påverkan 


Ryms inom Samhällssektionens budget för samhällsutveckling och kultur. Beräknas kosta ca 


5 000kr.  
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Jämställdhetsperspektiv 


Att sprida kunskap om arkitekturens betydelse bidrar till ett hållbart och jämlikt samhälle 


där alla får möjlighet att påverka vår gemensamma miljö.   


Beslutsunderlag 


KS §87, 2024-05-30 


AU §46, 2024-05-02 


Tjänsteskrivelse 2024-04-05 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Bygg- och miljö Gislaveds kommun 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 95 Avskrivning av utgångna styrdokument 2024 KS/2024:227 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Upphäver följande styrdokument; 


- Riktlinjer för skolutveckling och systematiskt kvalitetsarbete 


- Riktlinjer för trygghetsfrämjande och brottförebyggande arbete 


- Jämställdhetspolicy  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Förvaltningen har inventerat kommunens samtliga styrdokument. I detta arbetet har det 


identifierats flertalet styrdokument som löpt ut och nu kan avskrivas. 


Följande styrdokument har löpt ut; 


- Riktlinjer för skolutveckling och systematiskt kvalitetsarbete, ingår i det systematiska 


kvalitetsarbetet. 


- Riktlinjer för trygghetsfrämjande och brottförebyggande arbete – dokumentet upphör då 


kommunen enligt lagstiftning ska arbeta med brottsförebyggande åtgärder. 


- Jämställdhetspolicy – Tranemo kommun kommer att ansluta sig till Västra Götalands 


länsövergripande strategi för jämställdhet. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


KS §126, 2024-06-13 


AU §58, 2024-05-16 


Tjänsteskrivelse 2024-04-25 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 
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Status  


Avslutat 
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§ 96 Revidering kommunstyrelsens reglemente 2024 KS/2024:217 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Antar kommunstyrelsens reglemente 2024 och upphäver därmed nuvarande 


gällande version. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


2024-03-14, §34 fattade kommunfullmäktige beslut om att upplösa samverkansnämnd 


Arbetsmarknad. I samband med detta beslut fick förvaltningen i uppdrag att revidera 


kommunstyrelsens reglemente, då ansvar om arbetsmarknadsfrågor nu överflyttas från 


samverkansnämnderna till kommunstyrelsen. 


Förvaltningen har även gjort mindre justeringar gällande samverkansnämnd Personal, då 


även denna nämnd upphört. 


Förvaltningen föreslår följande ändringar; 


- §5 stryker meningen dock med undantaget för de uppgifter som åvilar 


Samverkansnämnden personal. 


- §5 Tillägg av meningen; Kommunstyrelsen ansvar för arbetsmarknadsfrågor med berörd 


driftverksamhet. 


- §5 stryker meningen samverkansnämnden personal, samverkansnämnden arbetsmarknad 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


KS §127, 2024-06-13 


AU §60, 2024-05-61 


Tjänsteskrivelse 2024-04-18 


KF §34, 2024-03-24 


Regler för kommunstyrelsens beredande utskott 2024 


Regler för kommunstyrelsens beredande utskott, nuvarande version 
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Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Författningssamlingen 


Omsorgssektionen 


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Kommunstyrelsens Reglemente 2024 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 97 Uppdrag - revidera kommunstyrelsens beredande utskotts 


reglemente i samband med arbetsmarknadsnämndens upphörande 


KS/2024:154 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Antar Regler för kommunstyrelsens beredande utskott 2024 och upphäver därmed 


nuvarande gällande version. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


2024-03-14, §34 fattade kommunfullmäktige beslut om att upplösa samverkansnämnd 


Arbetsmarknad. I samband med detta beslut fick förvaltningen i uppdrag att revidera 


reglementet för kommunstyrelsens beredande utskott, då ansvar om arbetsmarknadsfrågor 


överflyttas från samverkansnämnden till kommunstyrelsen och omsorgsutskottet.  


Förvaltningen har i samband med revideringen gjort mindre redaktionella ändringar. 


Förvaltningen föreslår följande ändringar; 


- 3.2 En uppdaterad version av arvodesreglementet 


- 3.3 Benämning ändrad från särskola till anpassad skola 


- 3.3 Arbetsmarknadsfrågor tillagt under omsorgsutskottets ansvarsområden 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


KS §128, 2024-06-13 


AU §59, 2024-05-16 


Tjänsteskrivelse 2024-04-18 


KF §34, 2024-03-24 


Regler för kommunstyrelsens beredande utskott 2024 


Regler för kommunstyrelsens beredande utskott, nuvarande version 
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Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Författningssamlingen 


Omsorgssektionen 


Stratsys 


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Regler för kommunstyrelsens beredande utskott 2024 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 98 Årlig redovisning av partistöd 2023 KS/2024:125 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Godkänner samtliga partiers redovisningar av användandet av partistöd för 2023 och 


betalar ut partistöd till dessa partier enligt beslutade regler. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Redovisningen av utbetalt partistöd ska vara skriftlig och inlämnad via kommunens e-tjänst 


”Redovisning av partistöd” senast vid mars månads utgång för att utbetalas senast i juni 


månads utgång. Redovisningen ska avse perioden 1 januari till 31 december föregående år 


och visa att partistödet använts för det ändamål som anges i 4 kap 29 § första stycket i 


kommunallagen. Till redovisningen ska även en granskningsrapport lämnas in från en 


utsedd granskare. 


Om ett parti inte har lämnat in en redovisning och granskningsintyg till kommunstyrelsen 


inom angiven tid för föregående år, är partiet inte berättigad till partistöd för nästkommande 


år. Detta gäller dock enbart under förutsättning att fullmäktige har beslutat att inget 


partistöd ska utgå till partier som inte redovisar i enlighet med gällande regler.  


Följande underlag efterfrågas i samband med redovisningen från alla partier, 


- Partiets organisationsnummer 


- Redovisning av aktiviteter och kostnader (hur partistödet använts) 


- Granskningsrapport av utsedd granskare 


- Föreningens stadgar  


Protokollsutdrag som visar: 


- Vald styrelse 


- Valda revisorer 


- Föreningens firmatecknare 


- Föreningens Bg/PG-nummer 


- Utsedd granskare 


I Kommunallagen (2017:725) 4 kap. 31 § andra och tredje stycket anges ” En av mottagaren 


utsedd särskild granskare ska granska om redovisningen ger en rättvisande bild av hur 


mottagaren använt partistödet. Granskarens rapport över granskningen ska bifogas i 


redovisningen. Fullmäktige får besluta att stöd inte ska betalas till ett parti som inte lämnar 


redovisningen och granskningsrapport enligt första och andra stycket.” 


Redovisningarna har nu granskats av förvaltningen och redovisningen ser ut som följande; 


 


Centerpartiet 


Alla begärda underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen.  
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Socialdemokraterna 


Alla begärda underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen.  


 


Kristdemokraterna 


Alla begärda under har lämnats in tillsammans med redovisningen. 


 


Liberalerna 


Alla begärda underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen.  


 


Moderaterna 


Alla begärda underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen.  


  


Miljöpartiet de gröna 


Alla begärda underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen.  


 


Vänsterpartiet 


Alla begärda underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen. 


 


Sverigedemokraterna 


Alla begärda underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen.  


Barnkonventionen  


Kommuner får ge ekonomiskt bidrag eller annat stöd till politiska partier för att stärka deras 


ställning i demokratin. En redovisning av hur partistöden nyttjas säkerställer för alla 


samhällets invånare, vuxna som barn, att skattefinansierade medel används på riktigt sätt.  


Ekonomisk påverkan 


Godkänns redovisningen av partistöd kommer partistöd för 2024 utbetalas enligt antaget 


reglemente för grundstöd och mandatstöd. 


 


Jämställdhetsperspektiv 


Stödet från kommunen grundas i likabehandlingsprincipen och mandatfördelningen. 


Beslutsunderlag 


KS §97, 2024-05-30 


AU §40, 2024-04-18 


Tjänsteskrivelse 2023-04-04 


Regler för partistöd 


Samtliga partiers redovisning 
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Beslutet skickas till 


Samtliga gruppledare 


Ekonomifunktionen 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 99 Återbetalning från Tolkförmedling Väst KS/2024:183 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Direktionen för Tolkförmedling Väst har beslutat att återbetalning av eget kapital till 


medlemmarna kan ske om det egna kapitalet överstiger 27 mnkr. I årsredovisningen för år 


2023 uppgår eget kapital till 30,7 mnkr. Då den lägsta nivån på eget kapital är beslutad till 22 


mnkr är en utbetalning om 8,7 mnkr möjlig under år 2024.  


Direktionen har beslutat att återbetala 8,7 mnkr av det egna kapitalet till medlemmarna 


under hösten 2024. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ekonomisk påverkan på så sätt att kommunen erhåller sin andel av 


återbetalningen av eget kapital. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


KS §130, 2024-06-13 


AU §63, 2024-05-16 


Tjänsteskrivelse 2024-04-10 


Tjänsteutlåtande – Tolkförmedling Väst 


Protokollsutdrag – Tolkförmedling Väst 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Ekonomifunktionen  


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 
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Status  


Avslutat 
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§ 100 Årsrapport fjärrvärme 2023 KS/2024:181 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Godkänner upprättade årsrapporter gällande fjärrvärme 2023 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Enligt fjärrvärmelagen (2008:263) ska fjärrvärmeföretag inom sju månader från 


räkenskapsårets utgång redovisa årsrapporter till Energimarknadsinspektionen. Syftet med 


rapporteringen är att motverka en oskälig prissättning samt öka förtroendet hos kunderna. 


Förvaltningen har upprättat rapporter vilka ska godkännas av kommunfullmäktige innan de 


senast 31:e juli skickas till Energimarknadsinspektionen. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan enligt barnkonventionen. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


KS §129, 2024-06-13 


AU §62, 2024-05-16 


Tjänsteskrivelse 2024-05-02 


Årsrapport 2023 


Rapport om drift- och affärsförhållanden 2023 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Ekonomifunktionen 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


Kommunfullmäktige 


2024-06-27 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 62 


 


§ 101 Årsredovisning 2023 för Kommunassurans Syd Försäkrings AB 


KS/2024:176 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Godkänner årsredovisning 2023 för Kommunassurans Syd Försäkrings AB 


• Godkänner att Kommunassurans Syd Försäkrings AB under 2023 har bedrivit sin 


verksamhet utifrån de fastställda ändamålen och inom ramen för de kommunala 


befogenheterna.  


• Beviljar ansvarsfrihet för Kommunassurans Syd Försäkrings AB styrelse 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Kommunassurans startade sin verksamhet under 2005 och ägs av 73 stycken kommuner och 


ett kommunalförbund. Syftet med bolaget är att delägarna alltid erhåller ett 


försäkringsskydd, utgör en konkurrent till befintlig marknad och stimulerar delägarna i 


deras skateförbyggande arbete.  


Årets resultat före skatt uppgår till 22,6 mkr. Orealiserade värdeförändringar på 


placeringstillgångar var för året något positiv (+ 100 mkr) att jämföra med 2022 då 


värdeförändringen var - 33,3. 


Enligt kommunallagen ska kommunstyrelsen årligen pröva om den verksamhet som 


kommunens aktiebolag under föregående kalenderår har bedrivit varit förenlig med det 


fastställda ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna.  


Kommunassurans styrelse gör i det särskilda uttalandet bedömningen att bolaget har 


bedrivits och utvecklats i enlighet med ändamålet med verksamheten och inom de 


kommunala befogenheterna. Revisionen och lekmannarevisorerna gör bedömningen att 


bolagets verksamhet har skötts på ett tillfredsställande sätt utifrån ett ekonomiskt 


perspektiv. Lekmannarevisorerna bedömer även att verksamheten bedrivits utifrån 


fastställda ägardirekt och inom de kommunala befogenheterna samt att den interna 


kontrollen varit tillräcklig.   


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv.  
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Beslutsunderlag 


KS §98, 2024-05-30 


AU §48, 2024-05-02 


Tjänsteskrivelse om årsredovisning 2023 för Kommunassurans Syds Försäkrings 


Årsredovisning 2023 Kommunassurans, signerad 2024-03-21 


Revisionsberättelse 2023, Kommunassurans 


Granskningsrapport 2023 från Lekmannarevision i Kommunassurans, signerad 2024-03-21 


Uttalande av Kommunassurans styrelse 


Beslutet skickas till 


Kommunassurans  


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 102 Årsredovisning 2023, Tolkförmedling Väst (TFV) KS/2024:182 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Godkänner årsredovisning 2023 för Tolkförmedling Väst 


• Beviljar ansvarsfrihet för styrelsen och dess ledamöter. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Jäv 


Eva-Karin Haglund (S) anmäler jäv och deltar därmed inte i beslutet av ärendet.  


Ärendet 


Tolkförmedling Väst är ett kommunalförbund som består av totalt 43 medlemskommuner 


och dess ändamål är att tillgodose medlemmarnas behov av språktolk. Förbundet finansieras 


av intäkter från de tjänster som medlemskommunerna köper enligt självkostnadsprincipen.  


Årets resultat uppgår till -250 tkr, vilket kan jämföras med budgeterat nollresultat. Att 


resultatet är negativt beror främst på färre utförda uppdrag än budgeterat. I och med det 


negativa resultatet uppfylls inte balanskravet 2023, men underskottet kommer att 


omhändertas i budgetarbetet för år 2025. Från tidigare år finns inga underskott att återställa. 


Direktionen har fastställt att eget kapital ska vara lägst 22 mnkr. Efter att direktionen 


godkänt årsredovisningen beslutas om eventuell återbetalning av eget kapital till 


förbundsmedlemmarna. För att kunna göra en återbetalning krävs ett eget kapital om minst 


27 mnkr. Med anledning av att utfallet inte var klart för ett antal juridiska ärenden beslutade 


direktionen att inte göra någon återbetalning under 2023 trots att egna kapitalet översteg 27 


mnkr. 


Revisionen bedömer att verksamheten bedrivits på ett ändamålsenligt och från ekonomisk 


synpunkt tillfredsställande sätt. Räkenskaperna är i allt väsentligt rättvisande och den 


interna kontrollen har varit tillräcklig. Sammantagen bedömning är att resultatet enligt 


årsredovisningen är förenligt med de finansiella mål och verksamhetsmål som direktionen 


uppställt. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 
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Beslutsunderlag 


KS §99, 2024-05-30 


AU §49, 2024-05-02 


Tjänsteskrivelse 2024-04-09 


Årsredovisning 2023 Tolkförmedling Väst 


Revisionsberättelse Tolkförmedling Väst 


Sakkunnigas yttrande Tolkförmedling Väst 


Tjänsteutlåtande Tolkförmedling Väst 


Internkontrollrapport Tolkförmedling Väst 


Protokollsutdrag Tolkförmedling Väst 


Förbundsordning 2024-01-01 Tolkförmedling Väst 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Ekonomifunktionen 


Tolkförmedling Väst 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 


 
  







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


Kommunfullmäktige 


2024-06-27 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 66 


 


§ 103 Årsredovisning 2023 - Södra Älvsborgs räddningstjänstförbund, 


SÄRF KS/2024:147 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Godkänner Södra Älvsborgs Räddningstjänstförbunds årsredovisning för år 2023. 


• Beviljar ansvarsfrihet till direktionen och dess ledamöter. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Jäv 


Niklas Gardewik (M) och Lennart Haglund (C) anmäler jäv och deltar därmed inte i beslutet 


av ärendet.  


Ärendet 


SÄRF är ett kommunalförbund som för medlemskommunernas räkning ansvarar för 


förebyggande verksamhet inom området samhällsskydd, räddningstjänst och beredskap 


genom att bereda människors liv, hälsa, egendom samt miljö, ett tillfredsställande och 


likvärdigt skydd mot olyckor.  Kommunalförbundet består av kommunerna Borås, 


Bollebygd, Mark, Svenljunga, Tranemo och Ulricehamn. 


Förbundet finanserias till största del av skattemedel och under 2023 var medlemsbidraget 


192,5 Mnkr och det innebär en bidragsfinansiering av verksamheten med 90,9 procent. 


Resterande intäkter kommer från myndighetsutövning och avtalstjänster. Kostnaden per 


invånare inom förbundet var under året 929 kronor.  


Årets resultat uppgick till 8,4 mnkr på en omsättning om 220 mnkr. Vid utgången av år 2023 


uppgick det egna kapitalet till 66,2 mnkr och soliditeten var 36%. Eget kapital ska täcka 


ansvarsförbindelsen för pensioner intjänade före 1997 på 10,1 mnkr samt förbundets risker. 


Verksamheterna har en hög budgetföljsamhet men ändå en avvikelse mot budget på +6% bl 


a beroende på lägre pensionskostnader, lägre avskrivningar samt högre ränteintäkt på 


tillgodohavande. 


Revisorerna bedömer att räkenskaperna i allt väsentligt ger en rättvisande bild av förbundets 


resultat och ställning. Den sammantagna bedömningen är att verksamheten sköts på ett 


ändamålsenligt och ur ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt. Den interna kontrollen 


bedöms som tillräcklig. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 
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Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


KS §132, 2024-06-13 


Tjänsteskrivelse 2024-04-15 


§ 23 Årsredovisning och verksamhetsuppföljning 2023 SÄRF 


Protokollsutdrag § 23 Årsredovisning 2023 – SÄRF 


Årsredovisning 2023 – SÄRF 


Uppföljning verksamhetens mål 2023 – SÄRF 


Uppföljning SÄRF Internkontrollplan 2023 – SÄRF 


Revisionsberättelse 2023 – SÄRF 


Sakkunniga revisionsbiträdens yttrande 2023 – SÄRF 


Rapport revisorernas granskning av SÄRF årsredovisning 2023 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Ekonomifunktionen  


Södra Älvsborgs Räddningstjänstförbund, SÄRF 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 104 Valärende - Avsägelse från Johnny Johansson (SD) KS/2024:267 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Entledigar Johnny Johansson (SD) som ledamot i kommunstyrelsen. 


• Utser Wajdi-Louis Azouri (SD) till ny ledamot i kommunstyrelsen. 


• Utser Birger Agerling till ny ersättare i kommunstyrelsen efter Wajdi-Louis Azouri 


(SD).  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Johnny Johansson (SD) har 2024-05-26 inkommit med en skrivelse med en begäran om att bli 


entledigad från samtliga av sina uppdrag. 


Beslutsunderlag 


Avsägelse från Johnny Johansson (SD) 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Anna Letth (SD) föreslår Wajdi-Louis Azouri (SD) till ny ledamot i kommunstyrelsen samt 


Birger Agerling (SD) till ny ersättare i kommunstyrelsen. 


Beslutsgång 


Ordförande frågar fullmäktige på Letths (SD) förslag. Förslagen bifalles. 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Kanslifunktionen 


Lönefunktionen 


Hemsidan 


Status 


Pågående 
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§ 105 Valärende - Avsägelse från Maddelien Andersson (KD) för 


samtliga politiska uppdrag KS/2024:164 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Entledigar Maddelien Andersson (KD) som huvudman i Sparbanken Tranemo. 


• Utser Marita Falk Axelsson (KD) till huvudman i Sparbanken Tranemo, till och med 


sparbanksstämman 2027. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Maddelien Andersson (KD) har 2024-03-25 inkommit med en skrivelse med en begäran om 


att bli entledigad från samtliga av sina förtroendeuppdrag. 


Beslutsunderlag 


Avsägelse från Maddelien Andersson (KD) 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Brigitte Barenfeld (KD) förslår Marita Falk Axelsson (KD) till ny huvudman i Sparbanken 


Tranemo. 


Beslutsgång 


Ordförande frågar fullmäktige på Barenfelds (KD) förslag. Förslaget bifalles. 


Beslutet skickas till 


Sparbanken Tranemo 


Kanslifunktionen 


Status 


Avslutat 
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§ 106 Valärende - Avsägelse från Erik Kalmar (M) KS/2024:310 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Entledigar Erik Kalmar (M) från sitt uppdrag som ersättare i kommunfullmäktige. 


• Begär ny sammanräkning från Länsstyrelsen efter Erik Kalmar (M). 


• Entledigar Erik Kalmar (M) från sitt uppdrag som ersättare i Bygg- och 


miljönämnden. 


• Förslag på ny ersättare till Bygg- och miljönämnden ges på kommunfullmäktiges 


nästkommande sammanträde. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Erik Kalmar (M) har 2024-06-20 inkommit med en skrivelse med en begäran om att bli 


entledigad från samtliga förtroendeuppdrag. 


Beslutsunderlag 


Avsägelse från Erik Kalmar 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Kathleen Wireklev (M) ber om att få återkomma med förslag på ny ersättare till bygg- och 


miljönämnden vid nästkommande sammanträde med fullmäktige. 


Beslutet skickas till 


Bygg och Miljö, Gislaveds kommun 


Lönekontoret 


Länsstyrelsen 


Hemsidan 


Kanslifunktionen 


Status 


Pågående 
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§ 107 Delgivningar KS/2024:56, KS/2024:6 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Kommunfullmäktige delges följande handlingar; 


- Minnesanteckningar Polsam 2024-05-02 


- E-post Information från  Mediapoolen Västra Götaland 


- Årsredovisning 556601-4741  Mediapoolen Västra Götaland 


- Granskningsrapport  Mediapoolen Västra Götaland 


- Revisionsberättelse  Mediapoolen Västra Götaland 


- Protokoll fört vid ordinarie bolagstämma med Mediapoolen Västra Götaland 


- 240503 Styrelsemöte  Mediapoolen Västra Götaland 


- 240503 Konstituerande Styrelsemöte  Mediapoolen Västra Götaland 


Status 


Pågående 
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§ 108 Information från kommunstyrelsen  


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Kommunstyrelsens ordförande Driton Bilalli (S) önskar samtliga en trevlig sommar. 


Föredragning och debatt 


Kommunstyrelsens ordförande Driton Bilalli (S) föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Status 


Pågående 
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§ 109 Trevlig sommar  


Kommunfullmäktiges ordförande Ulf Thifors (S) önskar alla en trevlig sommar. 
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Ledamöter 


 


Närvaro 


 


Omröstning 
1 


 


Omröstning 2 


 


Omröstning 3 


 


Omröstning 4 


1. Driton Bilalli (S) 


 


 
I 


    


2. Eva-Karin Haglund (S) §§79-
101, §§103-109 


 


 
I 


    


3. Rosé Torkelsson (S) 


 


 
I 


    


4. Göran Björk (S) 


 


 
I 


    


5. Lena Eksberg (S) 


Johny Tannous (S) 


 
I 


    


6. Bo Haarala (S) 


 


 
I 


    


7. Ingela Remstam (S) 


Kent-Ove Karlsson (S) 


 
I 


    


8. Jonas Kristiansen Adelsten (S) 


 


 
I 


    


9. Madde Lind (S) 
 


 
I 


    


10. Rikard Strömberg (S) 


 


 
I 


    


11. Marita Nordin (S) 


 


 
I 
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12. Ana Alvarez Björk (L) 
 
 


 
I 


    


13. Karin Ljungdahl (C) 


 


 
I 


    


14. Lennart Haglund (C) §§79-
102, §§104-109 


 


 
I 


    


15. Viktoria Haraldson (C) 


Sören Karlsson (C) 


 
I 


    


16. Torbjörn Edgren (C) 


 


 
I 


    


 


17. Cecilia Lööf (C) 


 


 
I 


    


18. Emelie Romland (C) 


Karl-Johan Henriksson (C) 


 
I 


    


19. Lina Chalhoub (C) 


 


 
I 


    


20. Niklas Gardewik (M) §§79-
102, §§104-109 
 


 
I 


    


21. Kathleen Wireklev (M) 


 


 
I 


    


22. Ellinor Liljegren Kalmar (M) 


 


 
I 
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23. Ulf Nyberg (M) 


Ulrika Glans (M) 


 
I 


    


24. Fredrik Risby (M) 


 


 
I 


    


25. Brigitte Barenfeld (KD) 
§§79-88, §§90-109 


 


 
I 


    


26. Hans Persson (KD) 


 


 
I 


    


27. Wajdi-Louis Azouri (SD)  
I 


 


    


28. Birger Agerling (SD) 


 


 
I 


    


29. Per-Arne Engström (SD) 


 


 
 


    


30. Anna Letth (SD) 


 


 
I 


    


31. Ivan Letth (SD) 


 


 
I 


    


32. Maria Jarlsgård (SD) 


 


     


33. Erica Grönesjö Kiesbye (V) 


 


 
I 


    


34. Viktor Lyresten (Mp) 


 


 
I 
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35. Jörgen Erikson (C) 


 


 
I 


    


36. Stephan Bergman (M) 


 


 
I 


    


37. Ulf Thifors (S) 


 


 
I 


    


 


 







Voteringslista nr. 1 
Tranemo kommunfullmäktige sammanträde den 27 juni 2024 klockan 20:27:05. 
12 Svar - Motion om Solrosboende i Tranemo kommun (KD & M) 


Ledamöter Parti Kret
 


Ersättare Ja Nej Avst Frånv 
Driton  Bilalli                          (S)        -                                                   X        
Eva-Karin Haglund                        (S)        -                                                   X        
Rosé Torkelsson                          (S)        -                                                   X        
Göran Björk                              (S)        -                                                   X        
Lena Eksberg                             (S)        -          Johny Tannous                            X        
Bo Haarala                               (S)        -                                                   X        
Ingela Remstam                           (S)        -          Kent-Ove Karlsson                        X        
Jonas Kristiansen Adelsten               (S)        -                                                   X        
Madde Lind                               (S)        -                                                   X        
Rikard Strömberg                         (S)        -                                                   X        
Marita Nordin                            (S)        -                                                   X        
Ana Alvarez Björk                        (L)        -                                                   X        
Karin Ljungdahl                          (C)        -                                                   X        
Lennart Haglund                          (C)        -                                                   X        
Viktoria Haraldsson                      (C)        -          Sören Karlsson                           X        
Torbjörn Edgren                          (C)        -                                                   X        
Cecilia Lööf                             (C)        -                                                   X        
Emelie Romland                           (C)        -          Karl-Johan Henriksson                    X        
Lina Chalhoub                            (C)        -                                                   X        
Niklas Gardewik                          (M)        -                                                    X      
Kathleen Wireklev                        (M)        -                                                    X      
Ellinor Liljegren Kalmar                 (M)        -                                                    X      
Ulf Nyberg                               (M)        -          Ulrika Glans                              X      
Fredrik Risby                            (M)        -                                                    X      
Brigitte Barenfeld                       (KD)       -                                                    X      
Hans Persson                             (KD)       -                                                    X      
Wajdi-Louis Azouri                       (SD)       -                                                    X      
Birger Agerling                          (SD)       -                                                    X      
Per-Arne Engström                        (SD)       -                                                      X  
Anna Letth                               (SD)       -                                                    X      
Ivan Letth                               (SD)       -                                                    X      
Maria Jarlsgård                          (SD)       -                                                      X  
Erica Grönesjö Kiesbye                   (V)        -                                                   X        
Viktor Lyresten                          (MP)       -                                                   X        
Jörgen Erikson                           (C)        -                                                   X        
Stephan Bergman                          (M)        -                                                    X      
Ulf Thifors                              (S)        -                                                   X        


SUMMA: 23 12 0 2 
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